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Sak 56/18

PROSJEKTREGNSKAP STRANDGATA ØST, ØRABAKKEN OG
STORVANNSVEIEN

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Ingrid Majala
t6lr43

Arkiv: Q13

Saksnr.:
47116

8sl16
t6l17
t8l17
7lr8
t2lt8
19lt8
18/18
s4l18
29118
521r8
56/1 8

Utvalg
Kommunestyret
Kommunestyret
Formannskapet
Kommunestyret
Teknisk komite
Teknisk komite
Formannskapet
Kommunestyret
Kommunestyret
Teknisk komite
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
r6.06.2016
08.t2.20t6
25.04.2017
11.05.2017
27.02.2018
10.04.2018
24.04.2018
14.06.2018
01.11.2018
06.1 1 .2018
20.11.2018
06.12.2018

Formannskapets innstilling:
Det fremlagte regnskapet viser ikke opprinnelig kontrakter med henholdsvis prosjekterende,

byggeleder og entreprenør, oghvilke endringer som har vært i forhold til disse avtalene

gjennom prosjekterings- og byggeperioden. Regnskapet viser heller ikke hva de mange

endringene skyldes, -pro sj ekteringsfeil eller uforutsette forho ld.

Teknisk komite ber om at det settes opp en oversikt over kontrakter med alle aktører, oversikt
over endringer og hva disse skyldes, samt sluttkostnader. I tillegg ønskes det en redegiørelse

om andre forhold som har hatt betydning for fremdrift og kostnader, spesielt det forhold at

byggeperioden ble betraktelig forlenget.

Behandling/vedtak i Kommunestyret den 01.11.2018 sak 54118

Behandling:
Saken utsettes. Skal innom teknisk komite først.

Vedtak:

Behandling/vedtak i Teknisk komite den 06.11.2018 sak 29118

Behandling:
Arbeiderpartiet fremmet følgende forslag til vedtak:

Det fremlagte regnskapet viser ikke opprinnelig kontrakter med henholdsvis prosjekterende,

byggeleder og entrepreîØr, oghvilke endringer som har vært i forhold til disse avtalene
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Sak 56/18

gjennom prosjekterings- og byggeperioden. Regnskapet viser heller ikke hva de mange
endringene skyldes, -pro sj ekteringsfeil el ler uforutsette forhold.

Teknisk komite ber om at det settes opp en oversikt over kontrakter med alle aktører, oversikt
over endringer og hva disse skyldes, samt sluttkostnader. I tillegg ønskes det en redegjørelse
om andre forhold som har hatt betydning for fremdrift og kostnader, spesielt det forhold at
byggeperioden ble betraktelig forlenget.

Votering:
Rådmannens innstilling ble satt opp mot forsalg fremmet av Arbeiderpartiet

Rådmannens innstilling - Falt
Forslag fra Arbeiderpartiet - Enst. vedtatt

Vedtak:
Det fremlagte regnskapet viser ikke opprinnelig kontrakter med henholdsvis prosjekterende,
byggelder og entreprenØr, oghvilke endringer som har vært i forhold til disse avtalene
gjennom prosjekterings- og byggeperioden. Regnskapet viser heller ikke hva de mange
endringene skylde s, -pro sj ekteringsfei I eller uforutsette forhold.

Teknisk komite ber om at det settes opp en oversikt over kontrakter med alle aktører, oversikt
over endringer og hva disse skyldes, samt sluttkostnader. I tillegg ønskes det en redegjørelse
om andre forhold som har hatt betydning for fremdrift og kostnader, spesielt det forhold at
byggeperioden ble betraktelig forlenget.

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 52118

Behandling:

Vedtak:
Det fremlagte regnskapet viser ikke opprinnelig kontrakter med henholdsvis prosjekterende,
byggeleder og entreprenØr, og hvilke endringer som har vært i forhold til disse avtalene
gjennom prosjekterings- og byggeperioden. Regnskapet viser heller ikke hva de mange
endringene skyldes, -prosj ekteringsfeil eller uforutsette forhold.

Teknisk komite ber om at det settes opp en oversikt over kontrakter med alle aktører, oversikt
over endringer og hva disse skyldes, samt sluttkostnader. I tillegg ønskes det en redegjørelse
om andre forhold som har hatt betydning for fremdrift og kostnader, spesielt det forhold at
byggeperioden ble betraktelig forlenget.

Enst. vedtatt
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Dokumenter:
DOK I

DOK I

DOK U

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK U

DOK I

DOK U

DOK U

DOK U

DOK I

DOK I

DOK I

DOK U

DOK I

DOK U

161143-1 02.02.2016RAD/DRU/LDAQl3
V/iggo Pettersen
OVERFLATE VANN STRANDGATEN 148

161143-3 02.02.2016RAD/DRU/LDAQ13
Canon Masoy Teknisk
KOSTNADER STIKKLEDNING T OBØ
t6lt43-16 22.06.2016RAD/FSK/LrSQl3
Fylkesmannen og kontrollutvalget i Måsøy
MELDING OM POLITISK VEDTAK - INTERPELLASJON KOMMTJNESTYREMØTE 16.06.16
t6lt43-2 02.02.2016RAD/DRU/LDAQ13
Canon Masoy Teknisk
BYGGEMØTE 1-7

161143-8 08.04.2016RAD/DRU/LDAQl3
Canon Masoy Teknisk
E-POST FRA ORDFØRER TIL FYLKESKOMMUNEN ANGÅENDE VEGSTANDAR PÅ
STRANDGATA.
161143-33 05.01.2017RAD/FSIIORDQI3
Finnmark Fylkeskommune
SV:HALLVIKA HAVØYSUND
16/143-4 02.02.2016RAD/DRU/LDAQ13
Canon Masoy Teknisk
ENDRINGSMELDING I-3 SWECO BYGGELEDELSE VA
16/143-34 10.01.2017 RAD/DRU/LDAQr3
Johan Rolstad
HALLVIKA I HAVØYSUND
t6lt43-9 04.05.2016RAD/DRU/LDAQl3
RASMUSSEN, GUNNSTEIN FLØ
FV 889 - HAVØYSLiND
t6lt43-19 06.09.2016RAD/FSTIORD Q13
Statens vegvesen
KONTRAKT VEDRØRENDE FV889 HAVØYSUND SENTRUM
161143-47 25.04.2018RAD/FSIILISQl3
Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - PROSJEKTREGNSKAP STRANDGATA, ØRABAKKEN
OG STORVANNSVEIEN
161143-11 31.05.2016RAD/DRU/LDAQl3
TEK, FSK OG KST
ØKONOMISK OVERSKRIDELSE VA-STRANDGATA HAVØYSLIND
161143-20 25.10.2016RAD/DRU/LDAQ13
Postmottak Måsøy kommune
VS: DOKUMENT 201610148-2 OVERSENDELSE AV KLAGE PÅ OFFENTLIG ANSKAFFELSE
SENDT FRA KLAGENEMNDA FOR OFFENTLIGE ANSKAFFELSE R
t6lt43-21 08.11.2016RAD/DRU/LDAQl3
Framnes Hansen Tommy
SLUTTOPPGJØR STRANDGATA VA- MÅSØY KOMMUNE
16/143-18 26.08.2016RAD/DRU/LDAQl3
Postmottak Måsøy kommune
ANSKAFFELSESSAK MÅSØY KOMMUNE, I 9.08.20 I 6.DOC
t6/143-6 21.04.2016RAD/DRU/LDAQ13
Rasmussen, Gunnstein Flø
HENVENDELSE TIL FYLKESKOMMUNEN ANGÅENDE FV889 HALLVIKA
t6lt43-7 08.03.2016 RAD/DRU/LDA Q13
Canon Masoy Teknisk
HENVENDELSE TIL FYLKESKOMMUNEN ANGÄ.ENDE FV889 HALLVIKA.
t6/143-49 20.06.2018RAD/FSIILrSQl3
Teknisk sjef / Økonomisjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK. PROSJEKTREGNSKAP STRANDGATA, ØRABAKKEN
OG STORVANNSVEIEN
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161143-39 1s.05.2017 RAD/FSIILIS Ql3
Økonomisjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK - PROSJEKTREGNSKAP STRANDGATA HAVØYSUND
t6lt43-45 13.04.2018RAD/SERV/IMAQl3
Formannskapet
MELDING OM POLITISK VEDTAK - PROSJEKTREGNSKAP STRANDGATA, ØRABAKKEN
OG STORVANNSVEIEN
161143-32 16.12.2016 RAD/FSIILIS Ql3
Ordfører / Teknisk sjef / Rådmann
MELDING OM POLITISK VEDTAK - KONTROLLUTVALGETS UTTALELSE SAK 1512016

t6/143-13 14.06.2016RAD/FSK/ORDQl3
Måsøy Arbeiderparti
INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET I 6.06. I 6

16n43-5 24.02.2016RAD/DRU/LDAQ13
Canon Masoy Teknisk
ENDRINGSMELDING 4
161143-37 27.04.2017 RAD/FSK/LISQ13
Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - PROSJEKTREGNSKAP STRANDGATA HAVØYSUND
161143-14 15.06.2016RAD/FSIIORDQI3
Georg Mathisen
SVARPÅ INTERPELLASJON FRA GEORG MATHISEN I KOMMUNESTYRETS }|4ØTE 16.JUNI
2016
t6lt43-17 22.07.2016RAD/DRU/LDAQl3
Fylkesmannen i Finnmark
VEDR. MELDING OM VEDTAK - INTERPELLASJON I KOMMTINESTYREMØTE
t6/143-22 17.ll.2016RAD/DRU/LDAQ13
Canon Masoy
BYGGEMØTE 8 - 15

16/143-30 06.12.2016RAD/FSK/LILQl3
Kontrollutvalget i Måsøy kommune
KONTROLLUTVALGETS UTTALELSE SAK I 5 /2016
161143-24 2t.t2.20t6RAD/DRU/LDAQl3
Kommunestyret
ORIENTERING - RØR OG KUMMER SOM ER LAGRET VED STORVANNET
161143-26 2l.12.2016RAD/DRU/LDA Ql3
KOMMUNESTYRET
ORIENTERING - PROSJEKT VEI OG VA-NETT STORVANNSVEIEN
161143-23 l8.l1.2016RAD/DRU/LDAQl3
Til Kommunestyret
STRANDGATA HAVØYSUND
t6lt43-2s 21.12.2016RAD/DRU/LDAQl3
KOMMUNESTYRET
ORIENTERING - PROSJEKT VEI OG VA STORVANNSVEIEN
t6/143-27 l8.ll.2016RAD/DRU/LDAQ13
Canon Masoy Teknisk
KONSULENTTJENESTER EM 6-7
t6lt43-40 21.12.2017RAD/DRU/LDAQ13
Rambøll
OVERTAKELSESPROTOKOLL - ØRABAKKEN, SØNDREGATE OG STORVANNSVEIEN
16tr43-10 I1.05.2016RAD/DRU/LDAQl3
statens vegvesen
BYGGEMØTE NR. 8 FV 889 HP 03 FORTAU HAVØYSUND SENTRUM VA.ANLEGG FOR
MÅSØY KOMMUNE
t6lt43-43 06.03.2018RAD/SERV/IMAQl3
Sektor for teknisk drift og utbygging
MELDING OM POLITISK VEDTAK. PROSJEKTREGNSKAP STRANDGATA, ØRABAKKEN
OG STORVANNSVEIEN

DOK U
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Innledning:

Prosjektregnskapene for StrandgataØst, Ørabal<ken og Storvannsveien ble sendt tilbake til
administrasjonen den 14. juni 2018, sak 18/18:

Kommunestyret sender saken tilbake til administrasjonene for åfofull oversikt av saken.

Vi vil ha: Bevilget budsjettering
Anbud
Konsulent
Totalsum

På bakgrunn i vedtaket har administrasjonen laget et nytt oppsett på prosjektregnskapene.

Saksutredning:

Mengderegulering:
1. Regningsarbeider: Redusert post i kontrakten
2. Justering på grunn av flere forhold
3. Justering av grøfteandel: Vegvesenet tok en større andel enn prosjektert

4. Justering felleskostnadene til kommunen og vegvesenet

5. Masseregulering: Det er brukt mer masser enn prosjektert

o

KOSTNADSRAMME

OPPRINNETIG JUSTERT REGNSKAP AWIK
626 060,585 000 000,00 4 068 342,58 3 442282,OOANBUDSSUM

-9 156,00 9 156,00MENGDEREGULERING
-275 000,00MR1

17 045,00MR2
-56 055,00MR3
34 597,00MR4

210 257,00MR5
664 822,OO -664822,00TILLEGGSARBEID
293 175,00TILLEGGSARB. T

L7 644,00TILLEGGSARB.2

252 950,00TILLEGGSARB.3

22 143,00TILLEGGSARB.4

5 862,00TILLEGGSARB. 5
23 589,00TILLEGGSARB.6

34 601,00TILLEGGSARB. T

14 858,00TILLEGGSARB. S

1026 5r8,O2 -L026 5r8,O2KONSULENTER
293 552,42PROSJEKTERING

732 965,60BYGGLEDELSE

torT 085,64 r22 599,40 894 486,24MVA. L 250 000,00

6 250 000,00 5085 428,22 5247 065,42 -L6t637,2OINVESTERINGSUTGIFTER

52 308,006 250 000,00 5 085 428,22 5 033 120,22ØReveRrrr Éru
213 945,20 -2r3 945,20ANNEN GENERELL FINANS.

6 250 000,00 5085 428,22 5247 065,42 -t6L637,2OFINANSIERING

UDEKKET/UDISPONERT
-16L637,20 3,tgYoAWIK I FORH. TIL BUDSJ.
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Tilleggsarbeid:
1. Ny VK6. Ny kum og fl¡ting av kum for tilpassinger til uttak TOBØ fisk. Levering og

montering av topplate i stedet for kjegle. Graving, levering og montering av utstyr for
tilpassing til faktisk kum høyde. Ny kumring 01600 mm x 300 mm. Topplate m/

senterhull.
2. Stikkledning venterom fergeleie
3. Ombygging VK9 og nattstenging. Ny kum, f erning av eks kum. Ombygging og

fl¡ting av VK9. Nye armaturer og tilpassing Duktile rør ogPVC. Ny topplate m

senterhull og ny kumring 01600 mm x 300 mm.

4. Vannledning
5. Støne vannledning til vaskeriet
6. Blinding av vannledning
7. Byttet skadet kjegle
8. På grunn av overvannsproblemer ble det etablert drens mellom to boliger.

Masseregulering: I grunnen i Ørabal<ken traff Tormod Kristensen Maskin AS (TKM) på

dårlige masser, og disse måtte byttes ut.

Tilleggsarbeid:
1. Innkjøp av en ekstra overvannskum.
2. lnrkiøp av varioguard. Varioguard er et nett som er lagt i veikroppen.

Storvøn

a

o

tr tr.t

KOSTNADSRAMME
REGNSKAP AWIKOPPRINNETIG JUSTERT

SUM ANBUD/TILLEGG 700 000,00 2 564 57t,78 r270 232,00 r 294 339,78

ANBUDSSUM 768 514,00

MASSEREGULERING 507 718,00

TILLEGGSARBEID 22L076,00 -22r076,00
TILLEGGSARB. 1 79 000,00

TILLEGGSARB. 2 202 076,00

KONSULENTER

PROSJEKTERING

BYGGLEDELSE

MVA. 100 000,00

INVESTERINGSUTGIFTER 800 000,00 256457L,78 1 491 308,00 LO73263,78

ØREv¡nrrr lÂnt 700 000,00 2 564 57t,78 1439 000,00 L L25 57L,78

ANNEN GENERELL FINANS 100 000,00

FINANSIER¡NG 800 000,00 2564571,78 1 439 000,00 1t2557L,78
UDEKKET/UDISPONERT 52 308,00 -52 308,00

AWIK I FORH. TIL BUDSJ. 1o73263,78 -4t,85Yo

KOSTNADSRAMME
AWIKOPPRINNETIG JUSTERT REGNSKAP

4 000 000,004 000 000,00 4 000 000,00SUM ANBUD/TILLEGG
2 900 000,00ANBUDSSUM VEIDEKKE

7 700 000,00TILLEGGSARBEID, KST SAK 11/76
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Mengderegulering og timearbeid: Underveis i oppdraget har Måsøy kommune bestilt
tilleggsarbeider som TKM har akseptert äutføre etter kontraktens enhetspriser (der

mulig/relevant iht. omfang) og etter timebaserte arbeider.

Disse arbeidene er:
o Utskifting av VA ledningsnett i Storvannsveien.
o Nytt fortau i Storvannsveien.
o Nytt fortau i Søndregate.
o Reasfaltering av kommunal vei og nytt fortau fra fulkesveien og ned mot slippen.
o Rehabilitering av vei (lengst nord) fra Søndregate og mot Kirka.

Endringsmelding:
1. EM 17: Ripping av fiell for å senke truabunn i Storvannsveien. Bruk av Geonett for å

hindre svanker i asfalt. Mengde fremkommer av oppmälte arealim2.
2. EM 34: Fjerningav 70. meter lang mur inne i veien. Muren var armert. Muren er

fiernet og vil bli klipt opp. Endelig kostnader for dette tillegg vil fremkomme når
arbeidet med klipping er utført.

3. EM 35: I starten av Storvannsveien traff TKM på dårlige masser, matjord som måtte

fiernes. Lengde ca 50 til 60 meter. Masser må byttes ut med eksteme masser.

4. EM 36: Omkjøring av masser. Lengde på omkjøring av masser er nâ4 km. Dette
fremkommer ikke post med den avstand i anbud. Fremmes derfor som tillegg.
Fakturagrunnlag fremkommer ved dokumentasjon ved sluttføring av anleggetl
omkjøring

Etatssiefens/rådmannens vurdering (også personal- og økonomiske konsekvenser)

Rådmannen anbefaler følgende innstilling til saken:
Kommune s tyr e t t ar pr o sj e ktr e gns kap ene til or i ent er ing.

a

ENDRINGSM ELDINGER 1,5r7 1,84,40 -t5r7 184,40
M ENG DEREG. OG TI M EARBEI D I 257 108,92

EM 17 132 793,20

EM 35 76 770,78
EM 36 24 707,70

FORSINKELSESRENTER 27 077,00

KONSULENTER 536 947,5L -536 947,51
PROSJEKTERING 794 080,00

BYGGLEDELSE 342 867,51

MVA. 1 000 000,00 1000 000,00 445 560,33 554 439,67

BANKTJENESTER 110,00 -110,00

INVESTERINGSUTG¡FTER 5 000 000,00 5 000 000,00 6 499 802,24 ,t499802,24

øREMERKET LÄN 4 000 000,00 4 000 000,00 5 254 645,49 -7254 645,49

ANNEN GENERELL FINANS 1 000 000,00 1000 000,00 445 560,33 554 439,67

TILSKUDD 465 000,00 -465 000,00

FINANSIERING 5 000 000,00 5 000 000,00 6t65205,82 -1165 205,82

UDEKKET/UDISPONERT 334 596,42 -334 596,42

AWIK I FORH. TIL BUDSJ. -1,499 802,24 3O,OO%

Vedlegg:
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Havøysund, den26. oktober 2018

Sak 56/18

Ingrid Majala
Økonomisjef

Lill Torbjørg L. Stabell
Rådmann
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PROSJEKTREGNSKAP HJELMSØYVEIEN OG RACHVEIEN

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Ingrid Majala
t6/996

Arkiv: Q14

Saksnr.:
t8lt7
20117

r2lt7
8/1 8

11/18
20118
19lt8
26118
s311 8

s7lr8

Utvalg
Formannskapet
Kommunestyret
Teknisk komite
Teknisk komite
Teknisk komite
Formannskapet
Kommunestyret
Teknisk komite
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
25.04.2017
11.05.2017
07.1r.2017
27.02.20t8
10.04.2018
24.04.2018
14.06.2018
06.1 1 .2018
20.rt.2018
06.12.2018

Formannskapets innstillins:
Kommunestyret tar prosj ektregnskapet til orientering.

Behandling/vedtak i Teknisk komite den 06.11.2018 sak 26118

Behandling:
Repr. Geir H Leite fremmet følgende forslag til vedtak:

Det fremlagte regnskapet viser ikke opprinnelig kontrakt med henholdsvis prosjekterende,

byggeleder og entreprenør, oghvilke endringer som har vært i forhold til disse avtalene

gjennom prosjekterings- og byggeperioden. Regnskapet viser heller ikke hva de mange

endringene skyldes, -prosj ekteringsfeil eller uforutsette forhold.

Teknisk komite ber om at det settes opp en oversikt over kontrakt med alle al<tører, oversikt

over endringer og hva disse skyldes, samt sluttkostnader. I tillegg ønskes det en redegiørelse

om andre forhold som har hatt betydning for fremdrift og kostnader.

Votering:
Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslag fremmet av repr. Geir H Leite.

Rådmannens innstilling - Vedtatt mot I stemme

Forslag fra repr. Geir H Leite - Falt

Vedtak:
Kommunestyret tar prosj ektregnskapet til orientering.

Vedtatt mot I stemme
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Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 53/18

Behandling:
Repr. Åge Flaten (SP) erklærer seg innhabil da han har jobbet med prosjektet, jfr. Fvl S 6 e),

2. ledd.
Hanforlot møtet under behandling av saken.

Vedtak:
Kommunestyret tar prosj ektregnskapet til orientering.

Enst. vedtatt

Dokumenter:

DOK I

16/996-ts 27.01.2017 RAD/DRU/LDAQ14
Lasse Danielsen
INNSIKT I TILBUDSAVGJØRELSE OVERSENDT ARNE ENSIO NORCONSULT
161996-26 t9.04.2017RAD/DRU/LDAQ14
Canon Masoy Teknisk
STATUSRAPPORT 19.04.2017

161996-34 18.05.2017RAD/DRU/LDAQ14
Entreprenører
MEDDELELSE AV TILDELINGSBESLUTTNING TIL ØVRIGE TILBYDERE PÅ PROSJEKT VEI
OG VAO HJELMSØYVEIEN OG RASCHVEIEN
16t996-40 07.06.2017 RAD/DRU/LDAQl4
Berg Bjørn Magnus
USIGNERT KONTRAKT HJELMSØYVEGEN VA
161996-22 16.03.2017RAD/DRU/LDAQ14
SV/ECO
RENOVERING AV VAO - HJELMSØYVEIEN OG RACHVEIEN -
KONNKURRANSEGRUNNLAG
t6/996-41 09.06.2017RAD/DRU/LDAQl4
Stine Risdal Eriksen
KLAGE - MEDDELELSE AV TILDELINGSBESLUTNING BYGGELEDELSE PROSJEKT
HJELMSØYVEIEN OG RASCHVEIEN
16/996-42 09.06.2017RAD/DRU/LDAQ14
Sweco
EM3
161996-13 03.01.2017 RAD/DRU/LDA Ql4
Multiconsult
TILBUD PÅ PROSJEKTERING AV VEI, VANN, AVLØP OG OVERVANN - HJELMSØYVEIEN
OG RASCHVEIEN
161996-14 03.01.2017 RAD/DRU/LDAQ14
Norconsult
TILBUD PÅ PROSJEKTERING AV VEI OG VA ANLEGG I HAVØYSUND
16t996-11 28.12.2016RAD/DRU/LDAQl4
Canon Masoy Teknisk
TILBUDSPROTOKOLL/GJENNOMGANG AV KVALIFIKASJONSKRAV OG VEDTAK
161996-12 28.12.2016RAD/DRU/LDAQ14
TILBAKEMELDING TIL LEVERANDØRENE VEDRØRENDE TILBUDSAVGJØRELSE
161996-t0 28.12.2016 RAD/DRU/LDA Ql4
Niittyvuopio Arne Ensio
TILBUD FRANOECONSULT PROSJEKTERING AV VEI OG VA.NETT I HAVØYSUND -
BEKREFTELSE PÅ AT TILBUDET ER SENDT I POST

DOK I

DOK I

DOK U

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK U

DOK I
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DOK U 16/996-30 15.05.2017 RAD/FSIILIS Q14
Teknisk sjef og økonomisjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK - RENOVEzuNG AV VAO. HJELMSØYVEIEN OG

RACHVEIEN
DOK r 161996-31 16.0s.2017 RAD/DRU/LDA Ql4

Bjørn Magnus Berg
ANSKAFFELSESPROTOKOLL OG INNSTILLING VA OG BYGGELEDELSE

DOK U 161996-32 16.0s.2017 RAD/DRU/LDA Q14
Konsulenter
MEDDELELSE TILDELINGS BESLUTTNING BYGGELEDELSE PROSJEKT VEI OG VAO
HJELMSØYVEIEN OG RASCHVEIEN

DOK r 161996-37 19.0s.2017 RAD/DRU/LDA Q14
Sweco Norge v/Bjørn Magnus Berg
ANSKAFFELSESPROTOKOLL OG INNSTILLING, VA RASCHVEIEN OG HJELMSØYVEIEN

DOK r 161996-3 21.t2.2016 RAD/DRU/LDA Q14
ole j acob.boe@multiconsult.no
MULTICONSULT - TILBUD PA PROSJEKTERING AV VEI OG VAO-NETT I HJELMSØYVEIEN
OG RASCHVEIEN

DOK r 161996-4 21.12.2016 RAD/DRU/LDA Ql4
no_reply@posten.no
BEKREFTELSE RAMBØLL - TILBUD PÅ KONSULENTTJENESTER TIL PROSJEKTERING

VAO OG VEI HJELMSØYVEIEN
DOK r 161996-2 21.12.2016 RAD/DRU/LDA Q14

Jakobsen Raimond
FRA SWECO- BEKREFTELSE TILBUD ''PROSJEKTERING AV VEI OG VA-NETT
HAVØYSI]ND''

DOK r 161996-5 21.12.2016 RAD/DRU/LDA Ql4
Jørn Gunnar Thomassen
BEKREGTELSE RAMBØLL - TILBUD PROSJEKTEzuNG VEI OG VA HAVØYSLIND

DOK U 161996-6 28.12.2016 RAD/DRU/LDA Q14
TILBUDSAVGJØRELSE PROSJEKTERING AV HJELMSØYVEIEN OG RACHVEIEN

DOK r 161996-7 23.12.2016 RAD/DRU/LDA Q14
Canon Masoy Teknisk
MOTTATT TILBUD 22.12.16 - PROSJEKTERING VEI OG VAO
H JELMSØYVEIEN/RASCHVEIEN

DOK r 161996-9 23.12.2016 RAD/DRU/LDA Q14
Canon Masoy Teknisk
MOTTATT TILBUD SWECO - PROSJEKTERING VEI OG VAO
HJELMSØYVEIEN/RASCHVEIEN

DOK r 161996-8 23.12.2016 RAD/DRU/LDA Ql4
Canon Masoy Teknisk
MOTTATT TILBUD RAMBØLL 22.12.16 - PROSJEKTERING VEI OG VAO
HJELMSØYVEIEN/RA SCHVEIEN

DOK U t6/996-s3 2s.04.2018 RAD/FSK/LIS Q14
Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - PROSJEKTREGNSKAP - HJELMSØYVEIEN OG

RACHVEIEN
DOK U 161996-s6 20.06.2018 RAD/FSIILIS Ql4

Teknisk sjef / Økonomisjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK - PROSJEKTREGNSKAP - HJELMSØYVEIEN OG

RACHVEIEN
DOK U 161996-52 13.04.2018 RAD/SERV/IMA Ql4

Formannskapet
MELDING OM POLITISK VEDTAK - PROSJEKTREGNSKAP - HJELMSØYVEIEN OG

RACHVEIEN
DOK U t61996-33 18.05.2017 RAD/DRU/LDA Ql4

Rjørgensen AS
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MEDDELELSE AV TILDELINGSBESLUTTNING TIL VALGT TILBYDER PÄ. PROSJEKT VEI
OG VAO HJELMSØYVEIEN
161996-3s 18.0s.2017RAD/DRU/LDAQ14
MEDDELELSE AV TILDELINGSBESLUTNING FRA MÅSØY KOMMUNE TIL ØVRIGE
ENTREPRENØRER
t6t996-36 18.0s.2017R4D/DRU/LDAQl4
Robin Jørgensen

MEDDELELSE AV TILDELINGSBESLUTNING FOR VALGT ENTREPRENØR PROSJEKT

HJELMSØYVEIEN OG RASCHVEIEN
161996-38 t9.0s.20t7RAD/DRU/LDAQ14
Berg Bjørn Magnus
VA HJELMSØYVEGEN BL - VURDEzuNG AV TILDELINGSKRITERIENE

161996-39 19.0s.2017RAD/DRU/LDAQ14
MEDDELELSE AV TILDELINGSBESLUTNING BYGGELEDELSE PROSJEKT

HJELMSØYVEIEN OG RASCHVEIEN
161996-16 06.03.2017RAD/DRU/LDAQ14
Canon Masoy Teknisk
EMl- KOSTNADSESTIMAT
161996-24 31.03.2017RAD/DRU/LDAQl4
Berg Bjørn Magnus
KONKURRANSEGRUNNLAG - UTLYSNING BYGGELEDER HJELMSØY\TN/RASCHVEIEN

161996-2s 3r.03.2017 RAD/DRU/LDA Ql4
Canon Masoy Teknisk
FULLMAKT FRA TILTAKSHAVER TIL SWECO Å UNOBNSTRIVE DOKUMENTER I
BYGGESAK VA-NETT HJELMSØYVEIEN/RASCHVEIEN
161996-28 27.04.2017RAD/FSIILISQI4
Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - RENOVERING AV VAO - HJELMSØYVEIEN OG

RACHVEIEN
t61996-43 24.10.2017RAD/DRU/LDAQl4
R.Jørgensen Maskin AS / Måsøy kommune
SANERING AV VA - HJELMSØYVEIEN OG RACHVEIEN

t6/996-46 t3.tt.20r7RAD/SERV/IMAQl4
Formannskapet
MELDING OM POLITISK VEDTAK - OPPFØLGING AV BYGGEKONTRAKTER

16t996-t9 09.03.2017RAD/DRU/LDAQl4
Canon Masoy Teknisk
STATUSRAPPORT. FORSLAG TIL FRAMDRIFTSPLAN - VEIA/AO - HJELMSØYVEIEN OG

RASCHVEIEN

Innledning:

Prosjektregnskapene for Hjelmsøyveien og Rachveien ble sendt tilbake til administrasjonen

den 14. juni 2018, sak 19i 18:

Kommunestyret sender saken tilbake til administrasjonene for åfåfull oversikt av saken.

Vi vil ha: Bevilget budsiettering
Anbud
Konsulent
Totalsum

På bakgrunn i vedtaket har administrasjonen laget et nytt oppsett på prosjektregnskapene.
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Saksutredning:

rcn
KOSTNADSRAMME

REGNSKAP AWIKOPPRINNETIG JUSTERT

ANBUDSSUM 4 645 000,00 4 645 000,00 2 940 981,,96 L704 0L8,04

AWIKSMELDINGER L 382 622,56 -L382 622,56

AM1 178 670,00

AM2 50 825,00

AM3 64 779,36

AM4 54 230,43

AM5 2 500,00

AM6 29 889,00

AM7 7 320,00

AM8 13 062,00

AM9 1_4 358,30

AM 10 1_51200,00

AM 71 87 840,00

AM 12 74 080,00

AM 13 4 590,00

AM 74

AM 15 7 000,00

AM 76 3 200,00

AM 17 7 500,00

AM 18 300,00

AM 79 600,00

AM 20
AM 27 265 584,77

AM 22 6 920,00

AM 23 4 719,12

AM 24 43 820,00

AM 25 776 490,00

AM 26 24 237,20

AM 27 39 270,00

AM 28 70 000,00

AM 29 72 000,00

AM 30 72 000,00

AM 31 6 000,00

AM 32 7 500,00

AM 33 I500,00
AM 34 75 400,00

AM 35 2 280,00

AM 36 786,52

AM 37 920,00

AM 38 36 608,00

AM 39 1000,00

AM 40 15 776,00

AM 41 2 266,00

AM 42 4 680,00

AM 43 32 000,00

AM 44 4 582,98

AM 45 7 988,00

AM 46 72 022,38

AM 47 5 977,50

AM 48 2 450,00
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AM 49 7 680,00

TILLEGGSARBEID 421000,00 -421000,00
TILLEGGSARB.1 228 600,00

TILLEGGSARB.2 792 400,00

KONSULENTER 225 000,00 225 000,00 350 011,40 -L25 01t,40
PROSJEKTERING 222 028,40

BYGGLEDELSE 727 983,00

MVA. 25 38L,45 -25 38r,45

INVESTERINGSUTGIFTER 4 870 000,00 4 870 000,00 5 LLg 997,37 -249997,37

øREMERKET LÅN 4 870 000,00 4 870 000,00 4 870 000,00

ANNEN GENERELL FINANS. 25 38L,45 -2538r,45

FINANSIERING 4 870 000,00 4 870 000,00 4 895 381,45 -25381,45

UDEKKET/UDISPONERT 224 6L5,92 -224 6L5,92

AWIK ¡ FORH. TIL BUDSJ -249 997,37 5,l3Yo

a Arryiksmelding:
1. Endring iht. kontrakt kapittel 3: Grøftegraving
2. Endring iht. kontrakt kapittel 6: Stikkledninger
3. Levering stake-/spylekummen Hjelmesøyveien
4. Økning post 06.02.1 til totalt 29 stk stengeventiler
5. Reduksjon post 06.03.2 fra 50 m2 til25 m2 vekstjordlag
6. Økningpost 06.02.9 fra 50 m til 150 m isolering av ledning
7. Ølalringpost 06.02.6 fra 50 m til 183,1 mØ32 vannledning

8. Økning post 06.02.4 til124,4 mØllO avløpsledning
9. Økning post 06.02.3 til totalt 30 stk. gateboks

10. Økning post 05.02 til totalt 583 m3 forsterkningslag
ll.Økningpost 05.03 til totalt 2418 m2 bærelag

12.Ølningpost 04.04.6 til totalt 352m insp. overvannsledning
13. Økning post 04.03.4 pga. tillegg for tilkobl. overvann
14.Ikke brukt
15. Økning post02.2.l til totalt 7 stk kabelkryssinger
16.Økningpost 04.01 .l3.2til totalt 16 stk Ø160 greîlør
17.Ølningpost 04.01.13.5 til totalt 6 stk 315/160 grenrør

18. Økning post 04.01.13.6 til fotalt2 stk 315/200 grefføf
19. Økning post 04. 0 1 . I 3 .4 til totalt 2 stk Ø200 125 0 grenrør

20. Ikke brukt
21.Økningpost 04.01.10 fra 15 til29 stk. tilkobling stikkledninger
22.Økningpost 04.01.8 til totalt 183 m Ø32 stil<kledninger
23. Ølningpost 04.01.5 til totalt 124 m ØlI0 stikkledning avløp
24. Øklning post 02.12 fra 60 m til 650 m riving eks. PE/PVC
2Í.Ølningpost 03.02.1 fra 1000 tiI21l8 m3 transport overskuddsmasser

26.Økningpost 05.5 fra 1800m til 1958 m3 bindlag asfalt
27.Økningpost 05.6 fra 1800m til2010 m3 slitelag asfalt
28. Ny post. Grus på vegskulder
29. Ny post. Grus på sideareal av vei
30. Økning post 02.2.1til totalt 12 stk. kabellkryssinger r.r/5 kabler
31. Økning post02.2.2 til totalt 3 stk. kabellkryssinger u/5-10 kabler
32.ØÞlningpost02.2.3 til totalt 5 stk. kabellkryssinger høyspent

33. Økning post02.2.5 til totalt 85 m langsføringkabellgrupper 5 kabler
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34.Økningpost 03.02.1 til totalt 280 m3 bortkjøring overskuddsmasser

35. Mangler post 04.01.1 Ø160 spillvann Raschveien

36.ØÞníngpost 04.01.5 med 14 mØ110 spillvann
37.Ølningpost 04.01.8 med 23 mØ32 vannledning
38. Mangler post 04.01.10 for 4 stk ll0l32 anboring bolighus

39.Økningpost 04.01 .l3.2med 5 stk. Ø160 for stikkledninger
40. Økningpost 04.03. 2 med 2 stk. WAGA fl ensemuffer

41. Feil dimensjon pärcr,1 stk. 200 glidemuffe o92001160 overgang

42.Økningpost 04.04.5 med 117 lm inspeksjon ledning

43.Ølningpost 05.3 me 80 m3 bærelag 0-32 mm
44.Ølningpost 06.02.9 med 23 m isolering av stikkledning

45. Manglende drens i Raschveien
46. Manglende post. 33 stk. stake-/spylekum komplett med lokk
4T.Manglende post. 3 stk bakkekraner ned gategods

48. Tilkobling av 160 mm avløp mot Øytunveien
49. Tilkobling av 63 mm vannledning mot Øytunveien

Tilleggsarbeid:
1. Mangel i kontrakt: Singel omfflling rør
2. Rest på tillegg l: Singel omfflling rør

Etatssiefens/rådmannens vurderi[g ¡også personal- og økonomiske konsekvenser)

Rådmannen anbefaler følgende innstilling til saken:

Ko mmune s tyr e t t ar pr o sj e hr e gn s kap e n e t il o r i e nt er in g.

Vedlegg:

Havøysund, den2. november 2018

Lill Torbjørg L. Stabell
Rådmann

Sak 57118

Ingrid Majala
Økonomisjef
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LOMMVANNSVEIEN 55.61 'FUKT I GULV - TILLEGGSBEVILGNING

Saksbehandler
Arkivsaksnr.:

Lill Torbjørg Leirbakken Stabell
171579

Arkiv:613

Saksnr.:
1/1 8

9lt8
11/18

18/18
23118
54118

58/l 8

Utvalg
Teknisk komite
Formannskapet
Kommunestyret
Teknisk komite
Teknisk komite
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
27.02.2018
13.03.2018
22.03.20t8
13.09.2018
25.09.2018
20.tl.2018
06.r2.2018

Formannskapets innstilling:
Måsøy kommunestyre vedtar å bruke ubundne investeringsfond for å dekke merkostnadene på

prosjektet tilsvarende kr 142 105,-.

Behandling/vedtak i Teknisk komite den 25.09.2018 sak 23118

Behandling:

Vedtak:
Måsøy kommunestyre vedtar å bruke ubundne investeringsfond for å dekke merkostnadene på

prosjektet tilsvarende kr 142 105,-.

Tidligere vedtatt Nytt vedtak Endring

Kostnadsramme 240 000,00 382 105,00 142 105,00

Mva. 60 000,00 95 526,25 35 526,25

Mva. komp. -60 000,00 -95 526,25 -35 526,25

Bruk av lån -240 000,00 -240 000,00

Bruk av ubundne invest.fond. -142105,00 -142 105,00

SUM

Tidligere vedtatt Nytt vedtak Endring

Kostnadsramme 240 000,00 382 105,00 t42 105,00

Mva. 60 000,00 95 526,25 35 526,25

Mva. komp. -60 000, 00 -95 526,25 -35 526,25

Bruk av lån -240 000,00 -240 000,00
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Bruk av ubundne invest.fond. -142105,00 -142 105,00

SUM

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 54118

Behandling:
Repr. Åge Flaten (SP) erklærer seg innhabil da han har jobbet med prosjektet, jfr. Fvl $ 6 e),

2. ledd. Han.forlot møtet under behandling av saken.

Vedtak:
Måsøy kommunestyre vedtar å bruke ubundne investeringsfond for å dekke merkostnadene på

prosjektet tilsvarende l<r 142 105,-.

Enst. vedtatt

Dokumenter:
DOK U t7 I 579-14 14.03.20 I 8 RAD/FSTILIS 613

Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - LOMMVANNSVEIEN 55 - 6I - FUKT I
17 1579-8 27.09.2017 RAD/DRU/SKR 613GULV DOK U

VS: FORESPØRSEL OM IGANGSETTINGSTILLATELSE P,Ä, PROSJEKT -
UTVEBDRINGER VEDR FUKTPROBLEMATIKK KOMMUNALT REKKEHUS LOMVANNSV
EIEN 55-61. - PURRING PÅ TILBAKEMELDINGDOK U 171579.5 13.09.2017

RAD/DRU/SKR 613

BESTILLING ARBEIDER LOMVANNSVEIEN 55-61 DOK I
07 .06.2018 RAD/DRUiSKR 6 l 3

Leite Geir H.
NORCONSULT A/S - OPPDRAGSBEKREFTELSE DOK U
06.06.2018 RAD/DRU/SKR 613

Leite Geir H.

171579-18

Tidligere vedtatt Nytt vedtak Endring

Kostnadsramme 240 000, 00 382 105,00 142 105,00

Mva. 60 000, 00 95 526,25 35 526,25

Mva. komp. -60 000, 00 -95 526,25 -35 526,25

Bruk av lån -240 000, 00 -240 000,00

Bruk av ubundne invest.fond. -742105,00 -142 105,00

SUM
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BESTILLING ARBEIDER VEDR PROSJEKT; FUKT I GULV
LOMVANNSVEIEN55-61 DOK U 171s79-9 02.102017

RAD/DRU/SKR 613

VS: FORESPØRSEL OM IGANGSETTINGSTILLATELSE P,A. PROSJEKT -

UTVEBDRINGER VEDR FUKTPROBLEMATIKK KOMMLINALT REKKEHUS LOMVANNSV
EIEN 55-6I. - PURRING PÅ TILBAKEMELDINGDOK U 171579.16 27,03.2018

RAD/FSK/LIS 613
Teknisk sjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK - LOMIIVANNSVEIEN 55 - 61 - FUKT I

GULV DOK U 171579-1 13.09.2017 RAD/DRU/SKR 613

Geir.H.Leite@norconsult.com
FORESPØRSEL BISTAND DOK U 171579-12 03.03.2018

RAD/SERV/IMA 613

Formannskapet
MELDING OM POLITISK VEDTAK - LOMMVANNSVEIEN 55 - 6I - FUKT I

GULV DOK I 171579-2 13.09.2017 RAD/DRU/SKR 613

Leite Geir H.
SV: FORESPØRSEL BISTAND DOK I 171579-3 13.09.2017

RAD/DRU/SKR 613

Leite Geir H.
LOMVANNSVEIEN 55 - 61 RAPPORT MED FORSLAG TIL TILTAK DOK I
17 1579-6 15.09.2017 RAD/DRU/SKR 613

Leite Geir H.
LOMVANNSVEIEN 55 - 61 KOSTNADER DOK U 171579-7

ts.09.2017 RAD/DRU/SKR 6 1 3

FORESPØRSEL OM IGANGSETTINGSTILLATELSE PÄ, PROSJEKT -

UTVEBDRINGER VEDR FUKTPROBLEMATIKK KOMMI.INALT REKKEHUS
LOMVANNSVEIEN 55-61.DOK U 171579-4 13.09.2017

RAD/DRU/SKR 613

INFORMASJON VEDR. FUKTPROBLEMATIKK I REKKEHUS
LOMVANNSVEIEN 55-6I.

Innledning:

I kommunestyrets møte2213-18 ble det fattet følgende vedtak i sak 1ll18, punkt 1 til og med

J

t. <Måsøy kommunestyret vedtar å igangsette renovering av drenering ogfrostsilrring i
kommunale boliger i Lomvannsveien 55-61 i 2018.

2. Måsøy kommunestyre vedtar følgende finansieringsplan for prosjektet:

Lån ln. 240.000,- eks.mva
Mva kr. 6 oo0

3. Måsøy kommunestyre vedtsr å ta opp lån kr. 240.000,- eles.mva, tilfull-finansiering av

prosjektet.
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))

Med hjemmel i dette vedtaket ble Norconsult engasjert for å lage arbeidsbeskrivelse, innhente

tilbud og byggeledelse. Norconsult hadde også forstått forberedende arbeidene i dette

prosjektet.

Saksutredning:

Etter tilbudsfristens utløp av det kommet inn ett tilbud. Tilbudet var fra en lokal entreprenør. I
kostnadsberegningen var alle byggearbeidene beregnes til kr 200 000,- ekskludert mva.

Tilbudet var kr 173 325,-, eller 87 Yo over budsjett. Norconsults tilråding var å forhandle ned

prisen, dersom det ikke var mulig, stoppe konkurransen. I kontraktsmøtet ble det forhandlet på

pris, og man ble enige om en ny kontraktssum på kr 322 325,-, noe som er 6l o/o mer enn

budsjett.

For å unngå ytterligere bygningsmessige skader på bygningen ble det inngått kontrakt, slik at

utbedringene kunne bli gjort så snart som mulig. I tillegg ble Norconsult bedt om å redegiøre

for hvorfor kostandene ble så mye høyere enn antydet.

Etatssiefens/rådmannens vurderi[g (også personal- og økonomiske konsekvenser):

Ifølge rapport fraNorconsult om kostnader til drenering mv. i Lomvannsveien 55-61er det

særlig to ting som har betydning for kostnadssprekk.

For det første var ikke bygging av nye balkonger på baksiden med i kostnadsoverslaget. Der

var det forutsatt at balkongene kunne de- og remonteres slik de var. Tilstanden på dem var

derimot så dårlig at det var nødvendig å bygge nye. Denne merkostnaden var om lag kr
60 000,- i forhold til budsjett.

Den andre faktoren var at enhetsprisene i tilbudetvar høyere enn enhetsprisene i Norconsults
prisbank. Enhetsprisene var også høyere enn andre sammenlignbare priser fra andre tidligere

arbeider i Havøysund. ,A,rsaken til slike awik kan forklares av flere forhold. Ett kan være at en

entreprenør i utgangspunktet har fulle ordrebøker, og derfor ønsker høyere betaling for å ta et

bestemt oppdrag. Med andre ord, markedsmekanismen tilbud - etterspørsel. Ett annet forhold
kan være at det i et bestemt område er monopolsituasjon. Med andre ord, der det er bare en

tilbyder, kan denne tilbyderen selv bestemme pris. Hva som faktisk er årsaken til det høye

prisnivået i denne saken er det bare entreprenøren som kan svare på. Det er på det rene at man

ikke har truffet på enhetsprisene når man har kostnadsberegnet dette prosjektet. Det forklarer

merkostnaden ut over kostandene knyttet til balkongene.

Som følge at dette er det nødvendig å korrigere budsjettet i forhold til de faktiske forhold.

Anslag Norconsult Regnskapet Awik

Direkte kostnader 200 000,- 342105,- t42105,- (71%)

Enhetskostnøder 82 000,-

Balkong 60 105,-

Administrasjon 40 000,- 40 000,-
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Mva. 60 000,- 95 526,25 35 526,25

Mva. komp. -60 000,- -95 526,25 -35 526,25

Bruk av lån -240 000,- -240 000,-

Bruk av ubundne invest.fond. -742 t05,- -r42105,-

SUM

Vedlegg:

- Rapport fra Norconsult vedr kostnader drenering mv. Lomvannsveien 55-61,

Havøysund

Havøysund, den 05/09-201 I

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann
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Mäsøy konlmune
Rådmannen
S690 IJAVØYSUND

Oerss ref.:
Lonrvanñsvçiell 55"61

Itlorconsult AS

Slrandgâts 1, 960Û Hamrnerlost
Tûl +47 7B 60 85 00

Hovedkontor
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Dato:

2018-08-2S

NO S6239268/ MVA
t¡rmâpósl@norconsull.rìo
www. norconsull.no

Vàr ref,:
5 I B 40B3lghl

KOSTNADER ÐRENERING MV. LOMVANNSVEIEN 55 - 61, HAVøYSUND

Norconsull AS gjennornførte høsten 201 7 en vurdering ¡lv årsaken tif fukl og nruggproblenter i underetasjen i

leilighetene i Lomvannsveiên 55 - 61 Konklusionen her var 2 forhold;

1 Kuldebro gjennom ringmw inn til gulv i soverom ifront i underelasjen

Z. Feil på eller for dårhg drenering rundt bygget, og at det var fall på terrenget inn mot

grunnmur På baksiden av bYgget

For å løse problemane med fukt og mugg på soverommene i underelasjen foreslo vi tiltak og koslnads-

beregnel disse. Kostnadene ble da beregnet lil kr. 240 000,- ekskl. mva, og innbefattet da både administrasjon

og fysrsk gjennomføring. Vi bruker til slike beregninger prisbanker, hvor tidsforbrukel på forskjellige arbetds-

prosÊssef ligger rnne, sarnmen med normale timesãtsêr og norrnale materialpriser. Når dol glelder timesatser

og materralpriser, legger en på forskjellige faktorer for prisnivået i den dslen av l¿ndet arbeidene skal foregå.

Dlsse <norrrralprisenerr Êr som oltest r nærhelen av tilbudsprisene når tilttudsne blir gitl i reelle konkurranser,

hvor tilbyrlerne har tilstrekkelig kapasitet og el reelt ønske onl á få oppclraget. Men ofte ser en al lilbudene er

langt høyere enn kostrraclskalkulasjonene Da har som regel tilbyclerne go<ll mecl ordrereserver, og trlslag på

tilbutiet er ikke så viktig. Da priser de for á tjene penger []år vr lilbLrclel vil vr tjene godt, hv¡s ikke er det ikke så

farlrg. I slike lilfeller er ofle ulgrftene ogsa noe større, de rná kanskle leie rnn ekstra rnaskiner, betale overtir1

Õsv

'Iidspunktet for innhenting av priser er også viktig for kostnaclene, Anleggsarbeicler foregår på sommeren oç.¡

da har <Je fleste ordreirøke¡e ¡oenlunde fulle nãr en komnter ut i april - mar Alt eller cJette tllir dyrere. Skal en

fa err riklig lilbudspris må en rnn med forespørsel pã arbeid sonr skal gjotres orn SornrnererÌ, oktober - desenlber

àrel lør

I dette lilfellel er enhetsprisene ovef lrele linlen høyere enfl hva var prisbnnk nrt:rJ rnnlaç¡te faktorer for

geografiske írtrsk¡eller viser. Enhetsprisene er også høyere eltn salilmenlignbåre priser fra andre ttdligert:

arbei<Jer i þlavøysuncl, Õm dette skylrles at prisnivãet r Havøystrnd generell er endrtll ulover nornlal

prisstigning, ellsr om del er forhold som t¡eskrevet ovenfor som er årsaken p¿i detle oppdraget, kan bare

entreprenøren svare pâ.

I várt kosl¡adsoverslag var de - og remontering av balkonger på baksi<len av bygget falt ut. Her var det

forutsal å demontere balkongene hele og nrontere dem tilbake når grunnarbeidene var ferdig. Pá grunn av

balkongenos tilstand ble ikke dett mulig, det mátte bygges nye balkonger. Dette ulgjorde en kostnad på kr

60 000,- ekskl. mva.



,
Norconsuh $

Kostnadene for alle arbeidene var i kalkulasjonen beregnst tll kr, 200 000,- ekekl. mva. Regnekapet visor en

sluttsum pàkr.342105,-. Trekkersn ut balkongene, bli kostnadsøkning på kr.82 000,-, noê Bom ulg)ør 41 o/o.

Admtnistras.lon av dette, - tílbudsgrunnlag, tilbudsutlysnlng, kontrahering, kontrakt, oppfølglng underveis og

overtakelse, - var kalkufert til kr. 40 000,- ekskl. mva. Disse kostnadone Êêr ut til å holde,

n t5r8l40l5lð409¡14 rü$rltåtdotsßsnßrl¡tl rôpponsltÞrlntdôr ddr.ñng iÞ ?9 00 ¡10,|0 docr 2018-08-29 | Side 2 av 2
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SØKNAD OM NY LOKALITET DARBOVIKA, BJØRNØYA OG KVITNESET I
MÅSØY KOMMUNE

Arkiv: U43Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lasse Danielsen
18i558

Saksnr.:
6l18
59/18

Utvalg
Planutvalget
Kommunestyret

Møtedato
20.tr.2018
06.t2.2018

Planutvalgets innstilling:
Måsøy kommune stiller seg positiv til etablering av omsøkte akvakultur lokaliteter i Måsøy

kommune.

Behandling/vedtak i Planufvalget den 20.11.2018 sak 6/18

Behandling:
Fellesforslagfra formannskapet om å stryke første del av rådmannens innstilling.

Deretter fremmet Ordfører Reidun Mortensen(SP) følgende forslag til innstilling:

Måsøy kommune vedtar et midlertidig forbud mot etablering av nye oppdrettslokaliteter i
påvente av ny arealplan. Måsøy kommune ser også at inntektene fra havbruksfondet er usikre

da det er gitt signaler om annen fordeling.

Votering:
Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslag fremmet av Ordfører Reidun Mortensen.

Rådmannens innstilling - vedtatt mot2 stemmer
Forslag fra Ordfører Reidun Mortensen - Falt

Vedtak:
Måsøy kommune stiller seg positiv til etablering av omsøkte akvakultur lokaliteter i Måsøy

kommune.

Vedtatt mot2 stemmer

Dokumenter:
DOK I 18/558-1 02.11.2018 RAD/DRU/LDA U43

SalMar Farming AS
SØKNAD LOKALITET DARBOVIKA I MÅSØY KOMMUNE DOK U

18t558-2 05.1 1.2018 RAD/DRU/LDA U43

ANNONSE - KLTNNGJØRING DOK U
RAD/DRU/LDA U43

l8/558-3 0s.11.2018
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Servicetorget
VS: ANNONSE - KLTNNGJØRING DOK U l8/558-4 05.1 1.2018

RAD/DRU/LDA U43
Bjorg.Solstad@fd.no
SV: KORREKTUR - ANNONSE ORDRENR.:523446-1182333, FØRSTE

INNRYKK: 07.11.2018

Innledning:

SalMar Farming AS har søkt om 3 stk akvakultur lokaliteter i Måsøy kommune Bjømøya,

Darbovika og Kvitneset, totalt 10800 tonn biomasse. Søknadene er lagt ut til offentlig høting
og kommunal behandling.

Måsøy kommunen er bedt om å komme med innspill til omsøkte akvakultur lokaliteter i
Måsøy kommune, søknaden er oversendt til Måsøy kommune i fra Fylkeskommunen. Det er

fflkeskommunen som behandler akvakultur søknader i henhold til gjeldende arealplan for

Måsøy kommune.

Saksutredning:

SalMar Farming AS har søkt om 3 stk akvakultur lokaliteter i Måsøy kommune Bjømøya,

Darbovika og Kvitneset, totalt 10800 tonn biomasse. Søknadene er lagt ut til offentlig høting
og kommunal behandling.

Området som er omsøkt til etablering av akvakultur anlegg i Måsøy kommune er betegnet i
kommuneplanens arealdel som flerbruksområde, og er ikke et forhåndsdefinert område for

oppdrettslokalitet. Flerbruk område i arealplanen dekker arealbruken fiske, natur og

friluftsformål og akvakultur. En anser de utlagte flerbruksområder bla. som aktuelle områder

for oppdrett i fremtiden.

Planbeskrivelse til arealplan av 23.05.00. Vedtatt av kommunestyret i sak 37100 i møte

den 22.06.00

Hovedsiktemål med kommuneplanens arealdel:

I Måsøy kommune ser en behovet for en sterk styring av arealbruken. Ut over det som

arealdelen av kommuneplanen regulerer vil særlover glelde. Eldre regulerings og

bebyggelsesplaner skal fortsatt gielde. Ut over dette vil planen gielde for aktuelle

delplanområder inntil delplaner er vedtatt.

Planen skal være med på å sikre en forsvarlig og langsiktig forvaltning av ressursene

på land og i sjø.

Planen skal være et overordnet styringsredskap for den fremtidige utviklingen i
kommunen. Planen er i stor grad basert på de mål og strategier som fremgår av

gjeldende Strategisk næringsplan, Fylkesplan og Handlingsplan for kystfinnmark. Bla.

mht. fremtidi g bo setting, næringsutvikling, forbedret infrastruktur o sv.

a

a
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a Planen vil være styrende for næringsvirksomhet både på land og i sjø. Planen skal
videre sikre en balansert arealbruk i kommunen. Gjennom planen vil
forvaltningsspørsmål få en raskere saksbehandling enn i dag. Planen skal også sikre
viktige interesser som primærnæringer, ferdsel, friluftsliv og naturvern. Planen er et
dokument som instanser, næringsliv, industri, privatpersoner, foreninger mv. har
bidratt konstruktivt til.

Planen sikrer at man kan tenke langsiktig. Dette er spesielt viktig med tanke på

næringsutvikling og bosetting. Plan- og bygningslovens krav om rullering min i gang
pr. valgperiode sikrer at man har mulighet til nødvendige omdisponeringer av
arealbruken ved behov.

PLANBESTEMMELSER

Flerbruksområder. ($20-4. I ledd nr.S)

Retningslinjer

<I de store flerbruksområdene kan akvakulturanlegg etableres som en liten del av et større
område. I de mindre flerbruksområdene kan akvakultur etableres under forutsetningav at
aktiviteten foregår på en slik måte at andre aktiviteter ikke fortrenges. Tiltak i
flerbruksområdene som grenser til nabokommuner skal forelegges disse kommunene for
uttalelse.>

Retningslinjene åpner for en skjønnsmessig vurdering av etablering i de store
flerbruksområdene.

Det har skjedd store endringer i oppdrettsnæringen siden åtr 2000 da arealdelen ble vedtatt, og
Måsøy kommune opplever i dag stor pågang på arealer til akvakultur formåI.

Måsøy kommune har i budsjett lagt inn midler til å utarbeide ny samfunn -og arealplan innen
utgangen av 2020.

Planutvalget må ta stilling til om dette tiltaket er i tråd med næringspolitikk i Måsøy
kommune, eller om tiltaket må awentes til ny arealdel foreligger. Om tiltaket vurderes slik at

det ikke er i henhold til næringspolitikken til Måsøy kommune, må det vedtas et midlertidig
forbud mot tiltak.

$ 13-l.Midlertidig forbud mot tiltak
Finner kommunen eller vedkommende myndighet at et område bør undergis ny planlegging,
kan den bestemme at oppretting og endring av eiendom eller tiltak etter $ 1-6 og andre tiltak
som kan vanskeliggjøre planarbeidet, ikke kan settes i gang før planspørsmålet er endelig
avgjort.

Dersom en søknad om tillatelse til tiltak ikke er avgjort, kan kommunen bare vedta et
midlertidig forbud dersom søkeren er varslet om dette innen utløpet av de
saksbehandlingsfrister som følger av $ 2l-7, og dersom forbudet vedtas senest innen åtte uker
etter utløpet av fristen.
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$ l3-2.Varighet og frist
Er planspørsmålet ikke endelig avgjort senest fire år etter at forbud er nedlagt, faller forbudet
bort og tinglyst vedtak etter $ 13-1 tredje ledd skal slettes.

Etatssiefens/rådmannens vurdering ¡også personal- og økonomiske konsekvenser):

Rådmann anbefaler på bakgrunn av gjeldende arealplan at Måsøy kommune stiller seg positiv
til søknad om å etablere akvakultur anlegg ved lokalitetBjømøya. Darbovika og Kvitneset.

Etableringen av akvakulturanlegg vil skape arbeidsplasser i Måsøy kommunen, samt at tiltaket
kan gi Måsøy kommune inntekter gjennom havbruksfondet.

Vedlegg:

Arealinteresser Måsøy kommune

Havøysund, den l2.l I .20 1 I

Lill Torbjørg L. Stabell
Rådmann

Lasse Danielsen
Teknisk sjef
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Virksomhet etablert ¡ 1989 - Senja Sjøfarm

SalMar medeier fra år 2000, eneeier i 2006

Utvidelse av aktivitet t¡l å omfatte Finnmarki 2OL2

Produksjon 2O16: 45 2AO tonn
I Ärlig omsetning 2,8 mrd
I Antall direkte ansatte 170

Per januar 20L8 har selskapet virksom,het i

og Finnrnarks stØrste lakseprodusen! '' .'-

SalMar Nord har fått godkjen! inter:i€€ionalt
produksjonsområdene !A, LL, L2 og 13
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Finnmark er en viktig satsni
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Selskapsbehnv ng mul¡gheter i ltllåsøy

r SalMar Nord Ønsker flere bærekraftige lokaliteter i Finnmark.
. Sjøarealet vest for Slåtten i Slåttenbukta har gunstig vanndyp, optimale

strømforhold (modellert), bølgehøyder og nærhet til infrastruktur
. Sjøarealet mellom BjørnØya og Lille Rypøya har tilsvarende god beskaffenhet ut

ifra modellerte data. Lokaliteten blir eksponert, men innenfor tålegrenser for
fisk, utstyr og mennesker.

. Arealene er definert i kommuneplanen som flerbruksareal
r For arealet ved Slåtten, ser SalMar Nord stort potensiale og muligheter for to

anlegg med avstand på ca 1100 m, hvert med maksimal tillatt biomasse på 3 600
tonn. Dette vil sikre tilstrekkelig flekibilitet og stabil produksjon

r Ved BjØrnØya Ønsker vi ett anlegg med maksimal tillatt biomasse på 3 600 tonn.
¡ Forslagtil fortØyningsareal ved Slåtten er ca 4kmz-overflatearealet erO,24

km2. Ved Bjørnøva er fortØyningsareal omtrent 2,8 km2
r Tre anlegg gir behov for direkte sysselsetting av 9-L2 personer og vil skape

betydelige positive ringvirkninger
t Dersom kommunen er positiv til å vurdere arealene som et akvakulturområde,

så ønsker SalMar Nord å samle inn strØmmålinger, vannkvalitetsanalyser (CTD),

utføre miljøundersØkelse r og ka rtlegge bunnforholdene med multistrå le.
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Sjøkart - Darbnvika og Kvitneset
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Kystnære fiskeridata
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Sak 60/18

FORSKRIF'T OM RETT TIL OPPHOLD I SYKEHJEM

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Ann-Jorunn Stock
t71356

Arkiv: H30

Saksnr.:
5l17
27117

s/l 8
63118

60/18

Utvalg
Omsorgskomiteen
Kommunestyret
Omsorgskomiteen
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
24.05.2017
15.06.2017
17.09.2018
20.11.2018
06.12.2018

Formannskapets innstilling:
Kommunestyret vedtar Forskrift om rett til opphold i sykehjem i Måsøy kommune

Behandling/vedtak i Kommunestyret den 15.06.2017 sak 27117

Behandling:

Repr. Georg Mathisen (AP) fremmet følgende utsettelsesforsalg
Saken utsettes.

Votering:
Forslag fremmet av repr. Georg Mathisen - Enst. vedtatt

Vedtak:
Saken utsettes

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Omsorgskomiteen den 17.09.2018 sak 5/18

Behandling

Vedtak:
Kommunestyret vedtar Forskrift om rett til opphold i sykehjem i Måsøy kommune.

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 63118

Behandling:
Vedtak:
Kommunestyret vedtar Forskrift om rett til opphold i sykehjem i Måsøy kommune

Enst. vedtatt

Side 25 av 98



Sak 60/18

Dokumenter:

DOK U t71356-5 07.06.2017 RAD/SERV/IMA H30
Måsøy KommunestYre
MELDING OM POLITISK VEDTAK - FORSKRIFT OM RETT TIL OPPHOLD

I SYKEHJEM DOK U 171356-8 17.07.2017 RAD/HOM/AJS
H30

Eldrerådet i Måsøy
HØRING - FORSKRIFT OM RETT TIL LANGTIDSOPPHOLD I SYKEHJEM

DOK U 171356-7 19.06.2017 RADiFSIILIS H30
Helse- og omsorgsleder
MELDING OM POLITISK VEDTAK - FORSKRIFT OM RETT TIL OPPHOLD

I SYKEHJEM DOK I 171356-2 19.05,2017 RAD/HOM/AJS
H30

Det kongelsige helse og omsorgsdepartement
LOVENDRING OM RETT TIL OPPHOLD I SYKEHJEM ELLER

TILSVARENDE BOLIG SÆRSKILT TILRETTELAGT FOR HELDØGNS TJENSESTER

KRITERIER OG VENTELISTERDOK I 171356-3 19.05.2017

RAD/HOM/AJS H3O

Måsøy kommunestyre
FORSLAG TIL FORSKRIFT oM RETT TIL OPPHOLD I SYKEHJEM, MÅSØY

KOMMLINE DOK U 171356-9 OI.II,2OI7 RAD/FSK/LIS H3O

Brukerutvalget
FORSKRIFT OM RETT TIL LANGTIDSOPPHOLD I SYKEHJEM DOK U

17 1356-10 27 .t|.2017 RAD/HOM/AJS H30
Måsøy pensj onistforening
FORSKRIFT OM RETT TIL OPPHOLD I SYKEHJEM - FORSKRIFT PÄ.

HØRING

Innledning:
Stortinget vedtok 13. juni 2016 endringer i Pasient- og brukerrettighetsloven og Helse- og

omsorgstjenesteloven som gir rett til opphold i sykehjem eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for

heldøgns tjenester. Kommunene ble pålagt å utarbeide kommunale kriterier for tildeling av plasser og

disse skal nedfelles i en kommunal forskrift som senest skal være trådt i kraft 1 .7.2017.

Omsorgskomiteen behandlet saken den24.5.2017 med følgende vedtak: <Forskrift om rett til opphold

i sykehjem i Måsøy kommune sendes ut på høring med høringsfrist 8.6.2017. Eventuelle

høringsinnspill behandles av omsorgskomiteen før forskriften legges til behandling i kommunestyret

15.6.2017.>

Kommunestyrets vedtak I 5 .6.2017 : <Saken utsettes>>

Saksutredning:

Kommunestyrets utsettelsesvedtak skyldes at saken ikke har vært til formell behandling hos

høringsinstansene, og det har dermed ikke kommet innspill eller kommentarer til forskriften.

Høringsinstansene i denne sammenheng er Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne og

Eldrerådet.

Forskriften har vært sendt ut på høring og det har også blitt sendt ut purring uten at det har kommet

tilbakemelding fra noen av rådene.
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Pensjonistforeningen i Måsøy og Brukerutvalget er ikke høringsinstanser, men de har begge gitt sin

tilslutning til forskriften slik den foreligger.

Saken legges derfor opp på nytt med sikte på en formell behandling og en skriftlig tilbakemelding fra

Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne og Eldrerådet.

Havøysund, den

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann

Ann Jorunn Stock
Helse og omsorgsleder
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RENOVERING LEGESTASJONEN I HAVØYSUND

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Ann-Jorunn Stock
t7lt53

Arkiv:614

Saksnr.:
5117

8lt7
2U18
l9118
22118
4l18
64/18
6Ut8

Møtedato
07.03.2017
23.03.2017
20.09.2018
13.09.2018
25.09.2018
l7.09.2018
20.tt.2018
06.12.2018

Utvalg
Formannskapet
Kommunestyret
Oppvekstkomiteen
Teknisk komite
Teknisk komite
Omsorgskomiteen
Formannskapet
Kommunestyret

Formannskapets innstilling:
Omsorgskomiteen ønsker å fä utredet et 3. altemativ som omhandler awik/pålegg fra
arbeidstilsynet. I tillegg ønsker omsorgskomiteen en oversikt over samlede innvesteringer,

nybygg, renoveringer som er planlagt og under utredning i Måsøy kommune, før entar stilling
til altemativ 1,2 eller 3.

Måsøy kommunestyre vil gå videre med renovering av legekontorene ved Havøysund

Helsesenter. Kommunestyret ber om at det arbeides videre for å finne løsninger innenfor
dagens arealer på hovedplan uten vesentlige endringer, og en event. Utvidelse av akuttmottak.

Arealene i underetasjen ble renovert i2012 og forutsettes fortsatt brukt til dagens formål.

En ber om at saken kommer tilbake til kommunestyret når ny løsning er utarbeidet, primært i
desembermøtet.

Behandling/vedtak i Teknisk komite den 25.09.2018 sak 22118

Behandling:
Repr. Geir H Leite fremmet følgende forslag til vedtak:

Måsøy kommunestyre vil gå videre med renovering av legekontorene ved Havøysund

Helsesenter. Kommunestyret ber om at det arbeides videre for å finne løsninger innenfor
dagens arealer på hovedplan uten vesentlige endringer, og en event. Utvidelse av akuttmottak.

Arealene i underetasjen ble renovert i2012 og forutsettes fortsatt brukt til dagens formål.

En ber om at saken kommer tilbake til kommunestyret når ny løsning er utarbeidet, primært i
desembermøtet.

Votering:
Rådmannens innstilling - Falt
Forslag fremmet av repr. Geir H Leite - Enst. vedtatt
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Vedtak:
Måsøy kommunestyre vil gå videre med renovering av legekontorene ved Havøysund

Helsesenter. Kommunestyret ber om at det arbeides videre for å finne løsninger innenfor
dagens arealer på hovedplan uten vesentlige endringer, og en event. Utvidelse av akuttmottak.

Arealene i underetasjen ble renovert i2012 og forutsettes fortsatt brukt til dagens formåI.

En ber om at saken kommer tilbake til kommunestyret når ny løsning er utarbeidet, primært i
desembermøtet.

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Omsorgskomiteen den 17.09.2018 sak 4/18

Behandling:

Repr. Mette Olsen(SP) fremmet følgende forslag til vedtak:

Omsorgskomiteen ønsker å ffi utredet et 3. alternativ som omhandler awik/pålegg fra
arbeidstilsynet. I tillegg ønsker omsorgskomiteen en oversikt over samlede innvesteringer,

nybygg, renoveringer som er planlagt og under utredning i Måsøy kommune, før entar stiling
til alternativ I,2 eller 3.

Votering:
Rådmannens innstilling - Falt
Forslag fremmet av repr. Mette Olsen - Vedtatt med2 mot2, da møteleder stemte for sitt
forslag.

Vedtak:
Omsorgskomiteen ønsker å ffi utredet et 3. alternativ som omhandler awik/pålegg fra
arbeidstilsynet. I tillegg ønsker omsorgskomiteen en oversikt over samlede innvesteringer,

nybygg, renoveringer som er planlagt og under utredning i Måsøy kommune, før en tar stiling
til alternativ 1,2 eller 3.

Vedtatt med2 mot2, da møteleder stemte for sitt forslag.

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 64118

Behandling:

Vedtak:
Omsorgskomiteen ønsker å få utredet et 3. alternativ som omhandler awik/pålegg fra
arbeidstilsynet. I tillegg ønsker omsorgskomiteen en oversikt over samlede innvesteringer,

nybygg, renoveringer som er planlagt og under utredning i Måsøy kommune, før en tar stilling
til alternativ 1,2 eller 3.
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Måsøy kommunestyre vil gå videre med renovering av legekontorene ved Havøysund

Helsesenter. Kommunestyret ber om at det arbeides videre for å finne løsninger innenfor

dagens arealer på hovedplan uten vesentlige endringer, og en event. Utvidelse av akuttmottak.

Arealene i underetasjen ble renovert i2012 og forutsettes fortsatt brukt til dagens formål.

En ber om at saken kommer tilbake til kommunestyret når ny løsning er utarbeidet, primært i
desembermøtet.

Enst. vedtatt

Dokumenter:

DOK U 171153-10 25.04.2017 RAD/FSK/LIS 614

Teknisk sjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK. RENOVERING LEGESTASJONEN I

HAVØYSUND DOK I 171153.4 24.02.2017 RAD/DRU/LDA
614

Lasse Danielsen
STATUSRAPPORT FOR PROSJEKT RENOVERING AV HAVØYST]ND

HELSESTASJON 24.02.2017 DOK I l7lt53-l 24.02.2017

RAD/DRU/LDA 614
Lasse Danielsen
TILSYNSRAPPORT TAK HELSESENTER - TNSULA BUGG DOK I
l7 I 153-2 24.02.2017 RAD/DRU/LD A 6t4
bj orn.stenvold@multiconsult.no
OPPDRAGSBEKREFTELSE FOR TILBUDSFORESPØRSEL -

MULTICONSULT DOK I I7II53-5 27.02,2017 RAD/DRU/LDA
614

Lasse Danielsen
24,02.20 I 7 STATU SRAPPORT RENOVERING AV HAVØYSLIND

LEGESENTERDOK I I7II53.II 30.04.2018 RAD/DRU/LDA
614

Linda Nielsen
VERTE ARKITEKT - TILBUD HAVØYSI.IND LEGEKONTOR DOK I
17 / 153-12 30.04.201 I RAD/DRU/LDA 6 l4
Lasse Danielsen
I 80420 1 8 SIGNERT - OPPDRAGSBEKREFTELSE ARKITEKT

VERTE(003).PDFDOKU t7lts3-7 07.03.2017 RAD/FSK/LIS 614

Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - RENOVERING LEGESTASJONEN I

HAVØYSLIND DOK T 171153-8 10.03.2017 RAD/DRU/LDA
614

Canon Masoy
SIGNERT OPPDRAGSBEKREFTELSE - FORPROSJEKT . MULTICONSULT

Innledning:
Etter Arbeidstilsynets tilsynsbesøk på legekontoret den 31.8.2016 fikk Måsøy kommune blant annet

følgende pålegg: Arbeidsgiver skal iverksette tiltak og/eller utarbeide plan for å fjerne eller redusere

forhold som kan føre til helseproblemer på grunn av dårlig inneklima. Det vises til hjemmel i
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arbeidsmiljøloven $ 3-1 fØrste ledd og andre ledd bokstav c, forskrift om utforming og innretning av

arbeidsplasser og arbeidslokaler (arbeidsplassforskriftenl9 Z-M og forskrift om systematisk helse-,

miljø- og sikkerhetsarbeid i virksomheter (internkontrollforskriften) 5 5 andre ledd nr. 6.

Arbeidstilsynet har også varslet at døgnmulkt vil bli gitt dersom ikke forholdene blir utbedret.
Awiket er ikke lukket, men døgnmulktvarsel er satt på vent fordi planleggingsprosessen har startet.

Saksutredning:
l2Ot7 ble prosessen med renovering av legekontoret startet. Leder for teknisk sektor nedsatte en

plan- og byggekomite og i møte den 22.3 ble flere problemstillinger avdekket. Det er til dels

betydelige mangler på legekontoret:

Dårlig luftkvalitet medfører helseproblem hos de ansatte. Det er disse utfordringene i forbindelse

med inneklima som ligger til grunn for arbeidstilsynets sterke reaksjon med varsel om døgnmulkt.
Det kommer ikke inn-luft inn i lokalene og flere av vinduene er limt igjen for å unngå trekk. Det betyr

at det er begrensede muligheter for å åpne vinduer og slippe inn frisk luft. Ansatte opplever
nærmest daglig plager som hodepine og konsentrasjonsvansker. De vinduene som kan, og som tidvis
må åpnes, slipper inn mye sand og støv på vår/sommer/høst og det kan ødelegge dyrt medisinsk

utstyr på laboratoriet.

Lydisolering: Dørene inn til legekontorene er ikke lydtette. Det betyr at enhver som befinner seg i

korridoren kan få tilgang på taushetsbelagt og sensitiv informasjon. Dette er brudd på

taushetsplikten og er i seg selv et svært alvorlig avvik. Det er en forutsetning at alle pasienter i

kontakt med lege skalføle seg trygge på at informasjon ikke kommer uvedkommende for øre. Noe

annet er ikke akseptabelt og er som sagt et lovbrudd.

Beredskap: Skiftestua og akutten er for liten. I akutte situasjoner er det viktig å ha tilstrekkelig
arbeidsplass slik at oppfølgingen av en akutt syk pasient blir optimal. I enkelte tilfeller kan det være

mange aktører til stede (ambulansepersonell, lege(r), vakthavende sykepleier). I tillegg må det være

lagt til rette for en hensiktsmessig plassering av nØdvendig medisinsk utstyr.

Lagerkapasitet: Det er for liten lagerkapasitet og dermed utfordrende å ha tilstrekkelig
beredskapsmedisin. Siden det ikke er apotek i kommunen er det viktig å ha et visst lokal lager av

medisin.

Nedslitte overflater: Spesielt gulvbeleggene er slitte og det vanskeliggjpr renholdet. De hygieniske

krav blir dermed ikke ivaretatt på en tilfredsstillende måte. På et legekontor er det særlig viktig at

alle overflater er slik at det muliggjør et godt og akseptabelt renhold.

Annet: Det er uhensiktsmessig intern struktur på laboratoriet og det betyr at arbeidsoppgavene ikke

kan utføres så effektivt som mulig.

Det er ikke plass til digitale løsninger som for eksempel fjernkonsultasjon med

spesia listhelsetje neste n.

Ansatte på legekontoret er en yrkesgruppe som har relativt stor risiko for å bli utsatt for vold og

trusler. Dagens fysiske utforming av arbeidsplassen er ikke tilrettelagt for å ivareta sikkerheten til de

ansatte på en god måte. I arbeidsplassforskriftens 5 2-1 står følgende: Ved utforming og innredning

øv orbeidsplasser og orbeidslokoler skol det tas særlige hensyn til fore for vold og trussel om vold.

Like før arbeidstilsynets besøk i 2OL6 var det i tillegg en vannlekkasje fra taket og to datamaskiner i

resepsjonen ble ødelagt. Det ble boret hull i taket, noe som medførte at støv og isolasjon drysset
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ned på arbeidsbordet. Dette ble bemerket iarbeidstilsynets rapport. Status iforbindelse med taket

og en evt. fare for nye lekkasjer er ikke avklart'

I mars 2018 ble det iverksatt et forprosjekt og Rambøll v/ ingeniør Roy Jonas og Verte arkitekter

v/Linda Nielsen ble engasjert. I april ble det foretatt en befaring på helsesenteret og det ble avholdt

møte med administrasjon og representant fra fagtjenesten.

Det ble tidlig avklart at det er lite hensiktsmessig å bare renovere ventilasjonsanlegget fordi det er

flere og omfattende bygningsmessige utfordringer knyttet til driften av legekontoret.

Oppdraget til Rambøll/Verte ble derfor:

1) Tegne et utkast på renovering av eksisterende bygg og kostnadsestimere.

2) Tegne et utkast til nytt bygg og kostnadsestimere.

I forbindelse med renoveringen vurderes det som viktig og riktig å etablere lokaler som tilfredsstiller

både dagens og morgendagens krav. I mai forelå første utkast til tegninger av legekontoret.

Tegningene ble nøye vurdert og det ble gjort noen endringer i tråd med tjenestens behov.

Arkitekten fulgte opp alle innspill, men påpekte at det var begrensninger i eksisterende bygg. Et

nybygg vil gi et større bygningsvolum og ønskede funksjoner vil komme på plass.

<<SkiccÊn ros iol¿t nr¡ knctnndçnrrerçlaø laooct¡cinncn Hâ\rttvçt I nd he lcacontprl heckriver a lto rn rtirr'

1)Ombygg legestasjon med en rammekostnad på kr. 16 L87 000,-

2) Nybygg legestasjon med en rammekostnad på kr. 30 402 000,-

prisforskjellen på nybygg kontra renovering er dermed på kr. 14 215 000,- (se vedlegg for detaljer)

I en byggeperiode, det være seg renovering eller nybygg, kan lokaler i L. etasje på sykeavdelingen

frigjøres til drift av legekontoret. Det vil dermed ikke påløpe ekstra utgifter til drift av legetjenesten

Ulemoer ved en renoverins av eks lokaler:

r' En renovering innen eksisterende rammer gjør det vanskelig å få til alle ønskede funksjoner.

Arkitekten har fått mange innspill på tjenestens behov som ikke er mulig å etterkomme.

,/ Kostnadene som er estimert i forbindelse med en renovering kan erfaringsmessig bli høyere i

forbinde lse med uforutsette problemsti I linger.

./ Takhøyden er for liten i eksisterende bygg. Den er pâ 226 og247 cm, og passasjer under

dragere er på ca. 22O cm. Ved fjerning av nedforing kan 247 cm takhØyde oppnås, men det

er avhengig at det er mulig å gå med kabling og ventilasjon i eksisterende kaldloft. Det er

også usikke rt om 247 cm kan oppnås på alle rom. Ved en slik løsning vil kommunen være

avhengig av dispensasjon fra Arbeidstilsynet vedr. takhøyde'
/ Det er knyttet stor usikkerhet til bruk av eksisterende kaldloft til kabling og ventilasjon.

r' Bygget er alt for smalt (ca. 8,5m innvendig med tilleggsiso) til å finne gode planløsninger og

det gir bygget liten fleksibilitet. Dermed vil ikke arealbehovet for legekontorer, lager,

venteareal og personalrom bli tilfredsstillende.
r' En renovering av eksisterende lokaler vil gi større driftskostnader av underetasje (gammelt

bveg)'
,/ Takhøyden i underetasjen er helt nede i 210 cm på enkelte steder og er derfor ulovlig å leie

ut.
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,/ En får ikke utnyttet arealet i underetasjen grunnet lav takhøyde og det blir dermed ingen
mulighet for inntekter.

,/ Merkostnader /uforutsette utgifter vil belaste driften direkte i form av økte renter og avdrag.
,/ Hulltaking for ventilasjonsrom i dekke mellom underetasje og L etasje er uavklart og kan

medføre ekstra kostnader til forsterkning av konstruksjon ved hulltaking.
,/ En omfattende ombygning av eksisterende bygg som ikke fungerer vil demotivere de

a nsatte.

Fordeler ved en renoverinF:

r' Lavere kostnader.
,/ Forbedret inneklima selv om det er usikkert om det blir like godt som nytt.
,/ Bedre og enklere renhold.

Ulemper ved nvbvgg:

'/ HØyere kostnader

Fordeler ved nvbvgg:

r' Ombygningspris pr. kvm. er mindre ved nybygg enn ved renovering (kr 46 918,- for ombygg
og43 43'J.,- for nybygg, se kostnadsoverslag)

,/ Kostnadene vil være mer forutsigbare.
,/ Et nybygg vil skape større areal i kjelleretasjen på helsesenteret, noe som kan bidra til at

lokaler kan frigjøres og generere leieinntekter.
r' Et nytt og funksjonelt bygg vil skape gode arbeidsforhold for alle på legekontoret. På

vektskåla kan det også bidra til at sjansene for å beholde fagpersonell blir større, spesielt
leger som alle kommuner har store utfordringer med å rekruttere og beholde.

r' Det vil være mulig å legge til rette for psykologtjeneste som blir lovpålagt fra 2020.

'/ Nytt bygg muliggjØr digitale løsninger og fjernkonsultasjon med spesialisthelsetjenesten. Det
betyr at enkelte pasienter kan spares for lange reiser. Her er det også potensiale for
besparelser i forbindelse med ledsagertjeneste.

r' Nye og moderne lokaler vil oppleves positivt for pasientene.

RådmannenS vurderi[$ (også personal- og økonomiske konsekvenser):

En renovering av legekontoret er helt nødvendig og det vil medføre en stor investering for
kommunen. Det er viktig at investeringen ikke bare dekker dagens krav, men også innebærer en

løsning som er fremtidsrettet. Siden det er mange usikre moment kan en renovering fort bli dyrere
enn kostnadsestimatet skulle tilsi.

Dersom en vurderer nybygg vil det ligge til rette for tilpasning av lokaler i kjelleretasjen på

helsesenteret. Et aktuelt alternativ kan være å etablere helsestasjon i nærmere tilknytning til
legetjenesten, noe som også er i tråd med fagtjenestens ønske. Da vil andre ledige lokaler kunne

tilpasses nytt NAV kontor. NAV har tidligere signalisert behov for nye lokaler og vilje til å dekke deler
av kostnader i forbindelse med etablering av nytt kontor.

Med forbehold om leieinntekter kan driftskostnadene ved et nytt bygg blitilnærmet lik kostnader
ved renovering. Prisforskjellen er ifølge kostnadsestimatet på kr. 14 215 000,- (trolig vil forskjellen bli
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mindre med tanke på de mange usikre moment iforbindelse med en renovering). Denne

prisforskjellen vil gi årlige renter og avdrag på kr. 850 000,- Dersom en tar høyde for sannsynlige

leieinntekter vil merkostnaden bli på rundt kr. 450 000,- pr. år.

Dette er kostnader som vurderes som lave i forhold til nytteverdien av nye og moderne fasiliteter

som er tilpasset behovet. Det vil gi kommunen et moderne legesenter som vil komme innbyggerne

til gode. Et legesenter som er tilpasset både nåværende og fremtidig behov, lagt til rette for digitale

løsninger og fjernkonsultasjon, tilrettelagt for god akuttmedisinsk innsats, og ikke minst innebære

sikkerhet og gode arbeidsforhold for de ansatte.

Etter en total vurdering vil rådmannen tilrå nybygg.

Vedlegg:

Skisseprosje kt og kostnadsoverslag, legestasjone n Havøysu nd helsesenter

Havøysund, den

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann
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NEDSTYRINGSPROSESS

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Jarle L. Lystad
171748

Arkiv: 150

s4l17
8v17
T6IT8
6lt8
22/18
62118

Saksnr.: Utvalg
Formannskapet
Kommunestyret
Formannskapet
Kommunestyret
Formannskapet
Kommunestyret

Rådmannens innstilling:
Kommunestyret tar saken til orientering

Dokumenter:
DOK U

DOK I

DOK U

DOK U

DOK U

DOK U

DOK U

DOK I

Møtedato
21.tr.2017
07.t2.20r7
13.03.2018
22.03.20t8
24.04.2018
06.t2.2018

t7 t748-13 14.03.2018 RAD/FSK/LIS 150

Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - NEDSTYRINGSPROSESS

t7 t7 48-10 16.01.201 8 RAD/ØKOIING I 50

Økonomikontoret
DETALJBUDSJETT 2018

t7 /7 48-19 03.08.20 I 8 RAD/FSIILIL I 50

Jarle Lystad
INFORMASJON - NEDSTYRINGSPLAN I PEzuODEN 2OI8 -2021
17 1748-9 14.12.2017 RAD/FSIILIS 150

Rådmann / Sektorledere
MELDING OM POLITISKVEDTAK -,ÅRSBUDSJETT 2018 OG

ØKONOMIPLAN 2018-2021 - M,A.SØY KOMMUNE
t7 17 48-t8 25.04.2018 RAD/FSK/LIS I 50

Rådmann
MELDING OM POLITISK VEDTAK - ÅRSBUDSJETT 2018 OG
ØKONOMIPLAN 2018-2021 - MÄ,SØY KOMMLTNE

r7 1748-4 17.11.2017 RAD/ØKOIING 150

Kommunestyret
PRISREGULATIV 2OI8
17 1748-7 22.11.2017 RAD/FSKiLIS 150

Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK -,ARSBUDSJETT 2018 OG

ØKONOMIPLAN 2018-2021 - M.A.SØY KOMMUNE
t7 t748-2 16.11.2017 RAD/ØKOIING 150

KUSEK IKS
OVERSENDELSE AV KONTROLLUTVALGETS VEDTAK I SAK 15/17

M,A.SØY KOMMTINES BUDSJETT FOR KONTROLL OG TILSYN -

KONTORLLUTVALGETS FORSLAG

t7t748-3 17.It.2017 RAD/ØKOIING 150

Kommunestyret
DOK U
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DOK U
ØKONOMIPLAN 2018-2021
17t748-5 17.11.2017 RAD/ØKOIING 150

Kommunestyret
IKT- STRATEGIPLAN 20 I 8-2021

t7 t7 48-15 05.04.201 8 RAD/FSIILIS I 50

Leder for stab / Rådmann
MELDING OM POLITISK VEDTAK - NEDSTYRINGSPROSESS

DOK U

Innledning:

I kommunestyret 7. desember, sak 8llI7, ble det vedtatt nedstyring pä 6,1mill. kroner
tilsvarende totalt 11,5 årsverk i økonomiplanperioden 2018-202I.

Saksutredning:

Med bakgrunn i ovennevte vedtak ble det utarbeidet en plan for prosessen som inneholdt
informasjon om drøftelsesmøter, informasjonsmøter, utvelgelseskriterier for nedbemanning

kompetansekartlegging, tiltaksplan og en framdriftsplan for nedstyringsprosessen.

I juni informerte rådmannen alle ansatte i kommunen følgende:

I henhold til planen er det gjennomført kompetanseknrtlegging øv alle ansatte, samt en

kartlegging av tiltakfor besparelser. Av alle tiltakene som ikke krever ytterligere utredning og
eventuelle vedtak av kommunestyret, er det enten iverksqtt kutt eller vil bli iverksatt snarest. Å
øke kaffe- og te trekket er et av tiltakene som ble foreslått og det vil bli innført en økning på
dette fra 01.08.2018. Ølmingenvilværefra 60,- til 100,-þr alle ansatte.

Alle tiltakene

Dettefordelt på alle virl<somhetene i kommunen. Det betyr at detfremdeles er eniobb å giøre

for at vi skal nåvåreforpliktelser.

Det blir ingen oppsigelser av ansatte i 2018. Prosessen vil fortsette utover høsten og
eventuelle strukturelle endringer og oppsigelser vil tidligst finne sted medio januar 2019

Gjennom hele prosessen har det overordnede fokuset vært å redusere kostnader i tråd med

vedtaket i kommunestyret. En nedbemanning av årsverk er siste utvei dersom det ikke ville
være mulig å nå besparelsene på annen måte. Så langt kan man si at Måsøy kommune leverer

ift resultat sett opp mot budsjett.

Virksomhetene i kommunen har vist god økonomistyring og dette har bidratt til at Måsøy

kommune overordnet vil holde seg innenfor r¿Irnmene av budsjettet for 2018.

Administrasjonen arbeider videre med nedstyringsprosessen og vil gjennomføre de

nødvendige tiltak for å nå de økonomiske mål som er fattet av kommunestyret. I
budsjettprosessen 2018 for økonomiplanperioden 2019-2022 er det videre lagt inn tilsvarende

besparelser i tråd med vedtaket fra desember 2017. Utfallet av budsjettvedtak i

Årsverk20L9 2020 20212018

825 100,54 805 100,54 805 100,54 1,51Giennomførbare 436 350,27
I 1,504 446 704,00 5 t22 984,00 6 t45 034,00Vedtak | 87r 284,00
g,gg3 621603,46 4 3t7 883,46 5 339 933,46Resterende I 434 933,73
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kommunestyremøte den 6. desember 2018 vil være styrende i den videre nedstyringsprosessen

i Måsøy kommune.

Etatssiefens/rådmannens vurdering (osså Rersonal- og økonomiske konsekvenser)

Vedlegg:

Havøysund, den 27 I 11 -20 I I

Jarle L. Lystad
Leder for stab

Lill Tordørg L. Stabell
Rådmann
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FORVALTNING AV HAVBRUKSMIDLER - NEDSETTELSE AV ARBEIDSGRUPPE

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lill Torbjørg Leirbakken Stabell
1 8/503

Arkiv: 233

Saksnr.:
51il8
63118

Utvalg
Kommunestyret
Kommunestyret

Møtedato
04.10.2018
06.r2.2018

Rådmannens innstillins:
Saken fremmes uten rådmannens innstilling.

Behandling/vedtak i Kommunestyret den 04.10.2018 sak 51/18

Behandling:
Repr. Åge Flaten (SP) fremmet følgende forslag:

Pengene som kommer inn fra havbruksfondet settes til kommunestyrets disposisjon, og

kommunestyret utarbeider retningslinjer for tildeling av midler.

Repr. Arvid Mathisen (AP) fremmet følgende tilleggsforslag:

Kommunestyret ber om at saken fremmes i neste kommunestyremøte for nedsettelse av en

tverrpolitisk arbeidsgruppe som skal fremme forslag til retningslinjer for kommunestyrets

bruk av havbruksmidler.

Votering:
Forslag fremmet av repr. Åge Flaten - Enst. vedtatt
Tilleggsforslag fremmet av repr. Arvid Mathisen - Enst vedtatt

Vedtak:
Pengene som kommer inn fra havbruksfondet settes til kommunestyrets disposisjon, og

kommunestyret utarbeider retningslinjer for tildeling av midler.

Kommunestyret ber om at saken fremmes i neste kommunestyremøte for nedsettelse av en

tverrpolitisk arbeidsgruppe som skal fremme forslag til retningslinjer for kommunestyrets

bruk av havbruksmidler.

Enst. vedtatt

Dokumenter:
DOK U 18/503-3 09.10.2018 RAD/FSK/LIS 233

Rådmann / Økonomisj ef I Ordfører
MELDING OM POLITISK VEDTAK - FORVALTNING AV

HAVBRUKSMIDLER
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Innledning:

Kommunestyret fattet følgende vedtak i sitt møte 04. 1 0.201 8:

<Pengene som kommer inn fra havbruksfondet settes til kommunestyrets disposisjon,

og kommunestyret utarbeider retningslinjer for tildeling av midler.

Kommunestyret ber om at saken fremmes i neste kommunestyremøte for nedsettelse

av en tverrpolitisk arbeidsgruppe som skal fremme forslag til retningslinjer for

kommunestyrets bruk av havbruksmidler.>

Saksutredning:

Som følge av vedtaket fattet 04.10.2018 fremmes saken for ny behandling.

Etatssiefens/rådmannens vurdering (også personal- og økonomiske konsekvenser):

Rådmannen innstiller ikke i denne saken.

Vedlegg:

Ingen

Havøysund, den 26/ ll -20 I 8

Lill Torbjørg L. Stabell
Rådmann
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NYTT TILBUD . VINTERVEDLIKEHOLD 2018 . 202I. M,4.SØY

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lasse Danielsen
r8173

Arkiv: Q10 &46

Saksnr.:
13/18
15/18
6lt8
27118
ssl1 8
64118

Utvalg
Formannskapet
Kommunestyret
Teknisk komite
Teknisk komite
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
13.03.2018
22.03.2018
27.02.2018
06.1 1.2018
20.tr.2018
06.r2.20t8

Formannskapets innstilling:
De aktuelle veistrekningene på Måsøy er etablert av Måsøy kommune som kommunale veier,
og skal derfor opprettholdes som kommunale veier, uavhengig av hvem som står som
grunneier.

Rådmannen bes gå i forhandlinger med tilbyder med henblikk på avtale om brøyting av disse
veiene innenfor en akseptabel kostnad for perioden 201 8 - 202L

Formannskapet ber rådmannen gjøre sonderinger i forkant av kommunestyremøtet 6.

desember 2018.

Behandling/vedtak i Teknisk komite den 06.11.2018 sak 27118

Behandling:
Arbeiderpartiet fremmet følgende forslag til vedtak:

De aktuelle veistrekningene på Måsøy er etablert av Måsøy kommune som kommunale veier,
og skal derfor opprettholdes som kommunale veier, uavhengig av hvem som står som
grunneier.

Rådmannen bes gå i forhandlinger med tilbyder med henblikk på avtale om brøyting av disse
veiene innenfor en akseptabel kostnad for perioden 2018 -2021.

Votering:
Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslag fremmet av Arbeiderpartiet.

Rådmannens innstilling - Falt
Forslag fra Arbeiderpartiet - Enst. vedtatt

Vedtak:
De aktuelle veistrekningene på Måsøy er etablert av Måsøy kommune som kommunale veier,
og skal derfor opprettholdes som kommunale veier, uavhengig av hvem som står som
grunneier.
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Rådmannen bes gå i forhandlinger med tilbyder med henblikk på avtale om brøyting av disse

veiene innenfor en akseptabel kostnad for perioden 2018 -2021.

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i X'ormannskapet den 20.11.2018 sak 55/18

Behandling:
Fo rmannskapet fremmet følgende tille gg fellesforslag :

Formannskapet ber rådmannen gjøre sonderinger i forkant av kommunestyremøtet 6

desember 2018.

Votering:
Teknisk komite's innstilling med tilleggsforslag fra formannskapet - Enst. vedtatt

Vedtak:
De aktuelle veistrekningene på Måsøy er etablert av Måsøy kommune som kommunale veier,

og skal derfor opprettholdes som kommunale veier, uavhengig av hvem som står som

grunneier.

Rådmannen bes gå i forhandlinger med tilbyder med henblikk på avtale om brøyting av disse

veiene innenfor en akseptabel kostnad for perioden 2018 -2021.

Formannskapet ber rådmannen gjøre sonderinger i forkant av kommunestyremøtet 6.

desember 2018.

Enst. vedtatt

Dokumenter:

DOK U 18173-s 14.03.2018 RAD/FSK/LIS Q10 &46
KommunestYret
MELDING OM POLITISK VEDTAK . VINTERVEDLIKEHOLD 2018 - 2O2I -

MÄSØY DOK U 18173-7 27.03.2018 RAD/FSK/LIS Q10 &46
Teknisk sjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VINTERVEDLIKEHOLD 2018 - 2O2I -

MÅSØY DOK U 18173-3 03.03.2018 RADiSERV/IMA Ql0 &46
FormannskaPet
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VINTERVEDLIKEHOLD 2OI8 - 2O2T -

MÄ,SØY
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Innledning:

På bakgrunn av at roden pãili4äsøya er privat vei, vedtok Måsøy kommunestyreimøte
27.03.18 å ikke inngå kontrakt med entrepreîør på vintervedlikehold på Måsøya.

3. oktober 2018 kontaktet entreprenør Polarfishing As ordfører med et nytt tilbud på
vintervedlikehold på Måsøya.

Saksutredning:

Den økonomiske kostnaden på vintervedlikehold har nesten tredoblet seg på Måsøya siden
2015. Det er blitt en tendens at kostnadene på vintervedlikehold øker dramatisk på øyeîe, og
for å skape økonomisk forutsigbarhet har Måsøy kommune lyst ut kontrakten. Tendensen med
høye kostnader på tjenestene ser ut til å vedvare så lenge det ikke er konkurranse, men
monopol på tjenesten.

Kontraktsperioden som er lyst ut er pä 4 år, fra 1 . oktober 2018 til 30. april 2022.

Økonomisk utvikling:

2015 kr. 64.000,- eks.mva

2016117 kr. 105.000,- eks.mva

2017lI8 kr. 160.000,- eks.mva

I forbindelse med utlysning av vintervedlikehold på Måsøya er det kommet inne et tilbud på
kr. 180.000,- eks.mva.

Roden er på ca. 300 meter vei dette gir en meterpris på ca. kr 530,- u/mva. Med tanke på

beliggenhet kan Måsøya sammenlignes med Ingøya der meterpris er på ca. kr 280,- ulmva.Pä
statens vegdatabank er den kommunale roden på Måsøya merket som privat vei 99829 og
privat vei99824 (se vedlegg), og i den forbindelse må kommunen ta stilling til om dette er et
kommunalt ansvar.

3. oktober 2018 henvendte Poarfishing As seg til ordfører med et nytt tilbud på kr. 140.000,-
for vintervedlikehold på Måsøya.

Ny vurdering:

Måsøy kommune har ikke foretatt noen grunnervervelser på grunnen der det er opprettet
kommunal vei. Kommunale veitraseer er merket og klassifiserte i matrikkelen. Det vil i
praksis si at det er Nasjonal vegdatabank som blir brukt til forvaltning av vegene i Måsøy
kommune.

Historie

Måsøy kommune har tidligere oppfattet Pv 99829 og Pv 99824 som kommunale, da vegene
har vært vintervedlikeholdt av Måsøy kommune i mange år.
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Prinsippielt er det ingen nye opplysninger i denne saken siden den sist ble behandlet i
kommunestyre| 27 .03 .18.

Etatssiefens/rådmannens vurderiilg (også personal- og økonomiske konsekvenserl:

Ut i fra statens vei database er det ikke registrert kommunale veier på Måsøya, og Måsøy

kommune har dermed intet ansvar for vintervedlikehold. Med tanke på den økonomiske

situasjonen Måsøy kommune er i, anbefaler Rådmann at man ikke inngår noen ny avtale om

vintervedlikehold på Måsøya.

Rådmannens innstilling

Kommunestyret vedtar ikke å inngå kontrakt med entreprenør pãvintervedlikehold på

Måsøya.

Vedlegg:

Nytt tilbud vintervedlikehold Måsøya

Havøysund, den 15.10.18

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann

Lasse Danielsen
Teknisk sjef
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Fra: Lill Torbjørg Leirbakken [lill.torbjorg@masoy.kommune.no]
Til: Lasse Danielsen [1ass@masoy.kommune.no]
Kopi:
Sendt: 14. 10.201 I 2l:21',52
Emne: VS: brøyting av kommunale veger på måsøya

Vedlegg:

Mener jeg har sendt denne tildeg før.Via ordfører med bestilling av utredning

Fra: oddvar fagerhaug <oifagerhaug@gmail.com>

Sendt: onsdag 3. oktober 2018 L2:L8

Til : Lil I Torbj¿rg Leirbakken <l ill.torbjorg@ masoy. kommu ne. no>

Emne: brøyting av kommunale veger på måsøya

hei. polarfishing a.s ang brøytinga av kommunale veger på måsøya,201712018 hadde vi kontrakt

pa t^OO 000 tusen kr. f; 201812019 kommer vi med et anbud på 140 000 tusen kr for brøyting og

strøing av kommunale veger på måsøya.

hilsen polarfishing a.s oddvar fagerhaug

Med vennlig hilsen

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann
fMåsØV kommune
Telefon: 78424 000 - 482 41623
www.masoy.kommune.no

ilåsøy l{ommu¡re
f,1*lexz llrlr

î

Tenk miljø - ikke skriv ut denne e-posten med mindre det er nødvendig

file://hftbrukere.hfest.vfikt.no/users/danlas/Downloads/MElDlNcsTEKsT%20(76).... 31.10.2018
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HANDLINGSPLAN 2OI9 . KOMMUNEDELPLAN IDRETT OG FYSISK
AKTIVITET

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Fredrik Vikse
t81546

Arkiv: C20

Saksnr.:
23118
s6l18
6sl1 8

Utvalg
Oppvekstkomiteen
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
08.11.2018
20.rt.2018
06.r2.2018

F ormannskapets innstilling:
Kommunestyret vedtar Handlingsplan 2019.

Behandling/vedtak i Oppvekstkomiteen den 08.11.2018 sak 23118

Behandling:

Vedtak:
Kommunestyret vedtar Handlingsplan 2019.

Enst.vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 56/18

Behandling:

Vedtak:
Kommunestyret vedtar Handlingsplart 2019

Enst.vedtatt

Dokumenter:

Innledning:

Saksutredning:
Kulturdepartementet krever at kommunene har en oppdatert kommunedelplan,som grunnlag
for tildeling av spillemidler til idretts, nærniljø- og friluftslivsanlegg- I fior v_edtok

kommunestyremøtetkommunedelplan for idrett og fusisk aktivitet 2018 - 2022.I år er det
bare Handliirgsplan 2019 som (vedlagt) som skal til behandling. Vi har to søknader inne i
2019; en somoidinært anlegg Polarhallen (rehabilitering av bygningsmasse) og et nærmiljøanlegg
<Aktivitetspark Rolvsøyu. Disse fremkommer i prioritert liste se pkt7.2.l og7.2.2.
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I tillegg er Finnmark Friluftsråd sitt prosjekt om dagsturhytter lagt ved. Oppfordrer politikerne

å bruke uprioritert liste som rangering for Handlingsplan 2020.

Etatssiefens/rådmannens vurderi[g (osså personal- og økonomiske konsekvenser):

Vedlegg:

Handlingsplan2019

Havøysund, den29.l0

Fredrik Vikse
Kulturkonsulent

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann
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Kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet

7.0 Handlingsprogram 2019
Handlingsprogrammet vil bli rullert hvert år, hele planen revideres hvert 4. år

7.1 Prioritert anleggsplan for utbygging av anlegg for idrett og friluftsliv

Kulturdepartementet krever at anleggene i planen skal være kostnadsberegnet og foreløpig

finansiering skal fremkomme. Det er en sedvane at politikerne bruker uprioritert liste for å rangere

ønske for kommende år.

Anleggene er tatt inn i planen på bakgrunn av innspill fra privatpersoner, ungdomsrådet,

laglforeninger og kommunens egne ønsker. Ved prioritering er det tatt hensyn til om anlegget er ferdig

eller påbegynt. Det er forsøkt å ha en variasjon av anleggstyper og målgrupper.

7,2.1 Ordinære anlegg - nyanlegg og rehabiliteringer, prioritert liste

7 .2.2 N ærmilj øanlegg, prioritert liste

T.2.3lJprioritert liste over langsiktige behov for Fysisk aktivitet, idrettsanlegg og

friluftsområder i Måsøy kommune

Prioritering Søknads
Nummer

Ansvarlig Kostnader Spillemidler Status

I
Polarhallen
(rehabilitering av
bygningsmasse)

129293
Måsøy
kommune

3 693 750 I 539 000 Søkes 2019

2

J

Prioritering Anleggs-
nummer

Ansvarlig Kostnader Spillemidler Status

I
Aktivitetspark
Rolvsøy

740s4 Måsøy
kommune

160 000 50 000 Søkes 2019

2 Dagsturhytte
74055 Måsøy

kommune
400 000 167 000 Søkes 2020

Aktivitet / anless Forventet spillemidler Merknader
Utbedre grusbanen i Hallvika til treningsplass
for hundesport
Squash hall
Rullestolvei rundt storvannet
Flytebryeee storvannet
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NÆ,RMILJØANLEGG ROLVSØY

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Fredrik Vikse
181547

Arkiv: D10

Saksnr.:
24118
57118

661t8

Utvalg
Oppvekstkomiteen
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
08.11.2018
20.rr.2018
06.r2.2018

Formannskapets innstillins:
Måsøy kommune bidrar med maksimalt kr. 56.000,-

Behandling/vedtak i Oppvekstkomiteen den 08.11.2018 sak 24118

Behandling:
Oppvekstkomiteen fremmet følgende fellesforslag:

Måsøy kommune bidrar med maksimalt kr. 56.000,-

Vedtak:
Måsøy kommune bidrar med maksimalt kr. 56.000,-

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 57118

Behandling

Vedtak:
Måsøy kommune bidrar med maksimalt kr. 56.000,-

Enst. vedtatt

Dokumenter:

Innledning:

Saksutredning:

Under handlingsprogrammet 2018, kommunedelplan for idrett og ffsisk aktivitet ble

Tuftepark/aktivitetspark satt øverst på uprioritert liste. Det er sedvane å bruke den listen som

rangering for neste års søknad. På bakgrurìn av dette ble det i mai 2018 holdt åpent møte pä

Gunnarnes skole med mulighet for lokalbefolkningen å komme med innspill. På bakgrunn av

dette ble det innhentet ulike anbud fra produsenter av klatreanlegg, ballbinge, tuftepark mm.
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Deretter ble det holdt et nfitmøte med lokalbefolkningen på Gunnarnes skole 30 oktober, der

lokalbefolkningen bestemte seg for type anlegg. Et resultat av dette møtet, kom etter at

sakspapirene ble sendt ut.

For skoleelevene ved Gunnarnes skole vil dette bety et bedre fritidstilbud, som kan bidra til
mer frsisk aktivitet og trivsel.

Det ble søkt og innvilget 50 000 fra Repvåg kraftlag til dette formål (bekreftelse vedlagt).

Dernest garanterer fulkeskommunen et nærmiljøanlegg per kommune i året (dette tilsvarer l/3
av totalsum). I Handlingsplan 2}lg,kommunedelplan idrett og fusisk aktivitet er den satt som

nummer 1 i prioriterte nærmiljøanlegg. Det jobbes for ytterligere ekstern finansiering, men for
kommunen er det snakk om maksimalt 56 000 i utgifter på å realisere dette. Disse kan hentes

ut fra overskudd i årets kulturbudsjett.

Kostnadsramme

Totalramme aktivitetspark Rolvsøya 160 000,-

- Tilskudd Repvåg Kraftlag - 50 000,-

Tiooemidler - 54 000--

Kommunal støtteleksteme midler 56 000,-

Etatssiefens/rådmannens vurderiflg (også personal- og økonomiske konsekvenser)

Vedlegg:

Finansieringsplan
Skriv fra Rolvsøy bygdelag
Tilbud fra Uniqa

Havøysund, den 29. 1 0. I 8

Fredrik Vikse
Kulturkonsulent

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann
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Til

MåsØy kommune
v/Fredrik Vikse

Finansieringsplan for Aktivitetspark RolvsØy.

Repvåg kraftlag:
Spillemidler:
MåsØy kommune
RolvsØy Bygdelag

og andre foreninger

kr. 50.000,-
kr. 70.000,-
kr. 45.000,-
kr. 45.000,-

Totalt kr. 210.000,- eks. mva

RolvsØy Bygdelag garanterer for kr. 45.000,- hvis Måsøy kommune bidrar med samme beløp

Mvh
RolvsØy Bygdelag

Jan Magne Olsen

Mob: 923 44 444



Viser til deres søknad av 01.10.2018 vedrørende midler til aktivitetspark
på Rolvsøy.
Vi har gleden av å meddele at dere er tildelt kr 50.000,- fra fond for
samfunnsnyttige formål hos Repvåg Kraftlag SA. Vålet for tildeling av
midler er å-fremme næring- og samfunnsutvikling i forsyningsområdet.

Utbetaling skjer etter dokumentasjon av utført tiltak, eller mot regning fra
leverandør til tiltaket.

Tildelinger som ikke er krevd utbetalt innen 12 måneder fra tildelingsdato
annulleres.

Det forutsettes også at vi blir profilert som en av deres bidragsytere

Vi ønsker dere lykke til med arbeidet.

Med vennlig hilsen
Gøril Vian

Tlf:+47 78 47 68 38 Mobil: +47 gLB 47382
Web : http://www,rkal.no/
E-mail : qorilv@rksa.no

-----Opprinnelig melding : -----
Fra : kundestotte@ rksa. no
Sendt: 01. 10.2018 09: 04
Til: kundestotte@rksa. no
Emne: SPONSING



UNIOA
22998
MåsØy Kommune
TORGET 1

9690 Havøysund

Deres ref:
Vår ref:

Sandnes, 14. september 2018

LEVERINGSADRESSE: Måsøy Kommune, Fredrik, TORGET 1,

Nytt uteområdet Måsøy kommune

Kjære Fredrik

Det gleder oss å sende deg tilbudet vårt som avtalt.

Vi takker for muligheten til å komme med et tilbud på denne leveransen og ser frem til å ta prosjektet videre.

Ta gjerne kontakt med meg hvis du har spørsmål om tilbudet.

Tilbudet er gyldig i 30 dager fra tilbudets dato.

Hvis tilbudet oppfyller kravene, sender du en bekreftelse på e-post til maa@uniqa.no. På den måten kan vi

starte opp prosjektet så snart som mulig.

Jeg vil kontakte deg om kort tid for å finne ut om du har hatt mulighet til å vurdere tilbudet vårt, og for å avtale

neste trinn i prosessen.

Vennlig hilsen

Uniqa AS

Marianne Aasland

Prosjektansvorlig

Uniqa AS

Welhavensvei 15 4319 Sandnes Norge

1l¡ +47 5f 66 76 10 Webs¡de: www.un¡qa.no
Bankkonto: 63500558034



UNIOA
Tilbudsdetaljer

Dato sendt:

Gyldig til:

Versjon:

Produkter

Bilde/url

07.LL.2018

7. desember 2018

2

Vorenr. Navn

44515

23540

https://www.uniqa.no/klatrestativ-
wd1452c2-rod-hpl

-
-t,

K¡atrestativ, WD1452C2, rød, hpl
Klatrestativ, WDt452C2, rød, hpl

Balansestubber 5 stk. 0410
Balansestubber 5 stk. 0410

Tilbudsref.: 10388

Betal ingsbeti ngelser:

Leveri ngsbetingelser:

Enhetsoris Rabott

r.09 800,00 25 o/o

7 320,00 25%

-

Sum

82 350,00

5 490,00

Enheter

1

J-

Uniqa AS

Welhavensvei 15 4319 Sandnes Norge

Tlî +47 5! 66 76 10 Webside: www.uniqa.no
Bankkonto: 63500558034

https://www.uniqa.no/balancestubbe-i-



UNIOA
sta l-med-hpl-platform-0410

https://www. uniqa.no/f)406c12

42760

42761

10589

Obsacle monkey bars 0406C12
Obstacle monkey bars 0406C12

Armhevingstativ, O4O7 C12

Arm h evi ngstativ, O4O7 C72

Gummiflis 50x50x11 rød
Gummiflis 50x50x11 rød

1 15 495,00 2s%

7 340,OO 25%

342,00 35%

-

Lt62L,25

5 505,00

88 920,00

7

400

Uniqa AS

Welhavensvei 15 4319 Sandnes Norge
-llÍ +47 5t 66 76 10 Webside: www.uniqa.no

Bankkonto: 53500558034

uniqa



UNIOA
Frak Frakt pl

Frakt pl

1

Uniqa AS

Welhavensvei 15 4319 Sandnes Norge

Tlf +47 51 55 76 10 Webside: www.uniqa.no
Bankkonto: 63500558034

25 000,00 50%

Totalbeløp ekskl. mva. - NOK:

-

12 500,00

206386,25



UNIOA

Dìsse salgs- og lever¡ngsbetingelsene får anvendelse for alt salg fra Uniqa AS

med mindre annet er skriftlig avtalt.
iltaleinngå€l*
Med mindre Uniqa har gitt et sæEk¡lt skr¡ft|¡g tilbud t¡l kunden om en konkret

leveranse som kunden skriftlig har akseptert, kommer salgsavtale føßt ì stand når

Uniqa skriftlig har bekreftet mottatt ordre eller faktisk har effektuert ordren.

Bêlallngsbetingelsr
Hvor betal¡ng ikke skjer kontânt, forfaller faktura tìl betal¡ng 14 dager etter
fakturer¡ngsdato. Ved for sen betaling vil det bli beregnet renter etter
foß¡nkelsesrentelovens bestemmelser. Ved foß¡nket betal¡ng ut over'14 dager

har Uniqa rett til å heve kjøpsavtalen og t¡ltre s¡tt salgspant ¡ det leverte,jf punkt

5 nedenfor. Betal¡ngsbet¡ngelse forutsetter godkjent kreditts¡kring.

Priw og fnkt
Alle pr¡ser er ângitt i NoK, eksklusiv mva. og eksklusiv frah.
Alle prìser i månedlige nyhetsbrev er qjeldende ut kalendermåneden de sendes

ut. Un¡qa forbeholder seg dog retten til pr¡sendr¡ng hvis forhold som Uniqa ikke

kan påvirke begrunner dette - eksempelv¡s vâlutaendring og stign¡ng ¡

råvarepriser Det tas forbehold for trykkfeil i prislister og nyhetsbrev. Prisene

inkluderer ikke tilbehør hv¡s ¡kke annet er ekspl¡sitt ângitt.

L4etlng 09 leiteringslid
I den grad det er ang¡tt lever¡ngstidspunkt ¡ t¡lbud,/ordrebekreftelse er dette å

anse som veiledende om ikke annet eksplis¡tt er avtalt. Om ¡kke annet er skriftlig

avtalt skjer lever¡ng til fortauskant. Om kunden ønsker innbæringshjelp må dette

avtales særkìlt. Risikoen for det leverte går over til kjøperen ved lever¡ng. Dette
qjelder også for den enkelte delleveranse og for de tilfeller der Un¡qa etter
levering skal forestå montering.
Salgspånt
Un¡qa har salgspant ¡ det solgte t¡l sikkerhet for Un¡qas krav på kjøpesum med

tillegg av renter og omkostn¡nger,jf. panteloven 6 3-14.

GrËnti
Un¡qa yter garant¡ ¡ henhold til garant¡bestemmelser som følgervedlagt det
enkelte produkt/FDV-dokumentasjon. Faktura gjelder som garant¡bev¡s.

ReHamsjoner og rctumÍ€r
Reklamasjoner må fremsettes skr¡ft|¡g t¡l vår kundeseryìce uten ugrunnet

opphold. Kjøper taper s¡n rett tìl å giøre gjeldende feilen/mangelen denom
reklamasjon fremsettes senere. Send beskrivelse av mangelen sammen med

d¡gitalt b¡lde t¡l ¡nfo@uniqa.no. Spørsmål vedrørende reklamasjoner rettes til
ku ndeseruice på 5 1 66 76 1 0. Best¡ lte varer tas ¡kke ¡ retur uten forutgående

skr¡ft|¡g avtale. De6om det er avtalt returrett er det en forutsetning for
returretten at varen er ubrukt og at or¡ginalemballasjen er i god stand. Frakt og

omkostninger ved gjennomføring av retur skal betâles av kunden. Dersom Uniqa

aksepterer retur av en vare hvor origìnalemballasjen mangler v¡l kunden

kred¡teres 80 % av det fakturerte beløp. Sp6ialt¡lvirkede produkter tas aldri i

retur. Eventuelle transportskader skal behandls i sam$ar med Punkt 14.

Anwarsbegrensning
I den grad ¡kke annet følger av ufravikelig lovgivning er Uniqa ikke

eßtatningsansvarl¡g for økonom¡sk tap som oppstår på grunn av fo6¡nkelser eller

mangler ved Uniqas produkter eller Üenester, så fremt disse ¡kke skyldes grcv

uaktsomhet eller foßettlig mislighold hos Uniqa. Uniqa fraskr¡ver seg ansvar for
enhver form for ¡nd¡rekte tap og for ethvert økonom¡sk tap som overskr¡der 20%

av kjøpesummen for den konkrete leveransen. Uniqa har ¡ntet ansvar for de

leverte produkteß hendelige undergang/ødeleggelse/Weri ¡ t¡den etter levering.

Dette qjelder også for de t¡lfeller der leveransen skjer suksessivt og Uniqa skal

forestå montering av produktene etter lever¡ng.

serldltê forut*tninger for monterlng åy lekeplasser og helstøpt gummidel(k€

Hvor Uniqa har gitt pr¡s på monter¡ng qjelder følgende forutsetn¡nger:

-

Montasjeprisen forutsetter at monter¡ngen ¡kke skal skje på ikke-gravevennlig
jord, herunder men ¡kke begrenset t¡l store stener, fjell, trerøtter, skjulte

fundamenter, byggeavfall, asfalt, ledninger. rør og l¡gnende. Dereom slike
grunnforhold l¡kevel påmøtes kan Uniqa besørge klargjøring av området for
monterìn9 etter sæßkilt avtale og t¡lleggsbetaling. Oppgravetjord kan

deponeres på den matr¡kkel hvorjorden graves opp. ønsker kjøper at unìqa skal

bortskaffejorden, faktureres slikt arbeid som ektraarbeid ¡ henhold tìl gjeldende

timepr¡s hos Un¡qa. Med unntak for gravearbeidene Unìqa skal besørge skal

Kjøper besørge oppst¡llingsarealet ryddet og klarqjort før avtalt t¡dspunkt for
montasje. Manglende klârgjørìng før Un¡qas montører ankommer plassen vil

medføre utsatt montering og at kunden faktureres for de merkostnader som

pådras som følge av dette. Ved montasje i nyetablerte områder, hvor fallunderlag

er lagt/etablert lør montering av lekeredskapene, faktureres sæ6kilt for arbeid og

omkostn¡nger t¡l flytt¡ng og reetablering av d¡sse fallunderlag.

Såfremt bruk av kran og utleggìng av kjøreplater er nødvend¡g, vil dette bl¡

fakturert som ektraarb€id med mindre annet fremgår uttrykkel¡g av Un¡qas

ordrebekreftelse. Nødvendighet og omfang av avsperring av montasjeområdet

vurderes og etableres av kjøper for kjøper regning.

Ventet¡d på plassen som påføres Uniqa av kjøper, faktureres sæßkilt ¡ henhold til
Unìqas qjeldende satser.
Bunnoppbygging
All bunnoppbygg¡ng skal oppfylle kravene i til bunnoppbygning for asfalter¡ng

Un¡qa tar ¡ntet ansvar for mangler ved bunnoppbyggingen eller følgeskader av

dette de6om bunnoppbygningen er utført av andre enn Uniqa.

Fallundedag
For at lekeplassutstyr skal kunne tas ¡ bruk må gjeldende krav til fallunderlag

overholdes. Kjøper skal sikre at fallunderlaget er godkjent og svarende til den for
lekeredskapets påkrevde fallhøyde. Kjøper skal holde Un¡qa skadesløs for
eventuelle krav mot Uniqa fra tredjemann som følge av manglende godkjent

fallunderlag. For å sikre den nødvendige effekt av fallunderlaget skal kjøper

vedl¡keholde underlaget etter de anvisninger som gis i forbindelse med levering.

Hêlstøpte gummlundedag
I forb¡ndelse med Un¡qa's etabler¡ng av gummiunderlag, skal det være fr¡ adgang

t¡l vann, strøm,400 volt 16 AMP innenfor 50 meter, tørt vær og tørt underlag.

Temperaturer skal dessuten være minimum 6 grader, under og inntil 24 timer
etter etabler¡ng. Alt farget EPDM som etabler€s utendørs, påvirkes av UV-

stråling. Det skal være etablert fast kant som avslutn¡ng på underlaget.

Awperr¡ng, og graden av avsperring av området i forbindelse med

herdeprosessen, er kjøpeß ansvar med mindre annet er skriftl¡g avtalt med

Un¡qa. Eventuelle skader som følge av manglende avsperring fra kjøpeß side, er

Uniqa uvedkommende.
VimeÌtiltåk
Eventuelle nødvendige vinterforanstaltninger samt foranstaltn¡nger til å imøtegå

været inkluderes ikke ¡ LJniqas priser og faktureres som ektraarbe¡d ì henhold til
Uniqas qjeldende priser

Tnnspo¡t
Ved levering skal kunden kontrollere emballasjen og varer for skader samt at

antall kolli er korrekt. skadet emballasje, varer ogleller manglende kol¡¡ skal

noteres på fraktbrevet. oppdages skader ved utpakking skal kunden kontakte

kundeseru¡ce omgående. Reklamasjon på transportskader skal skje uten ugrunnet

opphold og senest 2 dager etter levering om ¡kke annet følger av ufravikelig

lovgivning. Kjøper taper s¡n rett t¡l å gjøre gjeldende feilen/mangelen de6om
reklamasjon på transportskader fremsettes senere. Bruk dig¡talfoto av skaden på

emballasjen og på produktet, sammen med en kort beskrivelse og send det t¡l

¡nfo@un¡qa.no. spørsmål vedrørende transport skal rettes til kundeseru¡ce på 51

66 76 1 0. I den grad Uniqa skulle holdes eßtatn¡ngsansvarlig for økonomisk tap

oppstått i t¡lknytn¡ng til transport qjelder punkt I samtidig som Uniqas ansvar

¡kke skal gå ut over det som Un¡qa kan kreve dekket av fraktfører.

Montering
Un¡qas dykt¡ge montører hjelper gierne t¡l med montering av våre løsninger og

produkten Kontakt oss for priser og annen ¡nformasjon.
Vernetlng

Tvister mellom partene i anledn¡ng dette kontraktsforhold eller forhold som

springer ut av dette skal avgjøres av de ord¡nære domstoler med Stavanger

tingrett som rett vernet¡ng.

Salgs- og leveringsvilkår for Uniqa AS

Uniqa AS

Welhavensvei 15 4319 Sandnes Norge

Tlf +47 51 66 76 10 Webside: www.uniqa.no
Bankkonto: 63500558034
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VEDTEKTER HØTTEN BARNEHAGE

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Roy Arne Møller
I 8/550

Arkiv: Al0 &00

Saksnr.:
27118

60/18
671r8

Utvalg
Oppvekstkomiteen
Formannskapet
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Formannskapets innstillins:
Kommunestyret vedtar nye vedtekter Høtten barnehage med virkning fra 0l .01 .201 9.

Behandling/vedtak i Oppvekstkomiteen den 08.11.2018 sak 27118

Behandling:

Vedtak:
Kommunestyret vedtar nye vedtekter Høtten barnehage med virkningfra 01.01.2019

Enst.vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 60/18

Behandling:

Vedtak:
Kommunestyret vedtar nye vedtekter Høtten barnehage med virkning fra 01.01.2019

Enst.vedtatt

Dokumenter:
o Vedtekter vedtatt av kommunestyret 19.06.14 - Sak 22114

o Endringer i vedtektene vedtatt i SU 24.10.18

Innledning:

Endringer i barnehageloven har førttil at vedtektene for Høtten barnehage nå foreslås endret.

Saksutredning:

SU ved Høtten barnehage har i møte 24.10 .I8 vedtatt endringer av vedtektene. I tillegg er det

foretatt en del redaksjonelle endringer. Disse er merket med rød skrift. PkL7 er helt nytt som

følge av endringer i Lov om bamehager.
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Etatssiefens/rådmannens vurderi[g (også personal- og økonomiske konsekvenser):

Endringer av vedtektene får ingen økonomiske virkninger for sektoren og foreslås vedtatt.

Vedlegg:

o Vedtekter vedtatt av kommunestyret 19.06.14 - Sak 22114

o Endringer i vedtektene vedtatt i SU 24.10.18

Havøysund, den 30. 10. 1 8

Lill Torbjørg L. Stabell
Rådmann

Roy A. Møller
Konst. Sektorleder
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Disse vedtektene gjelder for HØtten Barnehage i Måsøy kommune. I vedtektene finnes

generelle bestemmelser som regulerer driften av barnehagen, og annen informasjon som

gjelder forholdet mellom foreldre og barnehagen.

Vedtektene er vedtatt av kommunestyret L9.06.14 - Sak 22/L4

Endringer ivedtektene er enstemmig godkjent i SU 24.tO.I8.

Endring i vedtektene er vedtatt av kommunestyret 06.L2.18 - sak

1 EIERFORHOLD OG FORVALTNING

HØtten barnehage eies og drives av MåsØy kommune som står ansvarlig for driften. Styrer er

virksomhetsleder for barnehagen. Oppvekstkomiteen er politisk styringsorgan for Høtten

Barnehage.

Organisasjonsnu m mer: 97 4 57 O 7 69

Måsøy kommune har plassert det forvaltningsmessige ansvaret for barnehagen til
oppvekstsektoren.

2 FORMAL

HØtten Barnehage drives i samsvar med 5 L Formål i lov om barnehager. Barnehagen skal

drives i samsvar med barnehagelovens bestemmelser, rammeplan, forskrifter og

retningslinjer gitt av departementet - samt kommunale vedtak og planer utarbeidet i

barnehagen.

3 ANSVAR OG TILSYN

Sektorleder for oppvekst har ansvaret for forvaltningen av barnehagene, jf. barnehagelovens

kap.3 og 4.

4 FORELDRERÅD

Hver barnehage skal ha et foreldreråd som består av alle foreldre/foresatte i barnehagen.

Dette rådet velger foreldrerepresentanter ti I samarbeidsutva lget.



5 SAMARBEIDSUTVALG

Alle barnehager skal ha et samarbeidsutvalg. (Jfr. Lov om barnehager $ 4)

Samarbeidsutvalget skal bestå av 2 representanter fra de ansatte, 2 fra foreldre og 1 fra eier

Daglig leder Styrer har møte-, forslag- og uttalelsesrett samt sekretærfunksjon.

Utvalget skal ledes av en representant fra foreldre/foresatte.

Samarbeidsutvalget velges for hvert barnehageår, og møter i henhold til fastsatt plan og for

øvrig når leder finner det nødvendig.

6 BARNEHAGEOPPTAK

Hovedopptaket av barn til ledige plasser skjer på eget skjema etter sØknadsdato, med

frist 01. mars. Kommunen skal ha minimum et opptak i året (Lov om barnehager

s12A).

Søknad om opptak i barnehagene skal leveres elektronisk, via MåsØy kommune sin

hjemmeside.

Styrer vurderer søknader, og foretar opptak.

I hovedopptaket tildeles plass til barn som har sØkt innen sØknadsfristen L. mars.

FØrst tildeles plass til barn med lovfestet rett til plass i barnehage. Deretter tildeles

plass til Øvrige barn som har søkt innen søknadsfristen L' mars.

Det kan søkes om delt plass. Utgangspunktet er LO}% plass, som kan deles opp i4O%,

5O% o960%. Forutsetningen for at en plass kan deles opp, er at to barn kan dele en

LOO% plass. Delte plasser gjelder hele - ikke delte dager.

Ved delt plass kan det søkes om kjøp av enkeltdager. Det må søkes senest dagen før.

Avdelingen avg¡ør slike inntak.

Tildelt plass gjelder frem til opplæringspliktig alder. Kontrakten opphører gjensidig

ved endt barnehageår - uten forutgående oppsigelse, dato er satt t¡l 19. august.

Hvis det er ledige plasser etter hovedopptaket, tildeles det plasser fortløpende resten

av året etter sØknad, også til barn som ikke har rett til plass etter barnehagelovens $

T2 A.
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7 OPPTAKSKRITERIER

Hovedopptaket gjelder barn som har lovfestet rett til barnehageplass

Barn som fyller ett år innen utgangen av august det året det søkes om barnehageplass, har

etter søknad ved hovedopptaket rett til å få plass i barnehagen fra august, jf
barnehagelovens 5 12 a.

Barn som fyller ett år i september, oktober eller november det året det søkes om

barnehageplass, har etter sØknad ved hovedopptaket rett til å få plass i barnehage innen

utgangen av den måneden barnet fyller ett år.

Videre kriterier for til oootak :

1. Barn med nedsatt funksjonsevne (Lov om barnehager $13). Tildeling av plass gjØres på

grunnlag av søknad med dokumentasjon fra helsetjenesten.

Z. Barn som har vedtak etter Lov om barnevernstjenesten 54-12 og4-4, annet og fjerde

ledd, jf. Lov om barnehage$ L3. Tildeling av plass gjøres på grunnlag av søknad med

dokumentasjon fra helsetjenesten.

3. Barn fra hjem med vanskelige sosiale forhold og/eller sykdom i hjemmet. Tildeling av

plass vil da gjøres på grunnlag av dokumentasjon fra helsetjenesten.

4. Barn som fyller 1 år etter L.november

5. Barn som trenger trening/opplæring i norsk

6. Barn av ansatte

7. Ved venteliste - deles den i en for barn under 3 år og en for barn over 3 år.

8. Tidspunkt foresatte har satt som ønsket oppstart vil vektlegges.

Andre kriterier for å kunne ta i bruk plassen:

9. Barnet må være bosatt ¡ Måsøy kommune når plassen tas i bruk.

10. Barnet må ha registrert fødsels og personnummer i Norge.

8 KLAGERETT

Ved hovedopptak kan søkere som får avslag klage på vedtak om avslag på søknad om

barnehageplass. Skriftlig klage sendes til MåsØy kommune. Klagefristen er 3 uker fra mottatt

avslag på barnehageplass. ( Jfr. Forskrift om saksbehandlingsregler ved opptak i barnehage.)

Formannskapet er endelig klageinstans.

9 OPPSIGELSE AV PLASS



Det er en gjensidig oppsigelsestid på 1- mnd., fra den datoen plassen sies opp fra.

Oppsigelsen skal være skriftlig og sendes til Høtten barnehage eller Måsøy kommune

Betalingen fiølger oppsigelsestiden, også om plassen ikke benyttes i perioden. Dette

gjelder også der det er Ønske om å si opp deler av plassen.

Barnehageplass til barn bosatt i annen kommune kan sies opp, dersom

bostedskommunen ikke ønsker å betale refusjon for kostnader av denne plassen på

lik linje med plass i ikke kommunale barnehager jfr $11 iforskrift om likeverdig

behandling ved tildeling av offentlig tilskudd til ikke - kommunale barnehager.

10 PERMISJON

Det kan sØkes om permisjon fra barnehageplassen. SØknaden skalfremsettes skriftligtil

styrer ved Høtten barnehage innen den 1. i måneden, og minst L mnd. før permisjonen skal

gjelde.

Ved permisjoner under 5 måneder av barnehageåret opprettholdes foreldrebetalingen i

permisjonstiden. Ved permisjoner utover 5 måneder kan det gis fritak fra foreldrebetalingen

forutsatt at et annet barn får tildelt plassen.

11ÅPNINGSTID

. Oppholdstiden i Høtten Barnehage er inntil 9 timer pr. dag (mandag-fredag), fra kl.

o7!5 - 161s.

o Julaften, nyttårsaften og onsdag før skjærtorsdag er barnehagen åpen fra kl. 0715 -
I2OO. Åpningstiden kan reduseres, dersom behovet tilsier det.

o Barnehageåret går fra 20. august til og med 1-9. august. Dato for oppstart av nytt

barnehageår kommer frem av barnehageruten som godkjennes i SU ¡ løpet av mai/
juni.

o Barnehagen har 5 planleggingsdager i året. Disse dagene er barnehagen stengt.

Datoer for pla n leggi ngsdager frem kommer i barnehageruten'

o Alle barn skal ha 4 ukers ferie i løpet av et barnehageår, hvorav 3 skal være

sammenhengende i skolens sommerferie.

o Barnehagen må ha melding om avvikling av ferie for barnet innen siste torsdag i april

Endringer etter denne datoen må søkes om til styrer.

o

o

a

12 FORETDREBETALING



Stortinget fastsetter hvert år maksimalpris per måned og per år for plass i barnehage.

Prisen gjelder for et heldags ordinært tilbud. Kommunen lølger nasjonal

maksimalgrense for foreldrebetaling, og reguleringene i disse.

Det betales for 11 måneder i året, med forfall den l-5. i hver mnd. (det betales for- og

etterskuddsvis).

Juli er betalingsfri.

Det gis 50% søskenmoderasjon fra og med 2. barn. Det barnet som har størst

prosentvis plass betales det fullt for.

Kostpenger kommer i tillegg. Kostpengene reguleres etter selvkostprinsippet.

Betalingen justeres årlig (0L.01) i forbindelse med endring i prisregulativet for Måsøy

kommune.

Dersom barnet har behov for annen kost utover det som gis i det ordinære

barnehagetilbudet, må dette medbringes av foresatte.

Ved kjøp av enkeltdager er det satt en dagspris. Betalingen justeres årlig (01.01) i

forbindelse med endring i prisregulativet for Måsøy kommune.

Det kan gis betalingsfritak ved sykefravær som går utover 1 kalendermåned, det

forutsetter dokumentasjon fra lege.

I tilfeller der barna ikke blir hentet innen stenget¡d, ilegges et gebyr pr. påbegynte

halvtime. Det gis et gebyr pr barn. Gebyret justeres årl¡g (0L.0L) i forbindelse med

endring i prisregulativet for MåsØy kommune.

Står en plass ubetalt lengre enn l- måned, uten at det er søkt og innvilget permisjon,

kan plassen sies opp fra kommunens side med 14 dagers skriftlig varsel.

Prisene som reguleres i prisregulativet ligger på barnehagens hjemmeside.

13 REDUSERT FORELDREBETALING OG GRATIS KIERNETID

Måsøy kommune behandler sØknader om redusert foreldrebetaling etter de

nasjonale reglene for inntektsgradert foreld rebetali ng.

Det kan sØkes om redusert betaling for barn i barnehage når familiens samlede

inntekter er under det beløpet som er besluttet nasjonalt.

For barn fra 3-5 år kan det også sØkes om 20 timers gratis kjernetid når barnet bor i

husholdning med lav årsinntekt, etter belØp som er besluttet nasjonalt. Når det sØkes

om redusert foreldrebetaling vil søknaden også gjelde gratis kjernetid.

Det gis ikke reduksjon i foreldrebetalingen med tilbakevirkende kraft, men fra og med

første hele måned etter at sØknaden med dokumentasjon er mottatt.

Søknaden er gjeldene til nytt barnehageår.
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14 UTLEIE



Barnehagen kan leies ut til private formål i henhold til utleiereglement. Utleiesatsene
justeres årlig (0L.0L) i forbindelse med endring i prisregulativet for Måsøy kommune.

Gjeldende satser ligger på barnehagens hjemmeside.

15 AREALUTNYTTING

Barnehagens leke- og oppholdsareal følger den veiledende normen i Lov om barnehager:

4 kvm for barn over 3 år, og 5,5 kvm for barn under 3 år. Utearealet skal være om lag 6

ganger oppholdsarealet inne.

16 INTERKONTROLL

Barnehagen har eget internkontrollsystem. lnternkontrollsystemet sikrer at krav til Forskrift

om helse, miljø og sikkerhet for barnehager og skoler er oppfylt, herunder brannvern,

arbeidsmiljØ, og sikring av leke og oppholdsareal.

17 FORSIKRING

o Barna er forsikret av MåsØy kommune gjennom en kollektiv ulykkesforsikring, som

gjelder i barnehagens oppholdstid og direkte på vei mellom hjemmet og barnehagen.

o Barnehagen erstatter ikke gjenstander som er forsvunnet eller Ødelagt i barnehagen.

18 TAUSH ETSPLI KT, O PPLYSN I NGSPL¡ KT OG POLITIATTEST

o Alle som arbeider i barnehage og forvalter barnehagesaker er underlagt

forvaltningslovens regler om taushetsplikt (Lov om barnehager $21)

o Barnehagepersonalet har opplysningsplikt overfor barnevernet (Lov om barnehager

5522 og23).

o Den som tilsettes i barnehagen, må legge fram politiattest av ny dato (ikke eldre enn

3 måneder). Attesten skal vise om vedkomne er siktet, t¡ltalt eller dømt for seksuelle

overgrep mot barn. (jf barnehagelovens 520)

o Alle som skal arbeide i barnehage må legge fram tilfredsstillende politiattest. (Lov om

barnehager I 19). Attesten skal ikke være eldre enn 3 mnd.

19 VEDTEKTER

Endringer i vedtektene foretas av Måsøy kommunestyre. Administrasjonen i kommunen gis

myndighet til å endre vedtektene når dette følger av endringer i Lov om barnehager.
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Disse vedtektene gjelder for HØtten Barnehage ¡ Måsøy kommune. I vedtektene finnes

generelle bestemmelser som regulerer driften av barnehagen, og annen informasjon som

gjelder forholdet mellom foreldre og barnehagen.

Vedtektene er vedtatt av kommunestyret L9.06.1'4 - Sak22h4

1 EIERFORHOLD OG FORVALTNING

HØtten barnehage eies og drives av Måsøy kommune som står ansvarlig for driften. Daglig

leder er virksomhetsleder for barnehagen. Oppvekstkomiteen er politisk styringsorgan for

HØtten Barnehage.

Organisasjonsnummer: 974 570 769

Måsøy kommune har plassert det forvaltningsmessige ansvaret for barnehagen til

oppvekstsektoren.

2 FORMÃL

Høtten Barnehage drives i samsvar med 5 L Formål i lov om barnehager. Barnehagen skal

drives i samsvar med barnehagelovens bestemmelser, rammeplan, forskrifter og

retningslinjer gitt av departementet - samt kommunale vedtak og planer utarbeidet i

barnehagen.

3 BARNEHAGEOPPTAK

¡ Hovedopptaket av barn til ledige plasser skjer etter sØknadsdato, med frist L. mars.

Kommunen skal ha minimum et opptak i året (Lov om barnehager 5124)'

o Daglig leder vurderer søknader, og foretar opptak.

¡ I forkant av hovedopptaket kan barn som har plass, få mulighet til å endre

plasstørrelsen.

o Det kan søkes om delt plass. Utgangspunktet er LO}% plass, som kan deles opp i 40%,

5Q%o960%. Forutsetningen for at en plass kan deles opp, er at to barn kan dele en

1-00% plass. Delte plasser gjelder hele - ikke delte dager.

o Ved delt plass kan det søkes om kjøp av enkeltdager. Det må søkes senest dagen før.

Avdelingen avgjgr slike inntak.

¡ Tildelt plass gjelder frem til opplæringspliktig alder. Kontrakten opphører gjensidig

ved endt barnehageår - uten forutgående oppsigelse, dato er satt til 19. august.

Barnet må ha tatt ut fire uker ferie,før skolestart.

o Hvis det er ledige plasser etter hovedopptaket, tildeles det plasser fortløpende resten

av året etter søknad , også til barn som ikke har rett til plass etter barnehagelovens $

L2 A.



4 OPPTAKSKRITERIER

Følgende barn skal prioriteres ved inntak etter Lov om barnehager:

1. Barn med nedsatt funksjonsevne (Lov om barnehager 513). Tildeling av plass BjØres på

grunnlag av søknad med dokumentasjon fra helsetjenesten'

2. Barn som har vedtak etter Lov om barnevernstjenesten 54-L2 og4-4, annet og fjerde

ledd, jf. Lov om barnehage$ 1-3. Tildeling av plass gjØres på grunnlag av søknad med

doku mentasjon fra helsetjenesten'

3. Lov om barnehager 512 a, rett til barnehageplass. "Barn som fyller ett år senest innen

utgangen av august det året det søkes om bornehageplass, har etter søknad rett til å få
ploss i barnehage fra ougust i somsvar med denne loven med forskrifter."

Andre kriterier:

4. Barn fra hjem med vanskelige sosiale forhold og/eller sykdom i hjemmet. Tildeling av

plass vil da gjøres på grunnlag av dokumentasjon fra helsetjenesten.

5. Barnet må være bosatt i Måsøy kommune når plassen tas i bruk.

6. Barnet må ha registrert fødselsnummer i Norge

7. Søknad må være levert innen søknadsfrist.

Oppfylles disse kravene, vil opptak til ledige plasser foregå etter følgende kriterier:

o Barn av ansatt barnehagepersonale i minimum %fast stilling'

o Tidspunkt foresatte har satt som ønsket oppstart vil vektlegges. Ventelisten deles i

en for barn under 3 år og en for barn over 3 år.

¡ Ved ellers like forhold benyttes loddtrekning

5 KLAGERETT

Ved hovedopptak kan søkere som får avslag klage på vedtak om avslag på søknad om

barnehageplass. Skriftlig klage sendes til MåsØy kommune. Klagefristen er 3 uker fra

mottatt avslag på barnehageplass. ( Jfr. Forskrift om saksbehandlingsregler ved opptak i

barnehage.) Formannskapet er endelig klageinstans.



6 OPPSIGELSE AV PLASS

Det er en gjensidig oppsigelsestid på l" mnd. , gjeldende fra L. i påfølgende måned.

Oppsigelsen skal være skriftlig og sendes til Måsøy kommune.

Betalingen følger oppsigelsestiden, også om plassen ikke benyttes i perioden. Dette

gjelder også der det er Ønske om å si opp deler av plassen.

Barnehageplass til barn bosatt i annen kommune kan sies opp, dersom

bostedskommunen ikke ønsker å betale refusjon for kostnader av denne plassen på

lik linje med plass i ikke kommunale barnehager jfr 511 i forskrift om likeverdig

behandling ved tildeling av offentlig tilskudd til ikke - kommunale barnehager.

7 PERMISJON

Det kan søkes om permisjon fra barnehageplassen. Søknaden skal fremsettes skriftlig til

daglig leder ved HØtten barnehage innen den 1. i måneden, og minst l- mnd. før permisjonen

skal gjelde.

Ved permisjoner under 5 måneder av barnehageåret opprettholdes foreldrebetalingen i

permisjonstiden. Ved permisjoner utover 5 måneder kan det gis fritak fra foreldrebetalingen

forutsatt at et annet barn får tildelt plassen.

8 FORETDRERÅD

Hver barnehage skal ha et foreldreråd som består av alle foreldre/foresatte i barnehagen.

Dette rådet velger foreldrerepresentanter til samarbeidsutvalget.

9 SAMARBEIDSUTVALG

Alle barnehager skal ha et samarbeidsutvalg. (Jfr. Lov om barnehager 5 4)

Samarbeidsutvalget skal bestå av 2 representanter fra de ansatte, 2 fra foreldre og 1- fra eier

Daglig leder har møte-, forslag- og uttalelsesrett samt sekretærfunksjon.

10 ÅPNINGSTID

. Oppholdstiden i Høtten Barnehage er inntil 9 timer pr. dag (mandag-fredag),

fra kl. 071-5 - 1615.

o Julaften, nyttårsaften og onsdag før skjærtorsdag er barnehagen åpen fra kl. 0715 -
1200. Äpningstiden kan reduseres, dersom behovet tilsier det.

¡ Barnehageåret går fra 20. august til og med 1-9. august.

¡ Barnehagen har 5 planleggingsdager i året. Disse dagene er barnehagen stengt.

¡ Alle barn skal ha 4 ukers ferie i løpet av et barnehageår, hvorav 3 skal være

sammenhengende i skolens sommerferie.

a

a

a



a Barnehagen må ha melding om awikling av ferie for barnet innen 28. april. Endringer

etter denne datoen må søkes om til daglig leder.

11 FORETDREBETATING

o Foreldrebetalingen følger forskrift om foreldrebetaling og de til enhver tid fastsatte
beløp i Måsøy kommunestyre. Kommunen følger nasjonal maksimalgrense for
foreldrebetaling og reguleringene i disse. Gjeldende satser finnes på

www.masov.kommune.no

o Det betales for 1,]-måneder i året, med forfall den 1-5. i hver mnd. (det betales for- og

etterskuddsvis).

¡ Juli er betalingsfri.

o Det gis50% søskenmoderasjon fra og med 2. barn. Det barnet som har størst
prosentvis plass betales det fullt for.

¡ Kostpenger kommer i tillegg. Kostpengene reguleres etter selvkostprinsippet, og
justeres ved nytt barnehageår.

o Ved kjøp av enkeltdager er dagsprisen kr. 200,-. Det gis ikke søskenmoderasjon her.
¡ Det kan gis betalingsfritak ved sykefravær som går utover l- kalendermåned, det

forutsetter dokumentasjon fra lege.

¡ I tilfeller der barna ikke blir hentet innen stengetid, ilegges et gebyr på kr. 200,- pr.

påbegynte halvtime. Det gis et gebyr pr barn.

¡ Står en plass ubetalt lengre enn L måned, uten at det er søkt og innvilget permisjon,

kan plassen sies opp fra kommunens side med 14 dagers skriftlig varsel.

12 UTTEIE

r Barnehagen kan leies ut til private formål i henhold til utleiereglement.
¡ Prisen er satt til kr. L000,- for hel helg, og kr. 400,- for ettermiddag/kveld

13 AREALUTNYTTING

Barnehagens leke- og oppholdsareal fdger den veiledende normen i Lov om barnehager

4 kvm for barn over 3 år, og 5,5 kvm for barn under 3 år. Utearealet skal være om lag 6

ganger oppholdsarealet inne.

14 BEMANINING

Vlåsøy kommune har bemanningsnormen 3 barn pr. ansatt under 3 år, og 6 barn pr. ansatt
over 3 år. Barnet regnes som 2 år frem til nytt barnehagår 20. august, samme år som de

fyller 3 år.



15 INTERKONTROLL

Barnehagen har eget interkontrollsystem

16 FORSIKRING

o Barna er forsikret av MåsØy kommune gjennom en kollektiv ulykkesforsikring, som

gjelder i barnehagens oppholdstid og direkte på vei mellom hjemmet og barnehagen

o Barnehagen erstatter ikke gjenstander som er forsvunnet eller ødelagt i barnehagen.

17 TAUSHETSPLIKT, OPPTYSNINGSPTIKT OG POLITIATTEST

¡ Alle som arbeider i barnehage og forvalter barnehagesaker er underlagt

forvaltningslovens regler om taushetsplikt (Lov om barnehager 521)

¡ Barnehagepersonalet har opplysningsplikt overfor barnevernet (Lov om barnehager

5522 og23).

. Alle som skal arbeide i barnehage må legge fram tilfredsstillende politiattest. (Lov

om barnehager S 19). Attesten skal ikke være eldre enn 3 mnd.

18 VEDTEIfiER

Endringer ivedtektene foretas av Måsøy kommunestyre. Administrasjonen i kommunen gis

myndighet til å endre vedtektene når dette følger av endringer i Lov om barnehager,

avta leverket eller kom mu nestyrets vedta k.



Sak 68/18

NY LØSNING MUSEET

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Fredrik Vikse
181549

Arkiv: C56

Saksnr.:
26118
59118

68/1 8

Utvalg
Oppvekstkomiteen
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
08.11.2018
20.rr.2018
06.t2.2018

Formannskapets innstillin g:

Å gi arbeidsgruppen i oppdrag älage et mulighetsstudie for å flytte museet og <Vivil Kino>

inn i Habu-bygget. Avsette kr. 50.000 til arkitekt for å utrede om prosjektet er realiserbart.

Behandling/vedtak i Oppvekstkomiteen den 08.11.2018 sak 26118

Behandling:

Vedtak:
,4, gi arbeidsgruppen i oppdrag å lage et mulighetsstudie for å flytte museet og <Vivil Kino> inn i

Habu-bygget. Avsette kr. 50.000 til arkitekt for å utrede om prosjektet er realiserbart.

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 59/18

Behandling

Vedtak:
.Ä, gi arbeidsgruppen i oppdrag å lage et mulighetsstudie for å flytte museet og <Vivil Kino> inn i

Habu-bygget. Avsette kr. 50.000 til arkitekt for å utrede om prosjektet er realiserbart.

Enst.vedtatt

Dokumenter:

Innledning:

Saksutredning:

Slik som ordfører redegjorde for på kommunestyremøtet i oktober, ble det fremmet et initiativ

for å se på andre lokaliteter for museet, da det er krevende å få til universell utforming ved

prestegården. Det er også nødvendig å se dette prosjektet i sammenheng med det planlagte

visningssenteret for rcd oghvit fisk (Tobø fisk og NRF) og prosjektet <Vivil kino>.
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I den forbindelse vil det være klokt å knytte Arvid Mathisen og Tor Bjarne Stabell til en

arbeidsgruppe. Arvid Mathisen som prosjektleder for visningssenteret, Tor Bjame Stabell som

pådriver for visningssenteret og primusmotor i <Vivil kino>. Arvid Bye er direktør for

kystmuseene, og har lang erfaring med slike prosjekter. Han har stilt seg som tilgjengelig til
arbeidsgruppe. Det er også naturlig å trekke inn Nasjonale turistveier i prosjektet, og derfor er

også Alfred Stabel foreslått.

Prosjekt vil medføre en stor historisk endring for Havøysund, og derfor er historielaget ved

Ann Therese Seppola foreslått. Ordfører som har vært aktiv i prosessen har også stilt seg

tilgjengelig. Alle er forespurt og ønsker å sitte i en slik styringsgruppe.

Det vil også være arbeidsgruppens oppgave å skissere mulige løsninger for presteboligen.

Habu-bygget er en av de eldste

byggene i Havøysund; både

plassering og tidligere bruk
kn¡ter det til fiskeri. Et
kombinert museum/kino-bygg

her, vil skape mer stolthet til vår
fiskerikultur, samtidig som det

løfter en av de fineste plassene i
Havøysund.

For turister vil enl*^,

turistinformasjon her være lettere tilgjengelig enn dagens plassering. Vi ønsker å bevare

byggets l.tre fasade. Det er også verdt å merke seg at bygget er svært tilgjengelig, med stor

parkeringsplass i forgrunnen.

Det er arbeidsgruppens oppgave å foreslå hvordan ulike funksjoner kan løses i bygget. I denne

prosessen er det behov for ekstern faglig hjelp fra arkitekt/ byggeteknisk konsulent. Basert på

en skisse til løsning skal det legges fram et grovt kostnadsoverslag for kommunestyret.

Dersom kommunestyret da ønsker å realisere prosjektet, er det aktuelt å fremme sak om kjøp

av bygget og framdrift for videre prosjektering.

Kostnadene til kjøp av bygg, ombygging og inventar er foreløpig ikke kjent, men dersom store

deler av prosjektet kan defineres som museumsbygg, er det med dagens regelverk mulig å få

inntil 1/3 av total kostnadsramme som statlig investeringstilskudd.

Spillemidler til kulturbygg er en egen ordning der det årlig overføres en ramme av

tippemidlene til fflkeskommunen. Til forskjell fra midlene til idrettsanlegg har det i Finnmark

vært relativt få søknader fra kommunene på kulturbyggordningen, og dermed har alle

godkjente prosjekt fått tildeling de siste 5 - 6 årene.

Finnmark $'lkeskommune har vedtatt sitt eget regelverk for spillemidler til kulturbygg som

tilsier at det kan gis tilskudd med 1/3 av total kostnadsramme, maksimalt 2 millioner kroner

pr prosjekt. Ut over dette er det mulig å søke andre midler til kulturformål og sponsormidler.

lt
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Avhengig av hva utredningene viser om hva kostnadsrammen kan bil, må kommunen regne
med en egenandel som eventuelt må settes av pâ investeringsbudsjettet for 2020.

Habu-bygget (se bilde) er eid av Habu AS, hvor styreleder er informert om interessen. Det vi
nå ber kommunestyret om er at man godkjenner at det nedsettes en arbeidsgruppe som nevnt
ovenfor, og i tillegg bevilger 50 000 til arkitekt for å undersøke om prosjektet er realiserbart.
Styret for selskapet Museene for kystkultur og gjenreisning IKS behandler saken imøte l.
november med spørsmål museumsselskapet kan bidra med samme beløp som kommunen til
fi nansiering av konsulenthj elp.

Etatssiefens/rådmannens vurdering logså personal- og økonomiske konsekvenser)

Vedlegg:

Havøysund, den 29. 1 0. I 8

Fredrik Vikse
Kulturkonsulent

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann
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GUNNARNES SKOLE TILSTANDSRAPPORT

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Roy Ame Møller
181r42

Arkiv: 614

Saksnr.:
20118

241t8
t4lt8
6slt8
69118

Utvalg
Teknisk komite
Teknisk komite
Oppvekstkomiteen
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
13.09.2018
25.09.2018
20.09.2018
20.tl.2018
06.t2.2018

Formannskapets innstillins:
Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjektet i budsjett 2019,

utredning av et tilfredsstillende skolebygg på Gunnarnes skole.

Forprosjektet dekkes av midler salg Måsøy skole.

Måsøy kommunestyre ber om at prosjektet skolebygg Gunnarnes innarbeides i budsjett og

økonomiplan med sikte på oppstart i2020, med en estimert sum på kf. 8.750.000,-

Behandling/vedtak i Teknisk komite den 25.09.2018 sak 24118

Behandling:
Repr. Børre Stabell(AP) fremmet følgende forslag til vedtak:

Måsøy kommunestyre tar tilstandsrapporten for Gunnarnes skole til etterretning, og ber om at

det blir utarbeidet et forprosjekt som viser hvordan en kan etablere et tilstrekkelig skoletilbud

på et begrenset areal av eksisterende bygningsmasse, med bygningsmessige fasiliteter som

tilfredstiller dagen lov - og forskriftskrav. I forprosjektet skal også et grovt kostnadsoverslag

inngå.

Forprosjektet skal være ferdig innen 1. desember 2018, og midlene hentes fra salg av Måsøy

skole

Votering:
Rådmannens innstilling - Falt
Forslag fremmet av repr. Børre Stabell - Enst. vedtatt

Vedtak:
Måsøy kommunestyre tar tilstandsrapporten for Gunnarnes skole til etterretning, og ber om at

det blir utarbeidet et forprosjekt som viser hvordan en kan etablere et tilstrekkelig skoletilbud

på et begrenset areal av eksisterende bygningsmasse, med bygningsmessige fasiliteter som

tilfredstiller dagen lov - og forskriftskrav. I forprosjektet skal også et grovt kostnadsoverslag

inngå.
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Forprosjektet skal være ferdig innen 1. desember 2018, og midlene hentes fra salg av Måsøy
skole

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Oppvekstkomiteen den 20.09.2018 sak l4ll8

Behandling:
Renr- Jan Harald f ,vder fremmet fisloenåe fnrclao'

Kommunestyret ber rådmann utrede ny skole på Rolvsøy. Skolebygget tilpasses dagens

elevtall, samt kontorfasiliteter og rom for IKT.
Undervisning som krever spesialrom og utstyr gjennomføres intensivt på Havøysund skole i
perioder med normalt stabile værforhold.
Ved utredning av ny skole på Rolvsøy må rådmann komme med alternativ om kommunalt
eierskap av bygg eller la private bygge skolen. Langsiktig leieforhold må legges ut på anbud

Repr. Bernth Siursen fremmet følsende forslas:
I påvente av behandling i teknisk komite, tar oppvekstkomiteen tilstandsrapporten til
orientering. Skolestrukturen kan ikke tas hensyn til i denne saken.

Vortering:
Forslag fra repr. Jan Harald Lyder (H) falt
Forslag fra repr. Bernth Sjursen (AP) vedtatt mot I stemme

Vedtak:
I påvente av behandling i teknisk komite, tar oppvekstkomiteen tilstandsrapporten til
orientering. Skolestrukturen kan ikke tas hensyn til i denne saken.

Vedtatt mot 1 stemme

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 65/18

Behandling:
Ordfører Reidun Mortensen (SP) fremmet følgende forslag:

Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjektet i budsjett 2019,
utredning av et tilfredsstillende skolebygg på Gunnames skole.
Forprosjektet dekkes av midler salg Måsøy skole.

Måsøy kommunestyre ber om at prosjektet skolebygg Gunnarnes innarbeides i budsjett og
økonomiplan med sikte på oppstart i2020, med en estimert sum på kr. 8.750.000,-

Votering:
Innstillingen settes opp mot forslag fremmet av Reidun Mortensen (SP).

Forslag fremmet av Reidun Mortensen - Enst. vedtatt
Innstillingen - Falt
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Vedtak:
Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjektet i budsjett 2019,
utredning av et tilfredsstillende skolebygg på Gunnarnes skole.

Forprosjektet dekkes av midler salg Måsøy skole.

Måsøy kommunestyre ber om at prosjektet skolebygg Gunnarnes innarbeides i budsjett og

økonomiplan med sikte på oppstart i2020, med en estimert sum på kr. 8.750.000,-

Enst. vedtatt

Dokumenter:

DOK I t&t t42-l 14.03.2018 RADiDRUiLD A 614
Norconsult AS
TILBUD TILSTANDSVURDERING GTINNARNES SKOLE

Innledning:
I kommunestyrets møte 07112-17 ble det fattet følgende vedtak i sak 81/17, bokstavpunkt <<n>:

<Gunnarnes skole: kT 50 000,- tilstandsrapport på skolebygget utarbeidestt

Det ble i mars bestilt tilbud på tilstandsrapport fra Norconsult. Tilbudet var på 60.000,- eks.

mva. Dette tilbudet ble akseptert og satt i bestilling.

Saksutredning:

Tilstandsrapporten ble ferdigstilt august 2018. Rapporten peker på mange store eller alvorlige
awik ved bygningen. Ifølge tiltakslista vil det koste 10,4 mill å utbedre slike feil og mangler. I
tillegg avdekker rapporten flere vesentlige awik. Kostnadsramme for å utbedre disse er anslått

i tiltakslista til knappe 4 mill. Rapporten avdekker dessuten noen mindre eller moderate awik,
som har en kostnadsramme på 450.000 å utbedre. Totalt dreier det seg om en kostnad på

nesten 15 mill for å utbedre alle feil avdekket i tilstandsrapporten.

Rapporten påpeker også at kostnadsoverslagene er svært usikre. Det er ikke tatt hensyn til
viktige faktorer som for eksempel markedssituasjonen, tilbud og etterspørsel. Det er heller
ikke hensyntatt om utbedringene skal gjøres samlet, eller bit for bit. Erfaring tilsier at disse

faktorene kan være svært fordyrende, og totalkostnaden kan i realiteten være vesentlig større

enn det som framkommer i tiltakslista.

Etatssiefens/rådmannens vurdering (også personal- og økonomiske konsekvenser):

Det er på det rene at Gunnarnes skole bærer preg av manglende vedlikehold over lang tid.
Tilstandsrapporten avdekker at forfallet nå har gått så langl at situasjonen må betegnes som

alvorlig. Det er ingenting i rapporten som tilsier at bygget bør stenges umiddelbart, men det

vurderes at dette kan bli realiteten på kort eller mellomlang sikt. Omfanget av alvorlig
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mangler tilsier at man nå må ta et prinsipielt valg på hva man skal giøre fremovet, før man

beslutter å iverksette strakstiltak.

Det er en realitet at Måsøy kommune har vesentlige investeringsbehov de kommende årene.

En må erkjenne at forfallet generelt er så fremtredende at mange viktige prosjekter ikke lenger

kan utsettes i noe særlig grad. Eksempler på dette er legekontoret, Havøysund skole og

Fjellveien med vann og avløp. I tillegg er det et sterkt ønske å igangsette

næringsutviklingsprosjekter som industriområdet i Hallvika. Kommunal andel av

kunstprosjektet til Nasjonal turistvei er også en kostnad det må tas stilling til. Videre er det

store òppgraderingsbehov på kommunale boliger. Det totale investeringsbehovet er viktig å

hensynta også i denne særskilte saken.

En kan se for seg ulike altemativer for å gi elevene på Rolvsøya et forsvarlig og godt

undervisningstilbud;

1. Undervisningstilbudet fortsetter v/Gunnames skole som nå. Usikkerheten består i at

det er uvisst hvor lenge en kan fortsette før bygget er i så dårlig forfatning at det er fare

for liv og helse.

2. Måsøy kommune plasserer en brakkerigg som huser kontor og vanlige klasserom

m/god infrastruktur innen IKT. Undervisning som krever spesialrom giennomføres på

Havøysund skole. Fag som Mat & helse, kunst & håndverk og andre fag som krever

spesialutstyr tilbys som intensivopplæring i Havøysund med lærere fra Gunnarnes

skole. Undervisningen tilpasses vær- og vindforhold, og legges da til perioder med

normalt stabile værforhold. I dag mottar elevene undervisning i naturfag når de er i
Havøysund for å ha svømming.

3. Elevene mottar all undervisning i Havøysund, og blir elever i sine respektive klasser

der. Forutsetninger som må oppfrlles:
a) Dette krever daglig båtavgang tiUftaHavøysund.
b) Dersom elevene er forhindret fra å komme seg til Havøysund, vil elevene få

veiledning fra en assistent i alternative lokaler på Rolvsøy. Undervisninga

planlegges i dag på digitale plattformer, og forholdene ligger da til rette for
forsvarlig opplæring.

c) Det etableres en beredskapsordningiHavøysund dersom elevene ikke kommer seg

hjem etter endt skoledag.

4. Gunnarnes skole utbedres i hht. dagens krav for skolebygg, jfr. Tilstandsrapport fra

Norconsult. Det vil kreve investeringer på minimum l5 millioner kroner.

5. Det settes opp et nytt skolebygg på Rolvsøy tilpasset dagens elevtall.

Når det skal fattes en beslutning om hvilken strategi man velger i denne saken er det flere ting

som må hensyntas. Det er åpenbart at kostnadsspørsmålet er viktig. En annen viktig faktor er

Måsøy kommunes store utfordringer med å rekruttere kvalifisert personell, særlig til Rolvsøy.

Dette er utfordringer som ikke vil bli enklere framover. Etter en totalvurdering tilrår

rådmannen alternativ 3.
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Vedlegg:

- TilstandsrapportGunnarnesskole
- Hovedrapport Gunnarnes skole

Havøysund, den I 0.09.20 I 8

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann

Roy Arne Møller
konst. Sektorleder oppvekst
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PROSJEKT''DAGSTURIIYTTE FINNMARK'' - FINNMARI( FRILUF'TSRÅD

Arkiv: C22Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Fredrik Vikse
I 8/548

Saksnr.:
251t8
58/1 8

t0l18

Utvalg
Oppvekstkomiteen
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
08.1 1.2018

20.rr.2018
06.12.2018

Formannskapets innstilling:
@mediFinnmarkFriluftsrådsdagsturhytteprosjekt.Deretteratdetlegges
til rette for at befolkningen kan delta i åpen prosess for plassering.

Måsøy kommunes andel begrenser seg til kr. 40.000.

Behandling/vedtak i oppvekstkomiteen den 08.11.2018 sak 25118

Behandling:
Repr. Bernt Sjursen (AP) fremmet følgende forslag:

Tillegg til Rådmannen innstilling:
Måsøy kommunes andel begrenser seg til kr. 40.000

Vedtak:
Måsøy kommune ønsker å bli med i Finnmark Friluftsråds dagsturhytte prosjekt. Deretter at det legges

til rette for at befolkningen kan delta i åpen prosess for plassering.

Måsøy kommunes andel begrenser seg til kr' 40.000.

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 58/18

Behandling

Vedtak:
Måsøy kommune ønsker å bli med i Finnmark Friluftsråds dagsturhytte prosjekt. Deretter at det legges

til rette for at befolkningen kan delta i åpen prosess for plassering.

Måsøy kommunes andel begrenser seg til kr' 40'000.

Enst. vedtatt

Dokumenter:
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Innledning:

Saksutredning:

Finnmark Friluftsråd (#Perletur) inviterer kommunene i Finnmark til deltakelse i et prosjekt
med målsetting om å få plassert ut dagsturhytter i alle kommuner. Hyttene er tegnet av

Biotope @. Prosjektet er estimert til ca. 400 000 kr pr hytte delvis finansiert via spillemidler.
Kommunenes egenandel er beregnet til 40 000 kr, i tillegg vil det komme administrative
oppgaver. Hytten bør innlemmes i planarbeid, det må søkes lokale sponsormidler på 100 000

kr og organisere dugnadsarbeid.

Biotope lager unike bygg tilpasset naturen, det mest kjente er på Hornøya utenfor Vardø. En

dagsturhytte kan bidra til et mer frsisk aktiv befolkning og mer trivsel knyttet til friluftsliv i
Måsøy kommune.

Om kommunestyret ønsker en slik dagsturhytte i kommunen, vil neste ledd i prosessen være

en bred offentlig høring om hvor dagsturhyttenbør ligge. Før ulike løsninger på plassering

kommer opp for kommunestyret pånytt.

Anlegget er tatt med i Handlingsplan2}l9, kommunedelplan for idrett, fusisk aktivitet og

friluftsliv.

Etatssiefens/rådmannens vurdering logså personal- og økonomiske konsekvenser):

Vedlegg:

Havøysund, den 29. 10. I I

Fredrik Vikse
Kulturkonsulent

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann
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Til Medlemskommunene

Finansieringsplan
Tilskudd spillemidler

Dugnad

Tilskudd Finnmark Friluftsråd

Egenandel kommunene kr-

Sponsor(er)
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Prosjel<t Dagsturhytte i Finnmarl<

Friluftsliv og folkehelse er ivínden som aldri før. Det samme er folk som går på tur i Finnmark. Litt ly

for vinden gjør seg. Anlegg og fysiske tilrettelegginger må til for å få enda flere ut på tur' Gjerne

finansiert med dugnad, spillemidler og andre samarbeidspartnere.

Finnmark Friluftsråd drømmer om å i samarbeid rned medlemskomnrune, få på plass dagsturhytter ¡

hver enkelt kommune i hele tinnmark. Arkitekt Tormod Amundsen og Biotope AS ¡ Vardø har tegnet

hyttene på oppdrag for Friluftsrådet. Dagsturhyttene/stormhyttene er arkitektonisk vakre hytter,

med utseende som en større Gapahuk. Hyttene er av enkel standard med overnattingsmuligheter,

grillplass og muligheter for vedovn. Mer detaljer rundt hyttene ligger vedlagt.

Estimert kostnad Dagsturhytte 4üÛ ÛÛü,

Sum 4txt {t{_¡t},- 4{)/ lx)L},

Balanse I f¡0{J,

Vi håper dette er et interessant prosjekt soln dere Ønsker å tã del i. For de av dere som er interessert

ønsker vi å informere om følgende;

Et samarbeid mellom kommunene I Finnmark

Epost: post@perletur.no Mobil: g752A450 Nettside: perletur.no - 5e også Finnmark Friluftsråd på Facebook

lRntëktsr
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-lFinnmark Friluftsråd

1. Tlbakemelding på lnteresse for deltakelse I prosjektet ønskes lnnen 1. oktober

2. Hvis interesse; Start gjerne arbeidet med lokalisering så snart som dere har mulighet.

3. SØrg for å få anlegget/søknaden tatt med i kommunedelplan for idrett, fysisk aktivitet og

friluftsliv - samt i handlingsprogrammet. For å sikre al friluftslivet blir ivaretatt på plansiden

bpr anlegget ínngå i en vedtatt konrmunal plan som omfatter idrett og fuslsk aktivitet for det

gjeldende området.
4. Vi trenger samarbeid med dare i arbeidet rned å framskaffe lokale

sponsorer/sama rbeidsPartnere

prosjekter vil være et av hovedtema på telefonmøtet i administrasjonsgruppa 3/9 kl. 13-14' Veldig

flott om dere har drøftet dette internt i kommunene innen den tid.

Med hilsen
FINNMARK FRILUFTSRÅD

Even Bofthen Nilsen

Fagleder
Finnmark Friluftsrãd

Mobil: 926 87 818

E-oost: even@oerletur.tro

Et samarbeld mellom kommunene I Flnnmark

Epost: post@perletur.no Mobil: g15 20 450 Nettside: perletur.no - Se også Finnmark Friluftsråd på Facebook
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Sak 71118

KUNSTVERK NASJONAL TURISTVEI

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lill Torbjørg Leirbakken Stabell

t8lt12
Arkiv: C40

Saksnr.:
1/1 8

3lt8
491t8
66118

7Utg

Utvalg
Formannskapet
Kommunestyret
Formannskapet
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
23.02.2018
22.03.2018
25.09.2018
20.11.2018
06.12.2018

Formannskapets innstillins:
@vtinnstiltti1NasjonaleturistvegerskunstverkavRoniHorni
Havøysund.
på grunn av Måsøy kommunes økonomiske situasjon og nedstyringsvedtak kan vi dessverre

ikkã inngå en avtale der Måsøy kommune må delfinansiere og ha ansvar for drift. I avtalens

punkt 6 siste setning står det:

oE rA.tg kostnadsfordeling skjer når anlegget er ferdigstilb. Dette gir en usikkerhetsfaktor for

endelig kostnad som Måsøy kommune ikke kan gå for'

Behandling/vedtak i Formannskapet den 23.02.2018 sak 1/18

Behandling:
Ordfører Reidun Mortensen(SP) fremmet følgende forlag til vedtak:

Formannskapet velger å benytte seg av føte var prinsippet i forhold til mulig

miljøforurensning av glasskunsten på Bakfiordhøgda og sier derfor nei til kunstverket.

Deretter fremmet repr. Tor Bjarne Stabell(H) følgende forslag til vedtak:

Måsøy kommune sier ja til utplassering av kunsten på Bakfiordfiellet

Votering:
Forslag fremmet av Ordførers Reidun Mortensen - Vedtatt mot2 stemmer

Forslag fremmet av Repr. Tor Bjarne Stabell - Falt

Vedtak:
Formannskapet velger å benytte seg av føre var prinsippet i forhold til mulig

miljøforurensning av glasskunsten på Bakfiordhøgda og sier derfor nei til kunstverket.

Vedtatt mot2 stemmer
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Behandling/vedtak i Kommunestyret den 22 -03.20 I I sak 3/1 I

Behandling:

Repr. Arvid Mathisen fremmet følgende fellesforslag på vegne av AP/H/SP i
kommunestyret:

Nasjonale turistveger ønsker å realisere et kunstverk av kunstneren Roni Horn, i eller ved,

Havøysund. Kunstverket skal plasseres i en bygning som lages for formålet. Måsøy kommune

ser svært positivt på dette og gir sin prinsipielle tilslutning til realiseringen av kunstverket og

stiller seg bak dette. Kommunen ønsker å stå som vertskap for verket.

Kommunen oppnevner en ressursgruppe på 3 personer som bestar av gruppelederne fra hver

av partiene som er representert i kommunestyret, som Nasjonal Turistveg kan bruke i sin

planlegging/gi ennom føring av prosj ektet.

Enst. vedtatt

Vedtak:
Nasjonale turistveger ønsker å realisere et kunstverk av kunstneren Roni Horn, i eller ved,

Havøysund. Kunstverket skal plasseres i en bygning som lages for formålet. Måsøy kommune

ser svært positivt på dette og gir sin prinsipielle tilslutning til realiseringen av kunstverket og

stiller seg bak dette. Kommunen ønsker å stå som vertskap for verket.

Kommunen oppnevner en ressursgruppe på 3 personer som består av gruppelederne fra hver

av partiene som er representert i kommunestyret, som Nasjonal Turistveg kan bruke i sin

planlegging/gi ennom føring av prosj ektet.

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 25.09.2018 sak 49118

Behandling:
Saken utsettes.

Vedtak:
Saken utsettes

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 66118

Behandling:
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Ordfører Reidun Mortensen (SP) fremmet følgende forslag:

Måsøy kommune er positivt innstilt til Nasjonale turistvegers kunstverk av Roni Horn i
Havøysund.
På grunn av Måsøy kommunes økonomiske situasjon og nedstyringsvedtak kan vi dessverre
ikke inngå en avtale der Måsøy kommune må delfinansiere og ha ansvar for drift. I avtalens
punkt 6 siste setning star det:
<Endelig kostnadsfordeling skjer når anlegget er ferdigstilb. Dette gir en usikkerhetsfaktor
for endelig kostnad som Måsøy kommune ikke kan gå for.

Vedtatt mot2 stemmer

Vedtak:
Måsøy kommune er positivt innstilt til Nasjonale turistvegers kunstverk av Roni Horn i
Havøysund.
På grunn av Måsøy kommunes økonomiske situasjon og nedstyringsvedtak kan vi dessverre

ikke inngå en avtale der Måsøy kommune må delfinansiere og ha ansvar for drift. I avtalens
punkt 6 siste setning står det:
<Endelig kostnadsfordeling skjer når anlegget er ferdigstilÐ. Dette gir en usikkerhetsfaktor for
endelig kostnad som Måsøy kommune ikke kan gå for.

Vedtatt mot2 stemmer

Dokumenter:
DOKr 18ltl2-2 27.02.2018 RAD/FSK/ORD C40

Måsøy AP
VEDR. BEHANDLING AV SAK ANG. KI.INSTVERK NASJONAL

TURISTVEG DOK U 18III2-3 27.02.2018 RAD/FSK/ORD C4O

Vegvesen
FORMANSKAPET VEDTAK I SAK - KUNSTEN PÅ BAKFJORDFJELLET

DOK U 18t112-7 05.03.2018 RAD/SERViIMA C40
vegvesen
MELDING OM POLITISK VEDTAK - KORRESPONDANSE MED STATENS

VEGVESEN OG NASJONALE TURISTVEGER OM MILJØPÄ,VIRKNING AV GLASSKUNSTEN
pÅ DoK r 18 lttz-t 27 .02.2018 RAD/FSK/ORD C40

Statens vegvesen
KORRESPONDANSE MED STATENS VEGVESEN OG NASJONALE

TURISTVEGER OM MILJØPÅVIRKNING AV GLASSKUNSTEN PÅ BAKFJORDHØGDA DOK
r 18t112-8 23.03.2018 RAD/FSK/ORD C40

Statens vegvesen, turistvegseksj onen
NASJONAL TURISTVEG HAVØYSUND - KTINSTEN SOM

TURISTVEGTILTAK DOK I I8III2-II 15.05.2018 RAD/FSK/ORD C4O

Statens vegvesen
KUNSTEN P.A. BAKFJORDFJELLET. TIL ORIENTERING DOK U
r8l 1 12-10 27 .03.2018 RAD/FSTILIS C40
Nasjonal turistveg / Statens vegvesen
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MELDING OM POLITISK VEDTAK - MILJØPÅVIRTNNqG AV
GLAS SKUNSTEN PÄ. BAKFJORDHØGDA

Innledning:

Kommunestyret fattet følgende vedtak i sitt møte den22l03-2018:

<Nasjonale turistveger ønsker å realisere et kunstverk av kunstneren Roni Horn, i eller

ved, Høvøysund. Kunstverket skal plasseres i en bygning som lages for formåleL
Måsøy kommune ser svært positivt på dette og gir sin prinsipielle tilslutning til
realiseringen av kunstverket og stiller seg bak dette. Kommunen ønsker å stå som

vertskop for verket.

Kommunen oppnevner en ressursgruppe på 3 personer som består av gruppelederne

fra hver av partiene som er representert i kommunestyret, som Nasjonal Turisneg kan

bruke i sin planlegging/giennomføring av prosjehet.tt

Saksutredning:

Etter at Måsøy formannskap sa nei til kunstverket som var planlagt på Bakfiordfiellet ble dette

verket skrinlagt. Nasjonal Turistveg mener derimot at et kunstverk på internasjonalt nivå vil
være viktig for Nasjonal Turistveg Havøysund som attraksjon, og det vil ha verdi som

trafikktrekker til Måsøy kommune. Turistvegseksjonen valgte derfor å gå videre med et

kunstverk som er holdbart og fortrinnsvis plassert i eller i umiddelbar nærhet av Havøysund.

Resultatet ble da to glasselementer, av samme kunstner, inne i en bygning laget spesielt for

dette verket. Turistvegseksjonen ønsker å engasjere en prisbelønnet norsk arkitekt, Jan Olav

Jensen, til å tegne bygget. Roni Horn er også tilfreds med valget av arkitekt'

Det har vært en forutsetning for Nasjonal Turistveg at Måsøy kommune ser verdien av et slikt

kunstverk, og gir sin prinsipielle tilslutning til prosjektet samt sier seg villig til å være

vertskap for dette nye kunstverket. Slik tilslutning ble gitt i vedtaket fattet i kommunestyret i
mars 2018. Det ble også orientert i samme kommunestyremøte om at det nå ligger noen

forventninger til Måsøy kommune om medfinansiering av prosjektet, samt medansvar for

drift.

Måsøy kommune har fått oversendt et forslag til avtale mellom Måsøy kommune og Statens

Vegvesen Turistvegseksjonen. Turistvegseksjonen ser det som avgjørende at Måsøy

kommune er innstilt på å bidra som foreslått i avtalen. Det Måsøy kommune forplikter seg til
økonomisk i denne avtalen kan kort oppsunmeres slik:

- Finansiere inntil 3,5 mill for realisering av bygg, erverv av grunn og framføring av

strøm
- Løpende tilsyn av kunstverket, elforsyning og renhold av bygningen og uteområdet'

Med forbehold om nødvendige bevilgninger over statsbudsjettet samt lokal og regionale

midler, skal verket gjennomføresi207912020. Godkjent forprosjekt og lokalisering samt

avtaler om grunn skal være på plass iløpet av 2018.
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Etatssiefens/rådmannens vurdering logså personal- og økonomiske konsekvenserJ:

Når kommunestyret nå skal fatte beslutning om Måsøy kommune skal inngå en bindende
avtale med Statens Vegvesens Turistvegseksjon, er det flere hensyn som må vurderes nøye

For det første forplikter Måsøy kommune seg til å gi et investeringstilskudd til
Turistvegseksjonen på inntil 3,5 mill. Dette er kostnader som ifølge regnskapsreglene er

driftskostnader. Det må derfor finansieres med ordinære driftsmidler, eller med
disposisjonsfond. I denne sammenhengen er det mest realistisk å bruke disposisjonsfond til å

dekke denne kostnaden. Det kommunestyret mäta stilling til er om det er dette formålet
Måsøy kommunes sparepenger skal brukes på, framfor en rekke andre behov til innbyggernes
beste.

For det andre forplikter Måsøy kommune seg til drift av anlegget. Kostnader knyttet til drift av

anlegget kan være strømutgifter,brøyting, sandstrøing, enkelt vedlikehold, renhold og

lønnskostnader. Det er mye som er uavklart mtp omfang og således hvilke variable og faste

kostnader som påløper fremover kn¡tet til drift av anlegget.

Nasjonal Turistvei sier noe om at gulv og vegger skal være i betong, og at det på bakgrunn av

materialvalg bare er snakk om tilsyn og kosting eksempelvis en gang i uka. Videre sier de at

det ikke er snakk om oppvanning av bygget som sådan. Det er mer å holde lunk i bygget i
perioden oktober til april. Det vi vet med sikkerhet er at dette er kostnader som skal
finansieres med de samme midlene som fordeles til skole, barnehage, legetjeneste,

eldreomsorg og all annen kommunal drift. Slik rådmannen vurderer det så er det nødvendig å

avgrense kommunens ansvar så mye som mulig. Grunnen til det er både for at

kommunestyret skal vite hvor mye penger man forplikter seg til å bidra med arlig, og for å
skape så stor forutsigbarhet som mulig. Videre er det viktig at det er så lite rom for tolkning
som mulig i avtaleteksten. Dette er viktig fordi skulle man komme opp i en tvist med
motparten, så bør avtalen være så avgrenset og konkret som mulig, slik at avtalen kan bidra til
å løse tvisten.

Måsøy kommunestyre må også ta stilling til hvor viktig relasjonen til Nasjonal Turistvei er.

En god relasjon til Nasjonal Turistveg kan bety at Nasjonal Turistveg ønsker ävære med og

videreutvikle eventuelt nye prosjekter som blir aktuelle i framtida. Det er ikke utenkelig at

Nasjonal Turistveg vil komme til å investere i nye anlegg i framtiden, dersom det vil være

med å berike strekninga. På den annen side er det ikke utenkelig at dersom Måsøy kommune
nå skulle velge å takke nei til også dette kunstverket, så vil det være så skadelig for relasjonen
at man ikke vil kunne regne med Nasjonal Turistveg som en samarbeidspartner framover.

Totalt sett så er det flere hensyn som må veies opp mot hverandre. Det ene er om man ønsker
å bruke 3,5 mill av Måsøy kommunes sparepenger på dette kunstverket. Det er på det rene at

det er mange investeringsprosjekter som står i kø. Her kan nevnes blant annet legekontoret,
Havøysund skole og industriområdet i Hallvika som eksempler på noen av de største.

Midlene finnes, spørsmålet er om Måsøy kommune bør velge å bruke pengene på dette

prosjektet framfor andre. Videre er det usikkerhet knyttet til hva Måsøy kommune forplikter
seg til i løpende driftsutgifter. Viktigheten av en god relasjon til Nasjonal Turistveg er
vanskelig å sette en prislapp på. Rådmannen velger derfor å legge liten vekt på dette hensynet

i sin innstilling. Etter en totalvurdering er det hensynet til engangskostnaden og hensynet til
løpende årlige kostnader som gjør at rådmannen ikke vil tilrå en slik forpliktelse nå.
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Vedlegg:

- Utkast til avtale mellom Måsøy kommune og Statens vegvesen Turistseksjonen og
etablering og forvaltning av turistvegkunst i Havøysund

Havøysund, den 18/09-2018

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann
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mellom Måsøy kommune og Statens vegvesen, Turistvegseksjonen

om etablering og forvaltning av turistvegkunst i Havøysund

l. Bakgrunn

Statens vegvesen utv¡kler turistattraksjonen Nasjonale turistveger. Målet er å gjøre Norge til et enda
mer attraktivt reisemål for rundreiseturistersom bidrag til styrket reiseliv og bosetting.

Nasjonal turistveg Havøysund er en av atlen nøye utvalgte vegene som inngår i satsingen. Til og med
2017 er det gjennom lørl Íire prosjekter kjennetegnet ved nyskapende arkitektur i unik natur i tråd med
attraksjonens særpreg, Prosjektene er finansiert gjennom de statlige bevilgningene til Nasjonale turist-
veger på Samferdselsdepartementets budsjett, som også finansierer vedlikeholdet og nødvendige
oppgraderinger av turistveginstallasjonene. Finnmark fylkeskommune har som vegeier ansvaret for
drift og vedlikehold for øvrig i henhold tilavtale med Statens vegvesen.

I perioclen 2018 - 2023 skal det gjennomføres 46 nye tiltak langs de alten strekningene slik at atþ
raksjonen Nasjonale turistveger framstår sonr helhetlig og fullført innen 2023. Ëtt av disse er et
kunstverk av den amerikanske kunstneren Roni l-lorn mecJ tilhørende bygg i Havøysund i stedet for
det planlagte kunstverket på Bak{ordflellet,

2. Om kunstverket

Roni Horn er en av de viktigste nålevende kunstnere" Hun har utstillinger i gallerier og museer i hele
verden og vil tilføre Nasjonal turistveg Havøysund et kunstverk i samme klasse som Louise Bourgeois
sin brennende stol på Steilneset iVardø langs Nasjonal turistveg Varanger. Kunstverket vil bestå av to
store og holdbare glasselementer innê i en bygning tegnêt og laget spesielt for verket. Bygget skal
være enkelt med en forventet grunnflate i størrelsesorden 40 * 50 m2. Med sin nærhet tiltettstedet og
vakre beliggenhet anses Ørabakken som den beste lokaliseringen for en særegen attraksjon som vil
styrke Havøysund som reisemå|. Kunstverket skal være tilgjengelig så langt rnulig hele året, med
minimum åpningstid fra 1. mai til 1. november. Kommunen vurderer muligheten for åpning utover dette
i forhold til vær og føre.

3. Måletmedsamarbeidet

Avtalepartene inngår med denne avtalen et samarbeid om planlegging, finansierirrg, gjennonrføring,
drift, vedlikehold og formidling av et kunstverk mecJ tilhørende bygning i Havøysund.

4. Kvalltetskrav

Kvalitetskravene for tiltak langs de nasjonale turistvegene kan summeres opp slik:

, Turistvegtiltakene skalvære utstillingsvinduerfor Norge og sette spor ivår tid. Stikkordene
er dristige og spennende arkitektoniske uttrykk som tolker stemningen på stedet og
tankevekkende kunst, som skaper merverdier utover det rent funksjonelle.

' Utbyggingene skalvære i samsvarmed prinsippene for universell utforming.
. Det bygde skal ha kvaliteter som gjør tiltaket robust over tid med lave drifrs'og

vedlikeholdskostnader.
. Drift og vedlikehold skal ha høy kvalitet.

5. Framdrift

Med forbehold om nødvendige bevilgninger over statsbudsjettet samt lokale og regionale midler,
skal verket gjennomføres i 201912020. Godkjent forprosjekt og lokalisering samt avtaler om grunn
skal være på plass i løpet av 2018 med sikte på at tiltaket kan detaljplanlegges og klargjøres for
bygging i løpet av første halvår 2019.



6, Kostnader og finansiering

Tiltaket har en økonomisk ramtne på 16 mill.kr. Av dette ulgjør kjøp, transport og utplassering av

kunsten samt planlegging 12,5 mill.kr. Bygg, grunn, framføring av strøm utgjør 3,S mill.kr.

Statens vegvesen finansierer inntil 'l 2,5 mill.kr. med bevilgningen til Nasjonale turistveger for å

dekke kjøp, lagring, transport av kunstverkel sanlt planlegging. Måsøy kornmune har ansvaret
for å finansiere ¡nntil 3,5 mill.kr. fol realisering av bygg, erverv âv grunn og framføring av sirørn

Før det inngås avtale med entrcprenør skal forventa sluttsum, kvalitet, innhold og flamdrift gjennom-

gås og clrøftes. ttnclelig kostnaclsfordeling skjer når anlegget er fercligstilt,

7. Planlegging og gjennomføring

Statens vegvesen:

. Har ansvaret for planleggingen.

. Er byggherre og sørger for konkurranseutsetting og byggeledefse.

' lJtarbeider skiltplan og relevant informasjon om kirnstverl(ot.

Måsøy konrrnune:

. Sørger for nødvendige avklaringer av arealbruksspørsmål for å sikre kunstverket med

omgivelser samt erverv av grunn, herunder adkomst og parkering.
. l-lar ansvaret for framføring av strøm

8. Eierskap

Statens vegvesen skal eje kulrsten med tilhørende bygg og grunn.

9. Drift og vedlikehold

Statens vegveser'ì har ansva¡'et fol og bekoster vedlikeholdet av kunstverkct og bygningen trted

tilhørende adkomst fia komrnunal veg og informativ skilting.

Màsøy l<ornnrune ha¡ ansvarel for og bel<oster det løpende tilsynet åv kunstvelket,

elforsyningen og renlrold av bygningen samt uteorrìrådene rundt l(uÌìstverl(et.

l.-illelrarnrler den llavøysuncl den

Jan Andresen
Seksjonsleder
Statens vegveselr, Turistvegseksjonen

Reidun Mortensen
Ordfører
Måsøy korlrmune



Sak 72118

SØKNAD OM FRITAKELSE/ENTLEDIGELSE FRA VERV I
KONTROLLKOMITEEN

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lill Torbjørg Leirbakken Stabell
181597

Arkiv:033

Saksnr.:
72118

Utvalg
Kommunestyret

Møtedato
06.r2.20t8

Rådmannens innstillins:
Kommunestyret fritar Arvid Mathisen fra verv som medlem og leder i kontrollkomiteen.

Som nytt medlem velges

Som ny leder velges

Dokumenter:

DOK I 181597-1 22.11.2018 RAD/FSK/LIL 033

Arvid Mathisen
SØKNAD OM FRITAKELSE/ENTLEDIGELSE FRA VERV I

KONTROLLKOMITEEN

Innledning:

Arvid Mathisen søkte den 10/11-18 om entledigelse fra sitt verv som medlem og leder for
kontrollkomiteen for resten av valgperioden 2015-2019. bakgrunnen for søknaden er hans

oppdrag for Havøysund Havnevesen Måsøy KF.

Saksutredning:

I hht Kommunelovens $ 15 gielder følgende:

$ I 5.Uttreden. Suspensjon.
L Den som taper valgbarheten til et folkevalgt organ i valgperioden, trer endelig ut øv

dette. Hvis tap av valgbarhet sþldes registrert utflytting fra kommunen eller

fylkeskommunen for to år eller mindre, trer vedkommende ut av vervet for den tid
utflyttingen varer.
2. Kommunestyret og fulkestinget knn etter sølcnad frita, þr et kortere tidsrom eller
resten av valgperioden, den som ikke uten uforholdsmessig vanskelighet eller
belastning køn skjøtte sine plikter i vervet.

3.Dersom det blir utferdiget sihelse eller reist tiltale mot enfolkevalgtfor et strafibart

forhold som nevnt i straffelov,en $$ 151 til 154, 170 bol<stav b, l7l til 174, 208, 353,

kapittel 27 eller 30, ogþrholdet ifølge siktelsen eller tiltalen l<nytter seg til utøving av
verv eller tjeneste for kommunen eller fylkeskommunen, kan kommunestyret eller

fylkestinget selv vedta å suspendere vedkommende fra vervet inntil saken er
rettslcraftig avgjort. Forþrhold somnevnt i strøffeloven $$ 151 til 154 gjelder ikke
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villúret om at siktelsen eller tiltalen sknl lcnytte seg til utøving av verv eller tjeneste for
kommune n el I er fy I ke s ko mmune n.
Endret ved lover l0 jan 1997 nr. I (ikt. I mars 1997), 19 juni 2009 nr. 88 (ilcr. I juli 2009 iflg. res. 19 juni 2009 nr. 840), 19

juni 2015 nr. 65 (ilcr. I okt 2015).

Etatssiefens/rådmannens vurdering (også personal- og økonomiske konsekvenserJ:

Vedlegg:

Havøysund, den 261 I I -18

Lill Torbjørg L. Stabell
Rådmann
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FRATRE,DELSE SOM STYRELEDER HAVØYSUND HAVNEVESEN MÅSØY KF

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lill Torbjørg Leirbakken Stabell
18l6t4

Arkiv:033

Saksnr.:
73118

Utvalg
Kommunestyret

Møtedato
06.12.2018

Rådmannens innstillins:
Kommunestyret fritar Børge Johansen fra sitt verv som medlem og leder av havnestyret'

Som nytt medlem velges

Som ny leder velges

Dokumenter:

E-post Søknad om fratredelse fra som styreleder Havøysund Havnevesen Måsøy KF.

Innledning:

Børge Johansen søker i e-post av 2llll-18 om äfratre sitt verv som styreleder i havna med

øyeblikkelig virkning. Begrunnelse for dette er mistillit fra havnestyret.

Saksutredning:

I hht Kommunelovens $ 15 gielder følgende:

$ l5.Uttreden. Suspensjon.

1. Den som taper valgbarheten til et folkevalgt organ i valgperioden, trer endelig ut av dette.

Hvis tap av valgbarhet skyldes registrert utflytting fra kommunen eller fulkeskommunen for to

år eller mindre, trer vedkommende ut av vervet for den tid utflyttingen varer.

2. Kommunestyret og fflkestinget kan etter søknad frita, for et kortere tidsrom eller resten av

valgperioden, den som ikke uten uforholdsmessig vanskelighet eller belastning kan skjøtte

sine plikter i vervet.
3. Dersom det blir utferdiget siktelse eller reist tiltale mot en folkevalgt for et straffbart

forhold som nevnt i straffeloven $$ 151 til 154,170 bokstav b,17I til174,208,353, kapittel

27 eller 30, og forholdet ifølge siktelsen eller tiltalen knyter seg til utøving av verv eller

tjeneste for kommunen eller fflkeskommunen, kan kommunestyret eller fulkestinget selv

vedta å suspendere vedkommende fra vervet inntil saken er rettskraftig avgiort. For forhold

som nevnt i straffeloven $g 151 til 154 gjelder ikke vilkåret om at siktelsen eller tiltalen skal

knytte seg til utøving av verv eller tjeneste for kommunen eller fflkeskommunen.
0 Endret ved lover 10 jan 1997 nr. S (ikr. 1 mars 1997),19 juni 2009 nr.88 (ikr. 1 juli
2009 iflg. res. 19juni 2009 nr. 840), 19juni 2015 nr. 65 (ikf. 1 okt 2015).

Valg av havnestyret skjer i henhold til vedtekter for Havøysund havn vedtatt av

kommunestyrct 4. april 2003 :

Side 68 av 98



Sak 73118

$4 Valg av sommensetning av havnestyret er somfølger:
Til havøysund Havnestyret velges 6 medlemmer med personlige vqramedlemmer

Styrets sammensetning skal være slik :
o 5 medlemmer med personligvaramedlemmer skal velges av Måsøy Kommunestyre

selv.
o I medlem med personlig varamedlem fra Havøysund Fiskarlag.

Blant disse medlemmene velger kommunestyret selv havnestyrets leder og nestleder.

Blant disse 5 medlemmene som kommunestyret selv velger, kan andre brukerorganisasioner

eller grupper av slike, være representert med ett medlem. Det þrutsettes imidlertid at andre

brukere fremmer forslag til medlemmer. Hver brukerorganisasion eller grupper av slike

fremmer forslag på ett havnestyremedlem og kommunestyret velger brukerrepresentanter

blant de foreslåtte kandidatene. Måsøy Kommunestyre bestemmer selv hvilke

brukerorganisasjoner eller grupper av slike som knnvære representert i havnestyret.

Dagtig leder av Havøysund Havnevesen kan ikke velges til medlem i havnestyret.

Etatssiefens/rådmannens vurdering (osså Rersonal- og økonomiske konsekvenser):

Vedlegg:

Havøysund, den 281 11-201 8

Lill Torbjørg L. Stabell
Rådmann
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BUDSJETTREGULERING 2018

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Even Johansen
r81302

Arkiv: NA\rN Måsøy i vekst

Saksnr.:
231r8
741r8

Utvalg
Kommunestyret
Kommunestyret

Innstillins:
Kommunestyret vedtar Måsøy i Vekst KF budsjettregulering nr.22018

Dokumenter:
DOK U

Møtedato
14.06.20t8
06.t2.20t8

Even Johansen
Daglig leder I Måsøy i Vekst KF

DOK I

DOK I

Lill Torbjørg L. Stabell
Rådmann

181302-5 20.06.2018 RADiFSK/LIS NA'\rN Måsøy i vekst

Daglilg leder MIV Even Johansen

MELDING OM POLITISK VEDTAK - BUDSJETTREGULERING 2018

181302-2 05.06.2018 RAD/MIV/EJO NA\rN Måsøy i vekst

Måsøy i vekst
STYREPROTOKOLL AV MØTE 4I2OI8
18/302-3 05.06.2018 RAD/MIV/EJO NA\rN Måsøy i vekst
Måsøy i vekst
BUDSJETTREGULERING 20 I 8

Innledning:

Måsøy i Vekst KF har vedtatt å regulere budsjettet for 2018, for andre gang.

Saksutredning:

Måsøy i Vekst KF styret vedtok 20. November 2018 å regulere budsjettet for andre gang i
201 8.

Etatssiefens/rådmannens vurdering (også personal- og økonomiske konsekvenser)

Vedlegg:

- Budsjettregulering nr. 2 2018

Havøysund, den 27 .11.2018
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Regnskap Buds(end) Budsreg.l.nr 2

2018 2018 2018

Ansvar: 1500 Næringsfondet

Funksjon 325 Tilrettelegging og bistand for næringslivet
14720 Tildelt tilskudd til utviklingsprosjekter 50 000 550 000 710 000

15500 Avsetningertil bundne fond - 550 000 550 000

19500 Bruk av bundne fond - 50 000 - 550 000 - 7L0 000

Sum funksjon: 325 Tilrettelegging og bistand for na - 550 000 550 000

Funksjon 870 Renter/utbytte og lån

19000 Renter av bankinnskudd

Sum funksjon: 870 Renter/utbytte og lån

Ansvar:
Funksjon

1_0500

10690

7L170

tL200
tr270
11310

L1400

1.1.4r0

1_1500

11600

LLTTO

1L900

t2700
14290
1.4720

15500

16240

17290

17300

17500

L7700

181_00

L8900

19s00

Sum ansvar: 1500 Næringsfondet

1515 Omstillingsmidler
325 Tilrettelegging og bistand for næringslivet
Annen lønn

Trekkpliktig diett
Bevertn ing møter/utva lg

Annet forbruksmateriell
Utgiftsdekning

Ba nktjenester/Beta li ngsformid ling

Annonsering
Representasjon

Opplæring og kurs

Skyss- og kostgodtgjØrelse

Tra nsportutgift er/regni ng f ra reiseselska p

Husleie

Konsu lenttjenester
M erverd iavgift utenfor mva-loven

Tildelt tilskudd til utviklingsprosjekter

Avsetninger til bundne fond
Diverse gebyrer

Kompensasjon påløpt i driftsregnskapet

Fylkeskom.refusjon

Kommunale refusjoner

Ref .f ra a nd re(private)

Overføringer fra and re(private)

Bruk av bundne fond

Sum funksjon: 325 Tilrettelegging og bistand for na -

10 336 s40 000 s39 s00

304

1 951

s3 368

26894
360

75

37 105

8 524
44 628

2 009

344 300

85 358

t006226
2 000 000

36

8s 358

2 000 000

657 56r
6 000

s00

2 000

75 000

L0 336 -
10 336 -

L0 000 -

10 000 -

30 000

L0 000

64 000

s 000

20 000
40 000

2 000

45 000

415 000

L12 000

1 930 000

2 000 000

1L2 000 -

2 000 000 -

650 000 -

130 000 -

10 s00

10 s00

100

37 500

10 000

67 000

2 500

415 000

L12 000

2 040 000

2 000 000

3s 000

500

112 000

2 000 000

660 000

130 000

220000
6 000

2207 340
s38 240

5 072

9257L5 - 2320048 -

68 790 - 539 048 -

Sum ansvar: 1515 Omstillingsmidler

Ansvar: 1550Fiskerifond
Funksjon 325 Tilrettelegging og bistand for næringslivet

15200 Utlån tilskuddslån

L9500 Bruk av bundne fond

Sum funksjon: 325 Tilrettelegging og bistand for na

68 790 - 539 048 - 538 240

300 000
300 000



Sum ansvar: 1550 Fiskerifond

Ansvar: 2000 Driftsutgifter
Funksjon 325 Tilrettelegging og bistand for næringslivet

1.01-00 Fastlønn

10500 Annen lønn

L0690 Trekkpliktig diett
10810 Godtgjørelse andre politikere

10830 M øtegodtgjørelse
10900 Pensjonsinnskudd KLP

L0920 Kollektive ulykkes-og gruppelivsforsikringer

L0930 AFP-premien

L1000 Kontormateriell

111-50 Matvarer
LLLT 0 Bevertni ng mØte r/utva lg

Lt2O0 Annet forbru ksmateriel I

tL260 Renholdsmateriell

LI270 Utgiftsdekning
11300 Porto og frakt
113 L0 Banktjenester/Betalingsformidling

1L330 Telefon/telefaks

L1340 Datakommunikasjon/internett
11350 Kommunikasjonslinje

11600 Skyss- og kostgodtgjørelse

tL7 L0 Tra ns po rtutgift e r/regn i ng f ra reisese ls ka p

1.1-800 Strøm

L1900 Husleie

11950 Medlemsavgift forbund
11955 Lisenser/gebyrer I avg.

12000 lnventar

135L0 Regnskapstjenester / Revisjon

L4290 Merverdiavgift utenfor mva-loven

L5002 Forskinkelsesrente

16240 Diverse gebyrer

17290 Kompensasjon påløpt i driftsregnskapet

19500 Bruk av bundne fond

Sum funksjon: 325 Tilrettelegging og bistand for na

Sum ansvar: 2000 Driftsutgifter

Ansvar: 3000 Finansinntekter
Funksjon 870 Renter/utbytte og lån

19000 Renter av bankinnskudd

Sum funksjon: 870 Renter/utb¡te og lån

Sum ansvar: 3000 Finansinntekter

Ansvar: 9800 Overføring til investeringsregnskap

Fu n ksjon : 880 I nterne fi na nsieringstransaksjoner

749 646

580

3 637

48 000

L60279
3002

134

2 693

3 596

to22 838

s00

3 000

9s 000

80 000

208 454

4 300

13 338

1 000

s 000

L3 000

3 000

s00

10 000
1 000

3 500

L8 000

5 000
7 000

20 000

2s 000

L4 000
78 000

3 000

820 000

1 000

4 000

95 000

65 000

L90 000

4 300

500

3 500

s 000

1.149 576

18 250

1 690 532

18 898

1149576 18 898

3 099

205

7 694

L7 727

r0 44t
5 858

6 851

4037
L2344
78982

8 000

s00

2 500

L9 000

13 000

7 000

8 000

s 000

1_4 000

80 000

3 000

10 800

6s 000

1_8 250

s00

300

18 250

1 406 000

18 300

18 300

20 000

20 000

t r40

27 000

1,1425
30

8 60L

1.1.425

10 000

6s 000

L8 250

20 000 -
20000 -

L40

t40

140 20 000 - 20 000



15700 Overføring til investeringsregnskapet

Sum funksjon: 880 lnterne finansieringstransaksior

Sum ansvar: 9800 Overføring til ¡nvester¡ngsregnsk

TOTALT

INVESTRINGSREGNSKAP

Ansvar: 2500 Pensjonsinnskudd

Funksjon 180 Diverse fellesutgifter
35290 Kjøp av aksjer og andeler

39700 Overføring fra drift
Sum funksjon: 180 Diverse fellesutgifter

Sum ansvar: 2500 Pensjonsinnskudd

TOTALT

440

440

Regnskap Buds(end) Budsreg.l.nr 2

2018 201,8 2018

1 070 310

0

0

440150

150

150

440

0

150

-L50

0

440
-440

0440

440

440

0

0



Styreprotokoll 8/2018

Sak:541L8 -59/tB

Daglig leder gikk igjennom budsjettregulering nr.2

Vedtak:

Styret vedtar budsjettreguleringen nr.2 201-8 MiV

!nÅsøv I vEKsr Kt-.¡F
.-:=f=.-

Den 20, November 2018 kl. t7.30- 19:00 ble det avholdt styremøte på M kontoret i Havøysund.

DELTAKERE

Styret:
Ann Synn6ve Hansen I StYreleder

lrene Ramberg Eliassen I Styremedlem

Rune Mathisen I Styremedlem

Thorbjørn Mathisen I Varamedlem re. Tor Bjarne Stabell

lngrid Mathisen I Observatør lnnovasjon Norge (tlf)

LillTorbjørg Leirbakken Rådmann Måsøy kommune I Observatør

Even Johansen I Daglig leder

Forfall:
Tor Bjarne Stabell I Nestleder

Bernth Sjursen I Styremedlem

Møte¡nnkallingen og saktisten ble godkjent av styret, med en tilleggssak jf s9lL8,

Sak av nr.7 2OL8

De tilstedeværende styremedlemmene signerte og godkjente protokol I for nr.7 2078

Vedtak:

Styret god kjente fremlagt protokoll

Sak nr.2 MIV 2018

for sty

SirJe 1"13



Styreprotokoll 8/2O18

Sak:5411,8 -59/18

umÅsøv r vEKsr KF

.--æ-

Sak med 20L9 -2022

Daglig leder la fram til budsjett for 2019, samt økonomiplan 2019 - ZO22 Utkastet til daglig

leder ble juster av styret.

@konomiplan 2019 - vilvære slik:

Vedtak:

Måsøy iVekst styret Økonomiplan 2019 -2022

Sak 57 SØknad til Stian Pettersen

Vedtak:

Måsøy i Vekst styret avs søknaden til Stian Pettersen om Lån til kjøp av fiskefartØy, på grunn at

kjøpsobjektet er for ga (jT.52.2, vedtektene for MiV Fiskerifond)

Titan AS

Vedtak:

Styret innvilger Titan AS et tilskudd på 30% av godkjent kostnadsplan, maksimalt kr.50.000, sett

at øvrig finansiering er På ss

Sak Fiskebruk

Styret valgte å ta oPP sø

situasjonene på lngØya i

n fra lngpy grendelag, som ble sendt inn den 15.11.20L8. Styret drøftet

til innsendt søknad

Vedtak:

Styret ber daglig leder å ksutrede søknaden fra lngøy Grendelag til neste styremøte

Sak

2022202L202020t9MåsOy lVekst KF
650 0006s0 000650 000650 000Overføring fra kommq$
s00 000500 000s00 000500 000Fylkeskommune refusjot
-500 000-s00 000-s00 000-500 000Avsetning til bundefond

-6s0 000 -650 000-6s0 000-650 000Avsetning til disp.fond
000Tot 0
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Styreprotokoll 8/2018

Sak: 54118 -s9/I8

/¡¿øørunr ,%'r
Sted og dato

^'^ù.. .

Ann Synnøve Hansen
Styreleder

Rune Mathisen
Styremedlem

Bernth

Johansen
leder

çruÅsøv i vrxsr xr
¡üh.--:-"'-

A
fo 9{nt

Tor Bjarne Stabell
Nestleder (settJ

Irene R. Eliassen
Styremedìem

Thorbjørn
Varamedlem

Sicle 313
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BUDSJETT 2OIg OG ØKONOMIPLAN 2019.2022. MÅSØY I VEKST KF

Saksbehandler
Arkivsaksnr.:

Even Johansen
1812t4

Arkiv: NAVN videreføring av omstillingsarb

Saksnr.:
2U18
52118

7sl18

Utvalg
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret

Møtedato
14.06.2018
01.11.2018
06.t2.2018

Innstilline:
ffrf*øV t *tr-unestyret vedtar Måsøy i Vekst KF sitt budsjett 2019 ogøkonomiplan2}l9 -
2022.

Dokumenter:

DOK U

DOK U

DOK I

DOK U

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

1 8 I 2 I 4 - I 7 29 .0 6 .20 | 8 RAD/F SIILIL NAVN videreføring av omsti I I in gsarb

adresseliste
KONKURRANSEGRUNNLAG MED VEDLEGG

| 8 I 2 I 4 - I 6 20.0 6.20 | 8 RAD/F SIILI S NA\rN videreføring av omsti I I ingsarb

Rådmann lDaglig leder MIV Even Johansen

MELDING OM POLITISK VEDTAK - VIDEREFØRING AV
OMSTILLINGSARBEIDET
18 l2l 4-10 07.06.20 1 I RAD/MIV/EJO NA\rN videreføring av omstillingsarb

ifo Institutt
RAPPORT - FORSTUDIE VIDEREFØRING AV OMSTILLINGSARBEIDET I

MÅSØY KOMMTJNE
181214-33 09. 1 1 .201 8 RAD/FSK/LIS NA\,rN videreføring av omstillingsarb

Rådmann
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VIDEREFØRING AV
oMSTILLINGSARBEIDET - ETABLERING AV M,A,SØY NÆRING OG HA\'IN

KF
1 8 I 21 4 - 13 07 .0 6.20 | I RAD/MIV/EJO NA\,rN videreføring av omsti I I in gsarb

Måsøy i vekst
SLUTTRAPPORT
I I I 21 4-l 4 07.06.20 I 8 RAD/MIV/EJO NA\rN videreføring av omstillingsarb

Måsøy i Vekst
SIGNERT PROSJEKTPLAN
| 8 I 21 4 - | g 0 4.07 .20 | 8 RAD/MIV/EJO NA\rN videreføring av omstillin gsarb

Innovasjon Norge
SØKNAD OM STØTTE
1 8 I 21 4 -21 0 4.07 .20 1 8 RAD/MIV/EJO NA\rN videreførin g av omstil I ingsarb

Innovasjon Norge
TILBUD OM TILSKUDD
l 8 l 2 l 4 -1 8 0 4.07 .20 1 8 RAD/MIV/EJO NA\rN videreførin g av omstil l in gsarb

INFO
FAKTURA
1 8 I 2 I 4 -20 0 4.07 .20 I 8 RAD/MIV/EJO NA\rN videreføring av omsti llin gsarb

Innovasjon Norge
DOK U

Side 71 av 98



DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I
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DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

DOK I

Sak 75118

SVAR P,Ä. TILBUD OM TILSKUDD
l8 l2l 4-5 13 .04.20 18 RAD/MIV/EJO NA\IN videreføring av omstillingsarb

Måsøy kommune
EN UNDERSØKELSE OM SAMHANDLING MELLOM M,A.SØY KOMMLTNE

OG NÆRINGSLIVET
I I I 21 4 -22 2 8.09.20 1 8 RAD/MIV/EJO NA\/N videreføring av omstillin gsarb

Måsøy kommunev/prosj ektansvarlig
PROSJEKTPLAN/FORPROSJEKT . VIDEREFØRING AV
OMSTILLINGSARBEIDET
I 8 I 21 4 -23 28.09 .20 I 8 RAD/MIV/EJO NA\,rN videreføring av omstil I in gsarb

Rådmann Måsøy kommune
SØKNAD OM FINANSIERING AV FP ''VIDEREFØRING AV
OMSTILLINGSARBEIDET'' I MÅSØY

l8l2l 4-3 1 3.04.20 I I RAD/MIV/EJO NA\,rN videreføring av omstillingsarb

Skatteetaten
ATTEST FOR SKATT OG MEDVERDIAVGIFT
l8l2I 4-4 1 3.04.20 I 8 RAD/MIV/EJO NA\,rN videreføring av omstillingsarb

Kreativ Industri AS
KONTRAKT
l8l2l 4-6 1 6.05.20 I 8 RAD/MIV/EJO NA\,rN videreføring av omstillingsarb

Måsøy i Vekst
PROTOKOLL FOR ANSKAFFELSER AV OPPDRAGET

18/21 4-7 I 6.05.20 1 8 RAD/MIV/EJO NA\,rN videreføring av omstillingsarb

Måsøy kommune
SØKNAD FS VIDEREFØRING AV OMSTILLINGSARBEIDET

I I l2l 4-8 1 6.05.20 1 8 RAD/MIV/EJO NA\,rN videreføring av omstillingsarb

Måsøy kommune
INVITASJON TIL KONKURRANSE
18121 4-1 | 07 .06.2018 RAD/MIV/EJO NAVN videreføring av omstillingsarb

Måsøy i Vekst
VURDERINGSSKJEMA
18121 4-12 07.06.20 I 8 RAD/MIV/EJO NA\rN videreføring av omstillingsarb

Måsøy i vekst
VURDERINGSSKJEMA
I 8 I 21 4-27 29 .1 0 .20 I 8 RAD/MIV/EJO NA\,rN v idereførin g av omsti ll in gsarb

Måsøy kommune
PROSJEKTPLAN - FORPROSJEKT

I 8 I 2 | 4 -28 29 . I 0 .20 18 RAD/MIV/EJO NA\,rN v idereføring av omsti ll in gsarb

her
UTKAST - VEDTEKTER FOR MÅSØY NÆRING OG HA\TN KF

I 8 I 2 I 4 -29 29 . I 0 .20 1 8 RAD/MIV/EJO NA\-rN videreføring av omsti llingsarb

her
ETABLERING AV MÅSØY NÆRING OG HA\TN KF

1 8 I 21 4 -25 29 .l 0 .20 I I RADiMIV/EJO NAVN videreførin g av omsti I I in gsarb

Måsøy kommune
SØKNAD OM FINANSIERING AV FP ''VIDEREFØRING AV
OMSTILLNGSARBEIDET'' I M,A,SØY KOMMLINE

I 8 I 21 4 -26 29 . | 0 .20 1 8 RAD/MIViEJO NAVN videreføring av omstillingsarb

Innovasjon Norge
TILBUD OM TILSKUDD
l8l2\4-30 3 0. I 0.20 I 8 RAD/FSK/LIL NA\,rN videreføring av omstillingsarb

MÅsøy i vekst
DOK I

Side 72 av 98



Sak 75118

DOK I
ETABLERING AV MÄ,SØY NÆRING OG HA\,TN KF

l8l2l 4-31 3 0. 1 0.20 1 8 RAD/FSK/LIL NA\rN videreføring av omstillingsarb

her
FORSLAG TIL VEDTAKTER FOR MÄSØY NÆRING OG HA\TN KF

18 l2l 4-1 1 3.04.20 1 8 RAD/MIV/EJO NA\rN videreføring av omstillingsarb

Prosjektleder
PROSJEKTPLAN/PROSJEKTFASE - VIDEREFØRING AV
OMSTILLINGSARBEIDET
18121 4-2 1 3.04.20 1 8 RAD/MIV/EJO NAVN videreføring av omstillingsarb

Roald Johansen

TILBUD/FORSTUDIE - VIDEREFØRING AV OMSTILLINGSARBEIDET I
MÄ.SØY KOMMIjNE

DOK I

DOK I

Innledning:

Måsøy kommune sin omstillingsstatus opphører fra3l.l2.20l8, da har Måsøy kommune hvert

i omsiilling siden 2013, totalt 6 år. Kommunestyret vedtok 1. November 2018 at Måsøy

Næring og Havn KF skal etableres og vil ivareta bla. Måsøy i Vekst KF sine oppgaver.

Saksutredning:

Måsøy i Vekst KF styret vedtok 20. November et budsjett for 2019, samt en økonomiplan

Z0lg -2022. Det er ikke budsjettert med noen aktivitet i selskapet, kun inngående

kommunale overføring og fulkeskommune refusjon, som blir avsatt til bundne- og disp. fond.

Etatssiefens/rådmannens vurdering (også personal- og økonomiske konsekvenser):

Vedlegg:

- vedtak Måsøy i vekst KF sitt budsjett 2019 ogøkonomiplan20l9

Havøysund, den 27 .ll .20 1 I

Lill Tordørg L. Stabell
Rådmann

Even Johansen

Daglig leder I Måsøy i Vekst KF
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Sak med 2At9

Daglig leder la fram utkastet til budsjett for 2019, sam økonomiplan 2019

leder ble juster av styret.

@konomiplan 2019 -2022 vilvære slik:

Vedtak:

Måsøy i Vekst styret vedtar @konomiplan 2019 -2022'

S¡gnatu //
Even Johanse Daglig leder Måsøy ¡vekst

Vedtatt i Styret i Måsøy i Vekst KF 2A.L1.2078

û
//

MÅSøY
KOMMUNE

Arklv:

20222019 2020 2A2tfuåsØy i Vekst KF

)0 650 000650 000 6s0 000 650 COverføring fra kommune
500 000500 000 s00 0 )0500 000Fylkeskommune refusjon

-500 r 00 -s00 000-500 000 -s00 000Avsetning til bundefond
-650 | 00 -650 000-650 000 -650 000Avsetning til d isp.fond

00 0oTot

jr4 r\lM Øv
KOMlr4UNE

Å¡Livkods:
Jou¡nÀ1tì1.i
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BUDSJETTREGULERING 2018 . HAVNA

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Oddvar Simonsen
t81570

Arkiv: 153

Saksnr.:
29118
t6118

Utvalg
Havnestyret
Kommunestyret

Møtedato
27.r1.2018
06.r2.2018

Havnestvrets innstilling:
Styret vedtar budsjett reguleringene for 2018 slik de er lagt fram i dokument. Reguleringene

gir et mindre forbruk på Kr. 522.060.- for 2018

Behandling/vedtak i Havnestyret den 27.11.2018 sak 29118

Behandling:

Vedtak:
Styret vedtar budsjett reguleringene for 2018 slik de er lagt fram i dokument. Reguleringene

gir et mindre forbruk på I(r. 522.060.- for 2018

Enstemmig vedtatt

Dokumenter:

Innledning:
Budsjettet for 2018 er regulert ved hjelp av erfaringstall og det er tatt hensyn til bortfall av fast

godsbåtrute. Det er etter beste evne forsøkt å ta hensyn til inntektsgrunnlag og utgifter.

Reguleringene er vtførti i samarbeid med økonomikontoret for å få en best mulig oversikt

over inntekter og utgifter

Saksutredning:

Budsjettet for 2018 er regulert og en har her forsøkt å ta hensyn til igangsatt vedlikehold,

investeringer, faste utgifter og inntektsgrunnlag. Reguleringene gir et mindre forbruk på kr.

522.060.-

Etatssiefens/rådmannens vurderi[g (også personal- og økonomiske konsekvenser):

Det er etter beste evne forsøkt å beregne kostnader og inntekter utfra erfaringstall og

regnskapstall. Reguleringen tarhøyde for å dekke inn kostnadene til investering, vedlikehold

og faste oppdrag. Rapporten er utført i samarbeid med økonomikontoret for å få en best mulig
økonomisk oversikt

Vedlegg:

Økonomisk rapport
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Havøysund, den 20.1 L2018

Oddvar Simonsen
Sektorleder havn
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Regnskap Buds(end) Busjett regulering
20L8 20L8 2018

Funksjon: 330 Samferdselsbedrifter/transporttiltak
Ansvar: 1000 Driftsinntekter

16100 Kaiavederlag

16101 An1øpsavgift

1.6LO2 Fast havnevederlag

16103 Varevederlag

L6LO4 ISPS vederlag

1-61-05 Til- fra kobling strøm/vann
1-6110 lnnbetalt velferd fiskere

L624O Diverse gebyrer

16350 Leie lager/kontorbygg

L6352 Leie industrikai

16353 Leie betongflytebrygge

L6354 Lagerleie uteareal

16355 Leie av areal

. L652O Leie trekai Habu

7652t Salg strøm Habu

1-6550 Salg vann

16551 Salg renovasjon

16552 Salg strøm

16553 Diverse tjenester
16554 Overført fra inkasso(tidl.ta psført)

16560 Skipsavfall

Sum ansvar: 1000 Driftsinntekter

- 2440322 -

- 179 685 -

- 93084 -

- 92829 -

- 8373 -

- 9678
- 3100 -

- 35073 -

- 2L3 165 -
- 308 721 -

- 316 535 -

- 25128 -

- 56689 -

- L2499 -
- 61_00 -
- 649-
- Lt7 755 -

- L96 989 -

- 10000 -

- 1742
- 10 839

- 4t?895s -

2662000 -

20L 000 -

r47 000 -
191 000 -

12 300 -

3 11_2 000

201 000

t47 000
1_20 000

9 000
10 000

6 100

40 000
23s 000

336 000

s07 000

35 000

62 000

12 500

61_00

1 000

L62 000

307 000
10 000

L 750

13 000

5 333 450

2600 -

18 000 -

235 000 -

31_0 000 -

507 000 -

82 000 -

51 000 -

9200 -

3300 -

1_ 500 -

162 000 -

307 000 -

8000 -

Ansvar: 2000 Driftsutgifter
10100 Fastlønn

10300 Ekstrahjelp

10400 Overtid

10500 Lønn annen

L0690 Trekkpliktig diett

519 552

t27 487

7 L75

452

r 465

4909 900 -

1 069 786

80 000

s0 000

642286
2L7 000

s0 000

s00

6 0006 000



1081-0 Godtgjørelse andre politikere
10830 Møtegodtgjørelse
10840 Ref. tapt arbeidsfortjeneste

10900 Pensjonsinnskudd KLP

IO92O Kol le ktive u lykkes- og gru ppe I ivsforsi kri nger

10930 AFP-premien

1-1000 Kontormateriell

11010 Abonnementer faglitteratur
11150 Matvarer
II2OO Annet fo rbruksmaterie ll

LIZLO ArbeidstØy

LL26O Renholdsmateriell

II27O Utgiftsdekning
11300 Porto og frakt
1 13 10 Ba n ktje nester/beta lingsform id I i ng/forva ltn i ngsutgift e

tL32O I n nford ri ngskostnader

11330 Telefon/telefaks
11350 Kom munikasjonslinje

11400 Annonsering
LL LO Representasjon

1L500 Opplæring og kurs

11600 Skyss- og kostgodtgjørelse

1,L7 1O Tra n spo rtutgift e r/regn i n g fra re isese lska p

tL72O Driftskostnader bil

LL7 30 Vedlikehold bil/maskiner
1-1800 Strøm

11850 Forsikringer

11900 Leie av lokaler og grunn

11950 Med lemsavgift forbund
LL955 Lisenser/gebyrer / avg.

11-960 Kommuna le eiendomsavgifter
12000 lnventar
L2O7O IKT - maskinvare

4L 667

10 200

4 838

L3]-904
t 426

628r
4785
1 600

5 277

4 66L
L3 4T6

3 r79
I 344

24947
8294

22000
12 000

15 000

273 957

3 600

L0 698

4 000
5 000
8 000

L6 000
9 000

6 000

5 000

s0 000
10 000

9 000

13 000

15 000

3s 000

4 000

43 000
12 000
1_2 000

L5 000

20 000

330 000

230 000

5 700

2s 000

6 000
1_10 000
25 000
10 000

72000
14 000

L0 000

2t3 957

1 900

1_0 698

6 000
5 000

8 000
10 000
17 000

5 000

12 000

s0 000

10 000

9 000

13 000

ls 000
43 000

4 000

33 000
12 000
12 000

15 000

s0 000

s00 000

348 200

40700
23 s00

3 000
1L0 000

60 000

10 000

9 342
4 593

37 06L

20 060

8712
10 582

8764
48 080

349 437

348 1r7
26 129

23260
1 381

41,567

59 792



t23LO Vedlikehold - bygninger

12380 Vedlikehold - Kaianlegg

12382 Ved likehold - Betongflytebrygger

L2384 Vedlikehold - belysning

L24OO Serviceavtaler

L24OL Brøyteavtale kommun

12500 Materiell til vedlikehold

13510 Regnskapstjenester / Revisjon

L3710 KjØp av tjenester fra private

t372O Kjøp av renovasjonstjeneste

L47 OO Støtte/bidrag til orga nisasjoner

L473O Tap på fordringer og garantier

15002 Forskinkelsesrenter

15990 Avskrivinger

Sum ansvar: 2000 Driftsutgifter

Ansvar: 2101 Molo - Hallvika

10500 Lønn annen

10690 Trekkplikt¡g diett
1,L27O Utgiftsdekning

1-1600 Skyss- og kostgodtgjørelse

7L7 tO Tra nspo rtutgift e r/regn i n g fra re isese lska p

L37IO Kj@p av tjenester fra private

Sum ansvarz2l0t Molo - Hallvika

Ansvar: 2120 Havna som samfunnsutvikler

10500 Lønn annen

10830 M øtegodtgjørelse
10840 Ref. tapt arbeidsfortjeneste

LILTO Matvarer til bevertning ved møter

Lt27O Utgiftsdekning

113 1O Ba nktjenester/beta lingsformid li ng/forva ltni ngsutgift e

LL400 Annonsering

t81_222

]-L276
89 764

216966
206200
L54352

25 000
95 0r2

128312
1 500

295L295

40 000

80 000
80 000

180 000
210 000

206200
1_60 000

136 000
1_60 000

170 000

1 500

15 000

s00

1 880 000
s 83494L

40 000

188 500

80 000

180 000
230 000

206 200

160 000
136 000

160 000

170 000

2100
1_5 000

s00

1_ 756 500

5 987 541

360

500

6 200

4 450

4 300

51 000

66 810

357

492

61-47

4 420
4228

51 000

66644

228

5 800

1 100

L496
6 810

L28

170 000

3s 000

30 000

250

5 800

L 100

L496
6 900

1_30

0Ls 000



Il42O Trykking og kopiering

1L600 Skyss- og kostgodtgjØrelse

IL7 LO Tra ns po rtutgift e r/re gn i ng f ra reisese lska p

11900 Leie av lokaler og grunn

L27 OO Konsulenttjenester

18100 Andre statlige overfpringer
Sum ansvar:212O Havna som samfunnsutvikler

Funksjon: 360Motpostavskrivninger
Ansvar: 5000 MotPost avskrivinger

19900 Motpost avskrivninger

Sum ansvar: 5000 Motpost avskrivinger

Sum funksjon: 860 Motpost avskrivninger

Funksjon: 870 Renter/utbytte og lån

Ansvar: 3000 Finansinntekter
19000 Renter av bankinnskudd

Sum ansvar: 3000 Finansinntekter

Ansvar: 4000 Finansutgifter
15000 Renter påløpte lån

15100 Avdrag på lån

Sum ansvar: 4000 Finansutgifter

Sum funksjon: 870 Renter/utbytte og lån

Funksjon: SsOlnternefinansieringstransaksjoner
Ansvar: 3000 Finansinntekter

19300 Disponering av tídligere års ikke disponerte netto drif -

Sum ansvar: 3000 Finansinntekter

Sum funksjon: 330 Samferdselsbedrifter/transportt¡l - 947 769 1 150 041

3 369

3 350

r_ 533

3 813

L45 620

173247

258L9 -

25 819 -

68 981

398 330

467 3tL

35 000
10 000

30 000

1"00 000 -

225 000

L 880 000 -

1 880000 -

- 1880000 -

23 000 -

23 000 -

75 000

400 000

475 000

3400

3 350

1 600

3 813

L45700
100 000

73539

794 440

1 756 500

1 756 500

1 756 500

35 000

3s 000

7s 000

400 000

475 000

440 000

498212
498212

44t492 452000

4982L2
498212



Ansvar: 4000 Finansutgifter
15400 Avsetninger til disponible fond

Sum ansvar: 4000 Finansutgifter
498212
4982L2

506277

277 959
277 959

0 277 9s9

LO20272
1,O20272

522060

LO20272

Su m fu nksjon : 880 I nterne fi nansieri ngstra nsaksjone

TOTATT
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BUDSJETT 2OI9 - HAVNA

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Oddvar Simonsen
t&l57l

Arkiv: 150

Saksnr.:
30/1 8

771t8

Utvalg
Havnestyret
Kommunestyret

Møtedato
27.11.2018
06.t2.2018

Havnestyrets innstilling:
Måsøy Kommunestyre vedtar Havøysund Havnevesens budsjett slik det er lagt fram i
årsbudsj ett 2019 og økonomipl an 2019 - 2022.

Havnestyret vedtar regulativets satser i henhold til vedlagt regulativ for 2019

Behandling/vedtak i Havnestyret den 27.11.2018 sak 30/18

Behandling:

Vedtak:
Måsøy Kommunestyre vedtar Havøysund Havnevesens budsjett slik det er lagt fram i
årsbudsjett 2019 ogøkonomipl an 2019 - 2022.

Havnestyret vedtar regulativets satser i henhold til vedlagt regulativ for 2019.

Enstemmig vedtatt

Dokumenter:

Innledning:

Budsjett 2019 ogØkonomiplan20lg -2022 er ferdig utarbeidet. Og kan legges fram til
behandling i Havnestyret og Kommunestyret. I titlegg er det utarbeidet et nytt regulativ for
2019 som igjen gir grunnlag for inntektene til Havøysund Havnevesen.

Saksutredning:

Budsjett 2019 ogøkonomiplan20lg-2022 er ufarbeidet og vil gi et mindreforbruk på kr.

409.r57.-
Avgiftsregulativet er justert i henhold til KPI med 3 % .Pä grunn av prisene på strøm og

sammenligninger med andre havner som Hammerfest. Nordkapp og Vadsø ser en seg nødt til
å øke strømprisen ti kr. 1,6 - pr. kwh. Strøm kostnadene har økt med over Kr.100.000.- i
forhold til budsjettert forbruk i 2018. I tillegg ser en seg nødt til å øke renovasjonen til
brukerne. Årsak er at prisene på tauverk og annet spesial avfall har økt. Tauverk og lin som

ikke er rengjort og separert fra hverandre har nå en kostnad på kr. 29981<r. Pr, tonn til
deponering sammenlignet med kr. 0 i 2017. det er derfor tvingende nødvendig å justere
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satsene på renovasjon. Renovasjonssatsen for faste brukere økes med kroner 200.í äret og20
o/o pä anløpsbasert renovasjon.

Etatssiefens/rådmannens vurderilg (også personal- og økonomiske konsekvenser):

Det er nødvendig å øke satsene på strøm og renovasjon grunnet økte strømpriser, utbygginger

av strømkapasitet og økte renovasjonskostnader. Dersom en sammenligner Havøysund

Havnevesens satser med andre havner i Finnmark ligger Havnedistriktet under de fleste

sammenlignbare havner når det gielder pris nivå.

Vedlegg:

Avgiftsregulativ 2019
Budsjett 2019 og Økonomiplan 2019 -2022

Havøysund, den 19. 1 1.201 8

Oddvar Simonsen
Sektorleder havn
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VEDTAKSLOGG 2018

Saksbehandler
Arkivsaksnr.:

Ingrid Majala
t61960

Arkiv: 047

Saksnr.:
72116

69116

30117

2l18
651t7
43118

78118

Utvalg
Formannskapet
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret

Møtedato
22.t1.2016
08.12.20t6
15.06.2017
22.03.2018
07.t2.20r7
14.06.2018
06.t2.2018

Rådmannens innstilling:
Kommunestyret tar vedtaksloggen til orientering.

Dokumenter:
DOK U t6/960-3 24.11.2016RAD/FSIILIS 047

Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG KOMMUNESTYRET

161960-8 19.06.2017 RAD/FSIILIS 047

Rådmann
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG 1 .2017

161960-9 22.06.2017 RAD/FSIILIL 047

her
VEDTAKSLOGG MAI2OIT
161960-13 13.12.2017 RAD/FSTVLIS 047

Rådmann
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG 2

1 61960-20 22.06.2018 RAD/FSK/LIS 047

Rådmann
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG JUNI 2018

161960-5 14.12.2016RAD/FSK/LIS 047

Rådmann
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG KOMMUNESTYRET

161960-17 04.04.2018RAD/FSTILIS 047

Arkiv
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG MARS 2018

t6/960-14 18.12.2017 RADÆSK/LIL 047

Her
RAPPORTERING VEDTAKSOPPFØLGING

DOK U

DOK U

DOK U

DOK U

DOK U

DOK U

DOK I

Innledning:

Kommunestyret vedtok i sak 69116 å ta i bruk vedtakslogg for oppfølging av vedtak fattet i
kommunestyret. Vedtaksloggen legges med dette fram og inneholder alle

kommunestyrevedtak fra og med desember 2017, samt ikke iverksatte vedtak fra desember

20t6.
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Saksutredning:

Alle vedtak er lagt inn på egen linje, slik at oppfølging av hvert enkelt vedtak framkommer
tydelig. Desembermøtet er med da det legger føringer for aktivitet i 2018. Når året er orrune,

tas vedtak som ikke er effektuert med til neste år for oppfølging. Loggen går fra desember til
desember.

Når et vedtak vurderes gis det en kode som sier noe om hvor man er i prosessen:
o Graderingsområde L-3 = Rødt: Alvorlige awik som kan lcreve umiddelbare tiltakfor å

unngå uøns ked kons elwens er
o Gradering av oppfølging av vedtak:

r 1:Rødt-Ikkepåbegynt
t 2: Rødt - Påbegynt med awik
. 3 : Rødt - Påbegynt men forsinket

Graderingsområde 4-6: Gult: Vedtaket er i prosess, men det kan være awik i saken

eller saken er forsinket
o Gradering av oppfølging av vedtak:

. 4: Gult - I prosess med avvik
r 5: Gult- Iprosess, menforsinket
. 6: Gult - Iprosess ihtplan

a

o Graderingsområde 7-9 = Grønt: Minimale/ingen awik som hør liten eller ingen
konsekvens, selv på lang sikt. Områdene vil dog lcreve monitoreringþr ikke åfotinges,
eller kan ha ytterligere romfor forbedring.

o Gradering av oppfølging av vedtak:
. 7 : Grønt - Vedtak er fulgt opp og arbeidet følges opp kontinuerlig
. 8 : Grønt - Vedtak er iverksatt
t 9: Grønt - Vedtak fullført

Budsjettvedtaket er det splittet opp på de sektorene der de hører hjemme, og framkommer som

et nummerert punkt på vedtakslinja. Da vedtaket har bare en punkt-henvisning legges melding
om vedtak som vedlegg slik at det er mulig å finne hva punktet henviser til.

Etatssiefens/rådmannens vurdering ¡også personal- og økonomiske konsekvenser):

Rådmannens fremmer forslag om følgende innstilling til saken:

Kommune styr et t ar vedtaks lo ggen til orienter ing

Av vedtaksloggen fremkommer kun området <Teknisk> som gult. Det gir et tydelig signal om
at sektor for teknisk drift og utbygging har manglende kapasitet/ressurser til å kunne håndtere

mengden vedtak som omhandler sektoren.

Vedlegg:

1. Vedtakslogg desember 2018

Havøysund, den26. oktober 2018

Lill Tordørg L. Stabell
Rådmann

Ingrid Majala
Økonomisjef
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Ra pportering vedta kso ppf ølging

Sak 58/17 Tilskudd og kjøp avtjenester (inr' L7l757l

Sak 71117 Tiltak fiskerihavn (inr.76/L731

Sak 74117 Budsjettregulering 2/2OI7 (inr' 17/399\

Sak75/L7 Budsjett og økonomiplan 2018 MIV (jnr. 16/995)

171808)

I M|KF (jnr. t7/806l,

Sak 78/t7 Budsjettregulering 20t7 Havna (jnr .t7/2341

sakTg/L7 Budsjett og økonomiplan Havna (inr. L7 /752\

Sa k 80/17 B ud sjettregu I e r ine 3 / 20t7 (inr' ß / a96)

Sak 81/17 Årsbudsjett 2018 og øk.plan 2018-2021 Måsøv kommune (jnr. t7/7481

Sak2OltT Renovering av vAO - Hjelmsøyveien og Rachveien (jnr' 16/996)

Sak 7/18 Revidert innfordringsmanual 2018 (jnr. 17 /7921

Sak 23118 Budsjettregulering 2018 MIV (jnr' L8/3O2l

sak 27 /!8 Endring i eiendomskatteområdet (inr. 18/229],

Sak 31/18 Budsjettprosess 2019 ( jnr. 18/259l

Sak 32118 Tertialrapport 7/2Ot8 (inr. 16/496l

Sak 33/18 Ârsmelding 2017 Havna (jnr' 18/160)

Sak 34118 Årsregnskap 2017 Havna (jnr' 171839)

Sak 35/18 Ârsmelding 2017 Måsøy lndustrie¡endom (jnr. \8/246]

Sak 36118 Årsregnskap 2017 Måsøy lndustr¡eiendom (jnr. t7 /837\

Sak 37118 Ârsmelding Måsøy ivekst (jnr. t8/2471

Sak 38/18 Årsregnskap MåsØy i Vekst (jnr. t7 /8381

Sak 39/18 Arsmelding Måsøy kommune (inr.18/245\

Sak 40118 Ärsregnskap MåsØy kommune (inr.17/8361

Sak 41"/18 Kontrollutvalgets årsmelding 2OI7 (inr' t8/3371

Sak 47 hB Flytebryggea nle 8g ln$øY $ff . 18/ 428],

Sak 50/18 Likviditet Måsøy sokn 2018 (jnr. L8/4541

Sak 53/1.8 Tertialrapport 2/201,8 (inr. 16/496)

status / Awik

Vedtatt

Tatt t¡l orientering

Tatt til orientering

Tatt til orienlering

Tatt til orientering

Tatt til orientering

Tatt tìl orientering

Tatt til orienterìng

Tatt tìl orientering

Tatt til orientering

Tatt til orientering

Kort beskrivelse av status

Låneopptak og budsjettregulering kreves

Til behandling KST 14.06.18

N/lidler overført

8,96

Saksbeh

lngrid

Lasse

lngrid

Even

Bjarne

lngrid

lngrid

lngrid

lngrid

lngrid

lngrid

lngrid

lngrid

lngrid

lngrid

lngrid

lngrid
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SakTO/L1 lnfo. om endringer i ekteskapsloven - komm. Vigsler (jnr' t7 /4961

sak 4/18 R¿tningilin.¡er kommunale vigsler (jnr . t7 /496)
Saka2/ß Referatsak kst møte 14.06.18 (jnr. 161586)

Sak 57 / t7 Kulturmi nnepla n (inr. t7 /7 42)

Sak 59/17 Status i arbeid mot mobbing (inr ' t7 /7441

Sqk 81111 Å1¡bgdsjett 2018 og øk.plan 2018-2021 Måsøv kommune (inr ' t7 /748\
¡) Lunsitilbudgt pô skolen: Vurderer å to inn mellomtr¡nnet ¡ rommene

Sak 8/18 Kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet 2ol8-2o22(inr. !8/82l-

Sak 9/18 Tilstandrapport 2017 - Opplæringen (jnr' 17/stz\

1t12

1lx

7,78

7,33

Vedtatt

Referert

Tatt til orientering

Retningslinjer utarbeidet og legges opp til behandling i kommunstyret i mars

2014.

Ligger på hjemmesiden og i ESA

Fått melding om midler

Tìl behandlìng ì KST 14.06.18

Vedtaket er ¡gangsatt fra skolestart.

Vedtaket er etfektuert

Ny søknadsfrist koordinator 01.1 1. 18

I prosess

Foriag til ny organìsasjonsmodell lagt frãm i sak 5/18

Ny behandling i KSI desember 201 8

Ny organisasjonsmodell vedtatt. lmplementeringsfasen startet.

Orjenteringssak til kommunestyret ¡ mars (8i17) Viser til ny sak 81/17 hvor det er

Lill Torbjørg

Lill T. i Jarle

Lill T. / Jarle

Fredrik

Lill Torbjørg

lngrid

Fredrik

Ann Jorunn

Ann Jorunn

lngrid

Ann J. i Jarle

Vedtatt

Vedtatt

Vedtatt

Vedtatt
sât z¿lis Lunsjtilbud Havøysund skole (jnr. ts/262)
Sak 25118 Kostpris Høtten barneha ee (int. L8/2641

Sak 26/18 Opprettelse av frivillighetssentralen i Måsøy kommune

Sak 49l18 Tiltaksutvikling folkehelse, arbeidserfaring for ungdom (jnr.18/a69)

Sak 80/16 Budsjeti og økonomiplan Måsøy kommune (jnr. 161935) pkt. 17

Sak27 /I7 Forskrift om rett til opphold i sykehjem (jnr' 171356)

Sak64h7 Orientering omorganisering Helse - og omsorg$nr.16/376lt

Sak 5/18 Omorganisering av helse- og omsorgssektoren (jnr. t6/176)

Sak 28118 Rapport til kommunestyret (jnr' 18/296],

Ann J1t12

'U12

1t12

1t12

1t12

1t12

Prosjektet er sluttført

Saken utsettes

Tatt til orienter¡ng

Kartlegging på9år

Vedtatt

Tatt til or¡entering

Teknisk

Sak 80/16 Budsjett og økonomiplan Måsøy kommune (jnr. 161935) pl(t. 14

Vèntilosjon og iettinq ov utvend¡g tqk legekontorct tqs ut, oq i stedet ovsettes det 5OO 0OO kr. til

prosjekter¡ng ov en total renover¡ng dv legestosionen herunder reperosjoner ov tok og nytt

vent¡losjoßanleqg. Saken legges fram for kommunestyrets møte ¡ mdrs for redl¡tetsbehondl¡ng og

Lesse Lasse
1t12 Forprosjekt påbegynt

Oppvekst og kultur

Helse og omsorg

0

nødve n d i g e b ev i I g ni n ge r.

er lagt inn på nytt budsjettår. Oppfølges derl



Sak 80/16 Budsjett og økonom¡plan Måsøy kommune (jnr. 16/935) pkt. 13

Sak6/t7 BMX løype (jnr. 16/9a6)

Sak9/17 Prosjekt - Eta av digitalt planregister for Vest F.mark (jnr. t7/1431

Sak 1Ol17 Gjennomgang av kommunens boligmasse {iry' 17/t54\

Sak2O/L7 Renovering av VAO - Hjelmsøyveien og Rachveien (jnr. 16/996)

sak24/T7 søknad om tomt-til sjøhus/redskapshus (jnr. 171376)

Sak33/17 lnnkjøp av slamsuger (jnr. t7 /3951

Sak 47l17 Ventilasjon - Bassenget H.sund skole (int. L7/299Ì,

Sak 60/17 Felles Brann og redningsordnin1{i¡nr. t7/Ul
Sak6L/I7 Renovering av,ve¡ og VA-Nett Fjellveien (inr. L6/L75)

Sak 62117 Tufjord vannverk (16/605)

Sak 63/T7 Endring i prisregulativet - Slamtømming (jnr. 161935)

Sak 66/t7 Referatsak kst møte 07 .12.17 (inr. 17 /812],

Sak 68/17 lnneklimaet ved Havøy-sund skole - ungdomsskolen (jnr. 171759)

Sak 81/17 Årsbudsjett 2018 og øk.plan 2018-2021 Måsøy komm une (jnr. 17 /7a81
Kommunestyret ber om ã få fromlogt til neste møte en Íullstend¡g overs¡kt over kommunole

bot¡ger, kostnoder knßtet til dem og hvo som foktísk betoles ¡ husle¡e. Kommunestyret ønsker ö

se på muliqheten for lik husleieproksis for alle kommunole bolioer.

Bq 9m ot 9qk !/16 Longtîdsparkering u.qedes. Gigldqlde fro høst 2018

Kommunestyret v¡ser tit ¡nngôtt kontrokt Íor brøytetienester hvor det i kontrakten hor

spesifisert sonksjonsmulighet for awík i tjenesten. Første år ov brøytekontrokten benyttet ¡kke

kommunen den mut¡ghet fordi Íørste år vor et ¡nnkiør¡ngs år. Kommunestyret pålegger

odm¡nistrosjon ot kontrokten skal Íølges i sin helhet både med hensyn til utstyr og lever¡ng ov

tjenesten. Sonksjoner med gebyr for monglende utført orbe¡d skol giennomføres' Ropport for
gjennomført v¡ntervedlikehold skal legges frem for teknísk komíte etter sesongslutt.

n) Gunnarnes skole: kr 50 000,- t¡lstondsrappoft på skolebygget utorbe¡des (DRIFT)

o) Hovøysund skote: kr 600 000,- tÌl prosiekter¡ng i 2078, og kr 5 000 000,- ¡ 2079 t¡l utbedring.

F¡nansíeres med tånemidler. Kommunestyret ønsker forprosiektet fremlogt t¡l møtet ¡ opril.

b) Fjellveien utsettes t¡l 2019

c) Legekontorets forprosjekt storter ¡ 2078 med kr 500 000,'
d) Rådhuset prosjekteres ¡ 2078 og finonsieres innen egne rommer

e) Poitarhotten: gjennomfgres i 20t8 med kr 7 500 000,- og fînonsieres med t¡ppem¡dler og

ub undne înve ster ¡n gsfo n d

f) vi vit k¡no: kr 7 500 000,- dekkes ov politisk ¡nve:ster¡ngsÍond.

Sak 10/18 Avtale brannvernsamarbeid (jnr. 17184)

Sak 11/1.8 Lomvannsveien 55-6L - Fukt i gulv (jnr. 171579)

Fukt i gulv: Lomvonnsve¡en 55-67

T¡lstandsrøpport

vedt¡kehotdspton

T¡dsplon pð olle saket innenÍorteknisk

Sak 12118 Renovering av tak - Polarhallen (jnr. 18/5)

Sak 13/18 Oppstillingsplass for bobiler (jnr. 18/101)

1t12

1t't2

1t12

1t12

1t't2

1t12

1t12

7

1

ô

I
I

E
I
1

I

I

Påbegynt

Påbegynt

Avventer fremdr¡ft hos Kartverket

lkke påbegynt, av kapasìtetshensyn

Oppmåling gjennomført

lkke kjøp. Reparerte den gamle

Arbeidet er ferdigstilt.

Tatt til orientering

Saken utsettes tìl 2019

lgangsatt mulighetsstudie.

Tatt til orientering

lkke påbegynt

Totalentrepr¡se er utarbe¡det og klar til utlysn¡ng.

Forprosjekt ferd¡q.

Forprosjekt påbegynt.

Arbeidet er påbegynt

Talt til orìenter¡ng

Arbeidet er ferdigstilt

Vedtatt

Utredes i all hovedsak i 2018, sees ¡ sammenheng med NAV. Nedsatt bredt

sammensatt arbeidsgruppe som jobber med dette. Se vedlak 81/17 punkt d)

lhht plan

Tilstandsrapport lølges videreisakll/18

Prosjektregnskap tìl behandling ì KST 14.06.18, sak 19/18

Må sees i sammenheng med vedtatt nedbemanningssak

Bassenget er tatt i bruk av skolen. Prosjektregnskap gjenstår

Arbe¡dsgruppâ avslutter videre arbeid til ny forskrift foreligger. Brannsjef søkes

løst innenfor egne rammer

lnnvilget 45'fra FFK for å undersøke og kartlegge vannkvaliteten.

Fakturerin g gjennomf ørt

Tatt med ì budsjettbehandling

Det arbe¡des med å def¡nere d¡Êkte kostnader og ¡nntekter til hveñ enkelt obiekt.

Rutiner er utarbe¡det. Det er etableñ ve¡vokter. Evt. awik dokumenteres

foiøpende, og alt v¡l ¡nngå ¡ rappoñen ved sesongslutt. Behandlet i tekn¡sk

kom¡te.

Rappoñ foeilgger

Egen sak 61/17. Klass¡ñseres derfor som null.

Sak fra 2017 P1n6, punkt 14) Real¡tetsbehandles des. 18

Sakfra2017 (80/16. punkt 13)

Forhånds¡nnv¡lget t¡ppemidler. Følges v¡dere ¡ sak 1218

Av ve nte r pot iti sk f remdriñ

Pro sj e klreg n ska p gj e n stå r
Arbeid påbegynt

lkke p¿)begynt av hensyn t¡l t¡lstandsrappotl

lkke påbegynt

Låneopptak gjenstår (sak 81/17, punkt e) Prosjektet er ikke tildelt tippemìdler i

201 I, og Fredrik Vikse søker på nytt for tìldeling av midler i 20 1 L
Prosjektregnskap gjenstår

Avtale ¡nngått, og budsjettet er regulert

LiII T

Lasse

Stein

Lasse/Stein

Lasse

Stein

Lasse

Lasse

Lasse

Lasse

Lasse

Lasse

Lasse

Lasse

lngrid

Lasse

Lasse

Lasse

Lasse



Sak 14118 Vintervedlikehold 2OI8-2O21 - Rolvsøy (jnr. 18/72)
Sak 15/18 Vintervedlikehold 2OI8-2O2I - Måsøy (jnr. L8/731

Sak 16118 Vintervedlikehold 2OI8-2O2I - lng6y (jnr. L8/7Ll
Sak 18/18 Prosjektregnska p Stra ndgt. Øra ba kken, Storva nnsvn. (jnr. L6 / La3l
Sak 19/18 Prosjektregnskap Hjelmsøyveien, Rachveien (jnr. 161996)

Sak 54118 Prosjektregnskap St.gata Øst, Ørabakken og Storvannsvn. (jnr L6/t431

Sak 28117 Politisk organisering (jnr. 171160)

Sak82/t7 Søknad om entl-edigelse - leder av omsorgskomite (jnr.17/8261

Sak 83/17 Vurdering av styret MIV (jnr. 171820)

Sak 84/17 Valg av ny repr. MIKF (jnr. 171819)

Sak 85/17 Valg av ny repr. IKAF (jnr. 17 /82I)
Sak 86/17 Valg av kommunens repr. KUSEK IKS (jff. L7 /822)
Sak 87 / t7 Valg av komm unens repr. Kystmuseen e (jnr. t7 / 823)

Sak 88/17 Valg av repr. til VEFIK IKS (Jnr. I7/8241
Sak 89/17 Valg av repr. til KS Fylkesmøt er (jnr. !7 /8251
Sak 3/18 Mi lj6påvi rkning av glasskunsten på BakfjordhØgd a (jnr. 18/ II2\
Sak 17 /I8 Valg av ny styreleder i Måsøy i Vekst KF (jnr. 17 /820|
Sak 44/LB lnterpellasjon Ambulanseberedskap (jnr. 18/339)
Sak 46118 lnterpellajson Samarbeid ordl4rer/ràdmann (jnr. 18/342)

Sak 51/18 Forvaltning av havbruksmidler (jnr. 18/503)

Sak L2/L7 Salg av Måsøy skole (jnr. 161785)

Sak 14/t7 Delegasjonsvedtak (jnr. 17165)

Sak 65/17 . t6/96Oì.

Sak 67 /L7 Etterlønn ordfører (jnr. L7 /670],
Sak 69h7 Videreføring av omstillingsarbeidet (jnr. 171811)

Sak72/17 Ny havneplan (jnr. 171630)

Sak 73 / L7 Referatsak persona I (inr. Ia / 6al

Falt

Vedtatt

Vedtaft

Sendt tilbake til administrasjon

Sendt tilbake til administrasjon

Vedtatt

Vedtatt

Vedtatt

Vedtatt

Vedtati

Vedtatt

Vedtatt

Vedtatt

Vedtatt

Vedtatt

Vedtak fattet

Vedtak fattet

Vedtak fattet

Lasse

Lill Torbjørg

L¡ll Torbjørg

L¡ll Torbjørg

Lill Torbjørg

Lill Torbjørg

Lill Torbjørg

Liil T.

Reidun

Lasse

Lasse

Lasse

Lasse

Lassê

Lill Torbjørg

Lill Torbjørg

Lill Torbjørg

Lill Torbjørg

lill Torbjørg

Oddvar

Lill Torbjørg

lngrid

Kontrakt inngått

lngen kontrakt inngått

Kontrakt inngått

Gjennomgang av delegasjonsreglementet gjenstår

Ny leder N/lette Olsen

Ny leder Reidun Mortensen

Ny leder Reidun, nestleder Kenneth styrerep. Robin Jørgensen

Reidun Mortensen

Reidun Mortensen, vara Kenneth

Reidun lvlortensen, vara Kenneth

Reidun lvlortensen

Reidun l\¡ortensen. vara Robin

Ann Synnøve Hanssen

Folkevalgtopplæring gjennomført

Tverrpolitisk fattet i neste KST møie

Gjenstår å oppdatere dokument

8,64

1t12

1t't2

7,94

1t12

1t12

1t12

1t12

'U12

1t12

1t't2

Solgt

-fatt til orientering

Vêdtatt

Oppstart 5.€. aptil 2918

Saken trekkes

Tatt til etteretning

Politisk styring

Rådmannen

Sak 81/17 Årsbudsjett 2018 og øk.plan 2018-202IMàsøy kommune (jnr.17/7a8)



Sak 48118 Ny havneplán ünr. L7/63O1 _
saks2/lsEtablerins*avMåsøy]leug-osllayl-[fjllr1*V?-14
Sak 55Á8 Konflikt mellom ordfgrer og rådmann (jnr.L8þa2l

Sak 30/18 Henv. Til sametinget - innlem. i geografisk virkeområde (jnr. 18/305)

Sak 43118 Vedtakslogg juni 2018 (jnr. 16/960)

Sak 45118 lnterpellasjon Arktisk Utsikt A5 - Leieforhold (jnr.t8/2391

Sak fol
2018 MrVav

Videreføring av omst¡llingsarbeidet ( jnr

Mãsøy SP ser pâ kommunale utleiebolîger som et viktig boligsosiolt virkem¡ddel. SP ber om ot
odministlosjon í prcsess solg ov og bygging ov kommunale boliger ogsö har plon for
môþruppen personer som hor problemer med å skoffe seg bolíg i det ordinæ:re bol¡gmorkedet
ov helsemessige, sosiole eller økonomiske ãrsaker, herunder også unge- og barnefamilier.

Sak V18 lndustriområdet og molo i Hallvika (jnr. 18/110)

Sak 2/ 18 Vedtaklogg mars 2018 (jnr. 16/960)

Sak 6/18 Nedstyringsprosess (jnr. t7/7a81

Sat< æ¡re GodtgjørJlse for ettersøt oe ávl¡vin-g al'ita-oet v¡¡t (jrii. 18/26j)---

1/12

1t12

1t12

1t12

1t12

1t12

bol ¡ges¡al ha ndl ¡ ngspla n.

Behandles KST 01.1 L18

G.¡ênstår å fá avtale på plass

-lavøysund Havnevesen følger opp videre

L|II T

L¡II T

Oddvar

L|II T

Lill T. / Jarle

Lill T./ Even

Lill T. / Even

L|II T

Lill T. / Jarle

LiII T
LiII T

0

påbegynt av kapasitetshensyn

til orjenter¡ng

lattet

til orientering

til orienter¡ng

sendt



Sak 79118

TILSKUDD OG KJØP AV TJENESTER. BUDSJETT 2019

Saksbehandler
Arkivsaksnr.:

Ingrid Majala
171757

Arkiv: 150

Saksnr.:
49117

s\l17
6Ut8
791t8

Ufvalg
Formannskapet
Kommunestyret
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
2r.rr.2017
07.12.2017
20.rr.2018
06.r2.2018

AV enester

Formannskapets innstilling:
kommune vedtar disse av

Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 61/18

Behandling:

Vedtak:
vedtar disse til

BeløpForklaringArt
30 000Vest-Finnmark regionrådRepresentasion

240 000VTA plasser på NAVVTA
272 000Vest-Finnmark regionråd
105 000Vest-Finnmark krisesenter
90 000Landbrukskontoret

125 000RSK Vest-Finnmark
1 033 000Pedago gisk-psykologisk ti eneste (PPT)

290 000Måsøy museum

Betaling til andre kommuner

650 000Kommunens andel omstillingsmidlerKommunale driftstilskudd
r77 000Interkommunalt arkiv (IKA)Kiøp fra IKS der kommunen er delt.

15 000Politiske partierTilskudd til politiske partier
s000TV-aksionen
s000Barnas dag

70 000Tros- og livssamfunn
50 000Kulturmidler

Tilskudd til laglforeninger og andre

I 748 000MenighetsrådetTilskudd til menighetsrådet

4 90s 000SUM

BeløpForklarinqArt
30 000Vest-Finnmark regionrådRepresentasion

240 000VTA plasser påNAVVTA
272 000Vest-Finnmark regionråd
105 000Vest-Finnmark krisesenter

Landbrukskontoret 90 000

Betaling til andre kommuner
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RSK Vest-Finnmark 125 000

Pedagogisk-psykolo gisk (PPr) 1 033 000

Måsøy museum 290 000

Kommunale driftstilskudd Kommunens andel omstillingsmidler 650 000

Kiøp fra IKS der kommunen er delt. Interkommunalt arkiv (IKA) 177 000

Tilskudd til politiske partier Politiske partier 15 000

Tilskudd til laglforeninger og andre TV-aksionen 5000

Barnas dag 5000

Tros- og livssamfunn 70 000

Kulturmidler 50 000

Tilskudd til menighetsrådet Menighetsrådet I 748 000

SUM 4 905 000

Sak 79118

Dokumenter:
DOK U 171757-5 12.12.2017 RAD/FSIILIS 150

Økonomisjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK - TILSKUDD OG KJØP AV TJENESTER

171757-3 23.1r.2017 RAD/FSIILIS 150

Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - TILSKUDD OG KJØP AV TJENESTER

DOK U

Innledning:

For å synli gg¡øretilskudd og kjøp av tjenester fra Måsøy kommune valgte administrasjonen å

opprette et eget ansvarsområde i budsj ettet for 20 I 8. Dette fortsetter i budsj ettet for 2019 .

Dermed får kommunestyret en klar oversikt over hva kommunen har planlagt å betale i2019'

Saksutredning:

Disse av enester, ol. under rammeområdet i ett2019;
BeløpForklaringArt

30 000Vest-Finnmark regionrådRepresentasjon
240 000VTA plasser på NAVVTA
272 000Vest-Finnmark regionråd
105 000Vest-Finnmark krisesenter
90 000Landbrukskontoret

125 000RSK Vest-Finnmark
I 033 000enestePedagogisk-psykologisk tj

290 000Måsøy museum

Betaling til andre kommuner

650 000Kommunens andel omstillingsmidlerKommunale driftstilskudd
177 000Interkommunalt arkiv (IKA)Kiøp fra IKS der kommunen er delt.

15 000Politiske partierTilskudd til politiske partier
5 000TV-aksionen
5000Barnas dag

70 000Tros- og livssamfunn
s0 000Kulturmidler

Tilskudd til laglforeninger og andre

1 748 000MenighetsrådetTilskudd til menighetsrådet
4 905 000SUM
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EtatsSiefens/rådmannenS vurdering logså personal- og økonomiske konsekvenser):

Denne samlingen av tilskudd og betaling til andre er vurdert som nyttig, da kommunestyret får

en oversiktlig framstilling av de planlagte utbetalingene i 2019.

Rådmannens innstilling:
kommune vedtar disse av enester

Vedlegg:

Havøysund, den 7. november 2018

Lill Torbjørg L. Stabell
Rådmann

Ingrid Majala
Økonomisjef

BeløpForklarinsArt
30 000Ve st-Finnmark r e gionr ådRepresentasion

240 000WA plasser på NAVWA
272 000Ve s t - Finnmar k r e gí onr åd
105 000Ve s t - Finnmar k lw i s e s ent er
90 000Landbrukskontoret

125 000RSK Vest-Finnmark
I 033 000P edago gisk-psykol o gi sk ti ene s te e P f)

290 000Måsøy museum

Betaling til qndre kommuner

650 000Kommunens andel omstillingsmidlerKo mmun al e dr i ft s t i I s kud d
177 000Interkommunalt arkiv (IKA)Kiøp fra IKS der kommunen er delt.

15 000Politiske partierTilskudd til politiske partier
5 000TV-aksionen
5000Barnas dag

70 000Tros- og livssamfunn
50 000Kulturmidler

Tilskudd til lag/þreninger og andre

I 748 000MenishetsrådetTilskudd til menishetsrådet
4 905 000SUM
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ÅnsnunsJETT 2019 OG ØKONOMIPLAN 2019.2022 - MÅSØY KOMMUNE

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Ingrid Majala
181259

Arkiv: 150

Saksnr.:
361t8
3ll18
28118
221t8
6lt8
62118

80/1 8

Møtedato
05.06.2018
t4.06.2018
06.1 1.2018

08.1 1 .2018
07.1 1 .2018
20.11.2018
06.12.2018

Utvalg
Formannskapet
Kommunestyret
Teknisk komite
Oppvekstkomiteen
Omsorgskomiteen
Formannskapet
Kommunestyret

Formannskapets innstilling:
1. Eiendomsskatten vedtas slik:
o Eiendomsskattesatsen for boliger/fritidsboliger beholdes som i dag

o For boligdelen av eiendommer som ikke benyttes til næringsvirksomhet gielder et

bunnfradrag på kr 0,- av takstverdi, jf. esktl. $ 1 l.
. Nyoppført bygning som helt eller delvis brukes som bolig fritas, jf. esktl. $7, c), i 10

år, eller til kommunestyret endrer eller opphever fritaket.
o Etter kommestyrets vedtak og esktl. $ 7, a), er følgende eiendommer fritatt for

eiendomsskatt:
o Skyterhuset v lHavøysund Skytterlag
o Lagerbygning v/Måsøy jeger og fisk
o Fotballbanen v lHavøysund Idrettslag
o Skibua v/Havøysund Skiklubb

o Eiendomsskattesatsen for næring/verk og bruk beholdes som i dag.

o Eiendomsskatten følger kommunale avgifter og skal betales i fire terminer, jf. esktl. $

25. Med forfall 20. februar,20. mai,20. august o920. november
. Ved taksering og utskriving av eiendomsskatt benytter kommunen tidligere vedtatte

skattevedtekter.

2. Det vedtas å fastsette maksimumssatser på skatteøre på formue og inntekt for är 2019

3. Avgifter og satser vedtas i henhold til vedlegg Prisregulativet2019.
Selvkostområdene vann, avløp og feiing vedtas ävære 100 % selvkost.

4. Prognoser for skatt på inntekt og formue, og rammetilskudd vedtas slik:
2019 2020 2021 2022

r Frie inntekter 108 900 108 900 I 108 900 108 900

5. Driftsramme og obligatorisk budsjettoversikt vedtas i henhold til kapittel 1.2 - 1.4

6. Investeringer vedtas i henhold til hovedoversikt på kap. 6.1 samt obligatoriske
budsjettoversikter i kap. 1.5 og 1.6.
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7. Lånerammen for investeringer 2019 vedtas etter følgende tabell:
2019

Bruk av lån, kapittel6.2 46 930

8. Bruk av fond for 2019 vedtas etter folt^:id" tabell:
2019 ¡

14 307 1 034

2020 2021

2020 2021 2022

t7

2022

Bruk av disposisj onsfond
Bruk av ubundne invest.fond
Sum bruk av fond

I 593

200
I 793

1 187

1 000

2 187

593

s93

g. Måsøy kommunes trekkrettigheter (kassakreditt) for 2019 settes til kr 5 mill. i
SpareBank 1 Nord-Norge.

10. Satser for økonomisk stønad brukes som veiledende ved utmåling av stønad til
livsopphold. Satsene reguleres i tråd med endringer i veiledende satser.

I l. Det tas opp startlån i Husbanken med kr 2 mill. i2019.

12. Rådmannen gis fullmakt til å fordele fellespost for lønnsvekst på driftsrammene.

Omsorgskomiteen ber om at det tas inn tiltak i driftstiltak innen helse, fra pkt. 7.2 ild<e

innarbeidede driftstiltak.
o HelsesenterHjelpemidler
o Boliger: Omsorgsboliger boenhet
o Boliger: Omsorgsboligerfellesareal
o Tjenestebygg: Helsesenteroverbygg
o Tjenestebygg: Helsesenter skadedyr

Samlet sum kr 150.000.-

Oppvekstkomiteen vedtar Rådmannens innstilling foruten følgende punkter:

Pkt. 1:Strykes
Pkt. 2: Kulepunkt I og 5 endres til: Eiendomsskattesatsen beholdes som i dag.

Måsøy Senterparti viser til enstemmig vedtak sak24ll8 i Teknisk komite den 25.09.18, og

enstemmig vedtak 28118 i Teknisk komite den 06.11.18 vedr. Gunnarnes skole.

Tilstandsrapport Gunnarnes skole tilsier det er nødvendig med tiltak for tilfredsstillende

skolebygg.

Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjekt i budsjett 2018: utredning

av et tilfredstillende skolebygg på Gunnarnes skole. Forprosjektet dekkes av midler salg

Måsøy skole.

Måsøy kommunestyre ber om at prosjektet skolebygg Gunnarnes innarbeides i budsjett og

økonomiplan2}lg -2022,punkt 6 investeringer, med sikte på oppstart í2020, med en

estimert sum på k 8.750.000,- inkl. mva.
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Senterpartiet vil bevare den demokratiske organisering slik den er i dag og vil derfor beholde

komiteene, og det antall kommunestyremedlemmer vi har i dag. SP ser også at det er viktig at

kommunestyremøter foregår på dagtid. SP mener at oppnevnelse av arbeidsgrupper og utvalg

som krever økonomiske godtgjørelse og som befinner seg i en gråsone, skal unngås.

Behandling/vedtak i Teknisk komite den 06.11.2018 sak 28118

Behandling:
Repr. Kenneth Johnsen(SP) fremmet følgende tilleggsforslag:

Måsøy Senterparti viser til enstemmig vedtak sak24ll8 i Teknisk komite den 25.09.18.

Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjekt i budsjett 2019, utredning

av et tilfredsstillende skolebygg på Gunnarnes skole. Forprosjekt dekkes av midler salg Måsøy

skole.

Teknisk komite ber om at prosjektet skolebygg Gunnarnes innarbeides i budsjett og

økonomiplan med sikte på oppstart i2020, med en estimert sum på kr 8 750 000--

Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i oppvekstkomiteen den 08.11.2018 sak 22118

Behandling:
Repr. Bernth Sjursen (AP) fremmet følgende tilleggsforslag:

Oppvekstkomiteen vedtar Rådmannens innstilling foruten følgende punkter:

Pkt. 1:Strykes
Pkt 2: Kulepunkt 1 og 5 endres til: Eiendomsskattesatsen beholdes som i dag'

Repr. Mette Olsen (SP) fremmet følgende tilleggsforslag:

Måsøy Senterparti viser til enstemmig vedtak sak24l18 i teknisk komite den 25.09.18, og enstemmig

vedta| i teknisk komite 6.11.18, vedrørende Gunnarnes skole. Enstemmig vedtak sak 6/18 i

omsorgskomiteen 7. I 1. I 8.

Tilstandsrapport Gunnarnes skole tilsier det er nødvendig med tiltak for tilfredsstillende skolebygg.

Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjekt i budsjett2079: utredning av et

tilfredsstillende skolebygg på Gunnarnes skole. Forprosjekt dekkes av midler salg Måsøy skole.

Måsøy kommunestyre ber om at prosjektet skolebygg Gunnarnes innarbeides i budsjett og

økonomiplan20lg-2022, punkt g investeringer, med sikte på oppstart 2020,med en estimert som på

kr. 8.750.000,- inkl.mva.
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Votering:
ritt"ggriorrlag fremmet av repr. Bernt Sjursen (AP) - Enst. vedtatt

Tilleggsforslag fremmet av repr. Mette Olsen (SP) - Enst. vedtatt

Behandling/vedtak i omsorgskomiteen den 07.11.2018 sak 6/18

Behandling:

Omsorgskomiteen fremmet følgende tilleggsforslag:

Omsorgskomiteen ber om at det tas inn tiltak i driftstiltak innen helse, fra pkt. 7 -2 il<ke

innarbeidede driftstiltak.
o HelsesenterHjelpemidler
. Boliger: Omsorgsboliger boenhet

o Boliger: Omsorgsboligerfellesareal
o Tjenestebygg: Helsesenter overbygg

o Tjenestebygg: Helsesenter skadedyr

Samlet sum kr 150.000.-

Deretter fremmet repr. Mette Olsen(sP) følgende tilleggsforslag:

Måsøy Senterparti viser til enstemmig vedtak sak24l18 i Teknisk komite den 25.09.18, og

enstemmig u"dtuk 28118 i Teknisk komite den 06.11.18 vedr. Gunnarnes skole.

Tilstandsrapport Gunnarnes skole tilsier det er nødvendig med tiltak for tilfredsstillende

skolebygg.

Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjekt i budsjett 2018: utredning

av et iilfredstillende skolebygg på Gunnarnes skole. Forprosjektet dekkes av midler salg

Måsøy skole.

Måsøy kommunestyre ber om at prosjektet skolebygg Gunnames innarbeides i budsjett og

økonómipl an2019 -2022,punkt 6 investeringer, med sikte på oppstart i2020, med en

estimert sum på kr 8.750.000,- inkl. mva.

Votering:
tilþgsforslag fremmet av omsorgskomiteen - Enst vedtatt

Tilleggsforslag fremmet av repr. Mette Olsen - Enst vedtatt
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Behandling/vedtak i Formannskapet den 20.11.2018 sak 62118

Behandling:

Ordfører Reidun Mortensen (SP) fremmet følgende tilleggsforslag:

Senterpartiet vil bevare den demokratiske organisering slik den er i dag og vil derfor beholde

komiteene, og det antall kommunestyremedlemmer vi har i dag. SP ser også at det er viktig at

kommunestyremøter foregår på dagtid. SP mener at oppnevnelse av arbeidsgrupper og utvalg

som krever økonomiske godtgjørelse og som befinner seg i en gråsone, skal unngås.

Votering:
Innstillingen med tilleggsforslag fremmet av Reidun Mortensen (SP) - Enst. vedtatt

Vedtak:
1 .Eiendomsskatten vedtas slik:
o Eiendomsskattesatsen for boliger/fritidsboliger beholdes som i dag

o For boligdelen av eiendommer som ikke benyttes til næringsvirksomhet gjelder et

bunnfradrag på kr 0,- av takstverdi,jf. esktl. $ I 1.

o Nyoppført bygning som helt eller delvis brukes som bolig fritas, jf. esktl. $7, c), i 10

år, eller til kommunestyret endrer eller opphever fritaket.
o Etter kommestyrets vedtak og esktl. $ 7, a), er fblgende eiendommer fritatt for

eiendomsskatt:
o Skytterhuset v lHavøysund Skytterlag
o Lagerbygning v/Måsøy jeger og fisk
o Fotballbanen v lHavøysund Idrettslag
o Skibua v/Havøysund Skiklubb

o Eiendomsskattesatsen for næring/verk og bruk beholdes som i dag.

. Eiendomsskatten følger kommunale avgifter og skal betales i fire terminer, jf. esktl. $

25. Med forfall20. februar,20.mai,20. august og20. november

o Ved taksering og utskriving av eiendomsskatt benytter kommunen tidligere vedtatte

skattevedtekter.

a

a

Det vedtas å fastsette maksimumssatser på skatteøre på formue og inntekt for år 2019.

Avgifter og satser vedtas i henhold til vedlegg Prisregulativet2019.
Selvkostområdene vafut, avløp og feiing vedtas å være I00 % selvkost.

Prognoser for skatt på inntekt og formue, og rammetilskudd vedtasa slik:
2019 2020 2021 2022

, Frie inntekter 108 900 108 900 108 900 108 900

o Driftsramme og obligatorisk budsjettoversikt vedtas i henhold til kapittel L2 - 1.4.

o Investeringer vedtas i henhold til hovedoversikt på kap. 6.1 samt obligatoriske

budsjettoversikter i kap. 1.5 og 1.6.
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a Lånerammen for 2019 vedtas etter følgende tabell:lnvesteringer
2019

Bruk av lån, kapittel6.2 46 930

o Bruk av fond for 2019 vedtas etter følgende tabell:

2020 2021

14307 i I 034

2022

t7

2019

I 593

200
| 793

2020

1 187

I 000

2187:

2021',

s93

2022

Bruk av disposisj onsfond
Bruk av ubundne invest.fond
Sum bruk av fond s93

Måsøy kommunes trekkrettigheter (kassakreditt) for 2019 settes til kr 5 mill. i
SpareBankl Nord-Norge.

Satser for økonomisk stønad brukes som veiledende ved utmåling av stønad til
livsopphold. Satsene reguleres i tråd med endringer i veiledende satser.

o Det tas opp startlån i Husbanken med kr 2 mill. i2019.

¡ Rådmannen gis fullmakt til å fordele fellespost for lønnsvekst på driftsrammene.

Omsorgskomiteen ber om at det tas inn tiltak i driftstiltak innen helse, fra pkt. 7.2 ild<e

innarbeidede drift stiltak.
r HelsesenterFljelpemidler
o Boliger: Omsorgsboliger boenhet
o Boliger: Omsorgsboligerfellesareal
o Tjenestebygg: Helsesenteroverbygg
o Tjenestebygg: Helsesenter skadedyr

Samlet sum kr 150.000.-

Oppvekstkomiteen vedtar Rådmannens innstilling foruten følgende punkter:

Pkt. 1: Strykes
Pkt. 2: Kulepunkt 1 og 5 endres til: Eiendomsskattesatsen beholdes som i dag.

Måsøy Senterparti viser til enstemmig vedtak sak24ll8 i Teknisk komite den 25.09.18, og

enstemmig vedtak 28118 i Teknisk komite den 06.11.18 vedr. Gunnarnes skole.

Tilstandsrapport Gunnarnes skole tilsier det er nødvendig med tiltak for tilfredsstillende

skolebygg.

Måsøy kommunestyre ber administrasjonen innarbeide forprosjekt i budsjett 2018: utredning

av et tilfredstillende skolebygg på Gunnarnes skole. Forprosjektet dekkes av midler salg

Måsøy skole.

Måsøy kommunestyre ber om at prosjektet skolebygg Gunnarnes innarbeides i budsjett og

økonomiplan2}lg -2022,punkt 6 investeringer, med sikte på oppstart i2020, med en

estimert sum på kr 8.750.000,- inkl. mva.

a
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Senterpartiet vil bevare den demokratiske organisering slik den er i dag og vil derfor

beholde komiteene, og det antall kommunestyremedlemmer vi har i dag. SP ser også at det er

viktig at kommunestyremøter foregår på dagtid. SP mener at oppnevnelse av arbeidsgrupper

og utvalg som krevei økonomiske godtgjørelse og som befinner seg i en gråsone, skal unngås

Enst. vedtatt

Dokumenter:
DOKU l8l25g-3 08.06.2018RAD/FSK/LIS 150

Kommunestyret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - BUDSJETTPROSESS - BUDSJETT 2OI9 OG

ØKONOMIPLAN2019-2022
DOKU 181259-5 21.06.2018 RAD/FSIILIS 150

Økonomisjef
MELDING OM POLITISK VEDTAK - BUDSJETTPROSESS - BUDSJETT 2019 OG

ØKONOMIPLAN2019-2022

Innledning:

Måsøy kommunes økonomiplandokument består av åtte deler:

Første del: Innstilling og hovedoversikt
Andredel: Kommunenssentralerammebetingelser
Tredje del: Vekst og utvikling
Fjerde del: Utfordringer i planperioden

Femte del: Sentrale prosjekter i planperioden

Sjette del: Investeringstiltak
Sjuende del: Driftstiltak
Åttende del: Ärsbudsjett og de enkelte rammeområdene

Niende del: Kommunale gebyrer - budsjett 2019

Saksutredning:

I henhold til budsjettforskriften $ 6 skal det også gjøres rede for organiseringen av arbeidet

med årsbudsjettet. I Måsøy kommune blir budsjetþrosessen ledet av rådmannen og

økonomisjefen.

prosessen startet i begynnelsen av juni med opplæring av mellomledeme i budsjetterings-

programmet. Dermed fikk dem kontrollere og kvalitetssikre at samtlige fast ansatte lå inne i
iystemet. Grunnlaget for budsjettarbeidet var videreføring av dagens drift.

Administrasjonen la også fram sak om budsjettprosessen for kommunestyret den 14.06.18,

sak 3li 18, for å vurdere den politiske involveringen i prosessen. Vedtaket lyder;

Kommunestyret vedtar atformannskapet er med på balanseringen av årsbudsjett 2019 og

økonomiplan 2019-2022 i henhold til alternativ 2. Budsjettprosessen legges opp etter

mitepæliptanen. 12. oktober ble statsbudsjettet lagt fram og forventningen av kommunens

,urn*"ou.rføringer for 2019 ble presentert. Formannskapet var delaktig i balanseringen av

budsjettet, og det var avholdt to av planlagte fem budsjettdialoger.
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Investeringsbehovet ble avdekket gjennom prosessen og endelige tiltak ble ferdigstilt i
oktober, og da ble renter og avdrag også beregnet.

Per 30. oktober la rådmannen fram et forslag til budsjett i balanse, og alle talltabellene er

utarbeidet og budsjettkommentarene ferdigstilt. Etter at budsjettet er vedtatt vil ledergruppen

evaluere årets prosess for å påpeke ting som har fungert bra, og avdekke

forbedringspotensialet.

Inntekter
Årets statsbudsjett har anslått de frie inntektene til kommunen til kr 108,9 mill. med

prognosene fra SSB for befolkningsutviklingen i Måsøy kommune. Dette er en nominell vekst

pä3,5 o/o fra2018, og justert for den kommunale deflatorenpâ2,8 Yohar vi en reell vekst på

0,7 Vo. Siden 20l2har Måsøy kommune hatt en reell nedgang i rammeoverføringene foruten

2015 og nà20I9 hvor vi hadde en reell vekst.

I årsbudsjettet for 2019 har vi budsjettert med det prognostiserte premieawiket fra Kommunal

Landspensjonskasse (KLP) og Statens Pensjonskasse (SPK). Dette gir en regnskapsmessig

inntekt på nærmerekr 4,2 mill. i budsjettet for 2079, men dette er regnskapsmessige inntekter

som forventes å komme i senere tid som kostnader.

For å kunne styrke inntektene til Måsøy kommune ble det vurdert å legge inn en økning i
promillen til eiendomsskatten, og det er lagt inn en økning på I promille på boliger,

fritidsboliger og næringseiendom i forslaget til budsjett 2019.I økonomiplanperioden er det

lagt inn en økning av eiendomsskatten på næringseiendom med 1 promille i2020 og202l.

En økning i eiendomsskatten på 1 promille på boliger, fritidsboliger og næringseiendom

tilsvarer kr 0,69 mill. i 2019. Med denne økningen er det vært mulig å avsette mer til
disposisjonsfond og da til fremtidige forpliktelser.

Netto dríftsresultat i % øv dríftsinntektene
Grafen viser utviklingen i dette nøkkeltallet, og den blå linja viser netto driftsresultat inkludert

mva. på investering. Den oransje linja er justert for mva. på investering. Fra 2014 skal mva.

päløpti investeringsregnskapet ikke lenger inntektsføres i driftsregnskapet, og er derfor

budsjettert som en inntekt direkte i investeringsregnskapet.
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18 820L9 82020 82027 82022R2009 R 207

-# Netto dr¡ftsresultat -# Netto driftsresultat (korr.) ---'----- Anbefaltover --- Helst over

KS anbefalte at netto driftsresultat i prosent av driftsinntektene skulle ligge mellom3-5 yo

fram til 20l4,men den ble endret til 1,75 o/o for at kommunen skal være i stand til å bygge opp

reserver. Det er for 2019 budsjettert med netto driftsresultat på kr 0,69 mill. Det tilsvarer 0,46

o/o av driftsinntektene. Anbefalt nivå på I,75 yo tilsvarer for øvrig kï 2,6 mill. For å forbedre

nøkkeltallet må kommunen enten øke driftsinntektene, redusere driftsutgiftene eller en

kombinasjon av begge.

Gjeldsutvikling
Langsiktig gjeld har økt kraftig de siste årene. Per 01.01 .19 utgSør samlet laneportefølje for

kommunen totalt kr 116,2mill. Dersom vi skulle måle det i årsverk med en samlet

lønnskostnad på kr 500.000,- tilsvarer det rundt 232 ärsverk.

Det er viktig äfølge godt med på renteutviklingen framover. Som utgangspunkt legger

kommunen en rente pä2,5 oá som grunnlag på alle lån med flyende rente. På grunn av at man

forventer en økning i renter over en lengre periode forventer at rentebufferen som ligger inne i

budsjettet vil holde i økonomiplanperioden. Det er viktig ähaíbakhodet at renten vil øke på

nytti2019, og vi må passe på at låneporteføljen ikke er for stor nar den tid kommer. En

renteøkning på 1 % i budsjettet2}lg tilsvarer ca. kr 1'4 mill.

En viss andel langsiktig gjeld bør man ha. KS anbefaler at lanegielden ikke overstiget 50 o/o av

driftsinntektene. Måsøy kommune har i dag en total langsiktig gield som utgSør 82Yo av

driftsinntektene for 2018. Rådmannens økonomiplan inkluderer nødvendige investeringer og

gradvis nedbetaling av langsiktig gield. Utviklingen av låneporteføljen per driftsinntekt i

planperioden ser slik ut:
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Fordeling mellom s ektorene

Man ønsker ä gämer bort fra en sektorvis fordeling av midler, og fokusere På rammene

Investerínger
Rådmannen foreslår føl gende investeringsområder i økonomiplanperioden 20 I 8 -2021 :

R2017 82018 B.2019 B,2020 B'2021 B.2022

Folkevalgte organ 2 076 2316 2314 2 065 2220 2 058

Rådmannen o g stab-/støttefunk. 8 357 10 781 11 191 11 033 10 488 9 944

Fellesutgifter sentraladmin. 3 806 s 691 5 820 5 719 5 779 5 tI9
NAV/Sosiale tjenester 2980 2 478 2 374 2374 2 374 2374

Kultur o 639 814 956 956 956 956

Enhet for barn og unge 3 607 2298 2 815 2 815 2 8t5 2 8r5

Havøysund skole mv. 14 lt9 t5 490 t3 754 13 368 13 368 l3 368

Gunnarnes skole 1 588 2 060 2 532 2242 I 952 t 952

Måsøy skole 6l
Voksenoppl. fremmedspråklig -18

Kultur/Frivilli gsentral 500 659 775 775 775 775

Kulturskolen 196 338 769 769 769 769

Ungdomsrådet 1 30 30 30 30 30

Høtten barnehage 4 778 5 753 5 407 5 407 s 407 5 407

Måsøy folkebibliotek 1 189 I 258 1 311 1311 1 311 1311

Videregående 2 34 4 4 4 4

Måsøy museum 292

Helse og omsorgsadmin. 1 133 I 126 I 094 | 094 r 094 1 094

Helse og omsorg 48 133 48 365 48 468 48 468 48 468 48 468

Teknisk administrasj on 818 1 628 I 563 I 563 1 563 I 563

Plan og byggesaksavdelingen 626 610 624 624 624 624

Næringsbygg/ Eiendom/NOFO -32r -70 t2 t2 l2 t2

Kommunale veier 3 807 4 129 3 929 3 929 3 929 3 929

Selvkost -3 051 -4 200 -4 6ll -4 6tr -4 6ll -4 6tl
Brann og beredskap 2 169 2 408 2 581 2 581 2 581 2 58t

Boliger -1 019 -1 548 -2 012 -218r -2 892 -2 859

Tenestebygg 2 841 2 644 2203 2203 2203 2203

NETTO DRIFTSRAMMER 99.307 105.093 103.900 102.547 101.156 100.483
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Prosiektnavn/tiltak i hele tusen 2019 2020 2021 2022

Nytt startlån 2 000 2 000 2 000 2 000

A startlån 7t5 805 9t6 I 027

E genkapitalinnskudd KLP 576 576 576 576

Havøysund skole: Ventilasj on 6 250

IT-plan 2019-2022 1 538 259 43 2I

Kom. boliger: Boligprosjekt tjenesteboliger 1 500 1 000

Kom. boliger: Renovering av boliger I 250 | 250

Kom. veier: Fiellveien (full renovering) 8 600

alt. I 38 125

Omsorgsboliger: 6 nye boenheter 18 500

Tienestebygg: Bassenget 625

Ti enestebygg : Polarhallen kledning 113

Vannverk: Tufiord vannverk 200 3 000

Sum nye brutto investeringer 61 49t 26 140 4 785 3 624

Sak 80/18

Det er viktig å merke seg fblgende:

- Egenkapitalinnskuddet er obligatorisk da vi bruker KLP som vår leverandør av pensjon.

- Lån og avdrag for startlån er midler kommunen låner for videre utlån. Kommunen får

inntekter som dekker renter og avdrag på disse lånene, og risikoen er derfor meget lav.

Rådmannen har kun lagt til tre nye prosjekter i årsbudsjettet for 2019, og videreført tidligere

vedtatte prosjekter. Samtlige prosjekt er vurdert som nødvendig å gjennomføre.

Etatssiefens/rådmannens vurdering (også personal- og økonomiske konsekvenser):

Rådmannens inns tilling :
I. Økonomiplanensførste år gielder som årsbudsiettfor 2019

2. Eiendomsskatten vedtas slik:
o Eíendoms skatt e s at s en for b oli ger/fr itidsb oliger s ette s til 5, 0 pr omille
o For boligdelen av eiendommer som ikke benyttes til næringsvirksomhet gjelder

et bunnfradrog på lcr 0,- av takstverdi, if' esktl' $ I I.
o Nyoppført bygning som helt eller delvis brukes som boligfritas, if. esktl. $7, c),

i l0 år, eller til kommunestyret endrer eller opphever fritaket.
o Etter kommestyrets vedtak og esktl. S 7, a), er følgende eiendommer fritatt for

eiendomsskatt:
i. Sþtterhuset v/Havøysund Sþtterlag
ii. Lagerbygning v/Måsøy ieger ogfisk
iii. Fotballbanen v/Havøysund ldrettslag
iv. Skibua v/HavøYsund Skiklubb

o Eiendomssknttesatsenfor næring/verk og bruk settes til 5,0 promille
o Eiendomsskattenfølger kommunale avgifter og sknl betales ifire terminer, if.

esht. $ 25. MedforfaV 20. februar, 20. mai, 20. august og 20. november

o Ved tal<sering og utslcriving av eiendomsskatt benytter kommunen tidligere
v e dt att e s katt e -v e dte h er.

3. Det vedtas åfostsette malcsimumssatser på skatteøre påformue og inntektfor år 2019.
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4. Avgtfter og satser vedtas i henhold til vedlegg Prisregulativet 2019.

Selvkostområdene vann, avløp ogfeiing vedtas å være 100 % selvkast.

5. Prognosgr for skatt på innteh o g formue, o g rammetilskudd vedtas slik:
2019 , 2020 2021

Frie inntekter 108 900 108 900 108 900

6. Driftsramme og obligatorisk budsjettoversikt vedtas i henhold til kapittel 1.2 - 1.4.

7. Investeringer vedtas i henhold til hovedoversikt på kap. 6.I samt obligatoriske
budsjettoversikter i kap. 1.5 og 1.6.

8. | ånerammenfor investeringer 2019 vedtas etterfølgende tabell:

2022

r08 900

2019

Bruk av lån, kapíttel6.2 46 930

9. Bruk avfondfor 2019 vedtas etter følgende tabell

2020 2021 2022

14 307 ' 1034,

2019

I 593

200
I r87
I 000':
2 187

20212020

s93

2022

Bruk av dispo s isj onsfond
Bruk av ubundne invest.fond
Sum bruk øvfond 1793:

10. Måsøy kommunes treklvettigheter (kassalcreditt) for 2019 settes til ln 5 mill. i SpareBankl
Nord-Norge.

I I. Satser for økonomisk stønad brukes som veiledende ved utmåling av stønad til
livsopphold. Satsene reguleres i tråd med endringer i veiledende satser.

12. Det tas opp startlån i Husbanken med lv 2 mill. i 2019.

13. Rådmannen gisfullmakt til åþrdelefellespostþr lønnsvelæt på driftsrammene

Vedlegg:

l. Økonomiplan20l9-2022
2. Prisregulativ 2019
3. IKT-Strategiplan 2019-2022

Havøysund, den 30. oktober 2018

Lill Tordørg Leirbakken
Rådmann

Ingrid Majala
Økonomisjef
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REF'ERATSAK KST MiØTF' 06.12.18 . MØTEUTSKRIFT FRA
KONTROLLUTVALGET I MÅSøY

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lill-Iren Sjursen
r61586

Arkiv:033

Saksnr.:
46n6
82116

421t8
8l/18

Utvalg
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret

Møtedato
t6.06.2016
08.12.2016
14.06.2018
06.r2.20t8

Rådmannens innstillins:
Måsøy kommunestyre tar referatsaken til orientering.

Dokumenter:
1. Kontrollutvalgets møteutskrift av 30.10.18
2. Rådmannens utredning/innstilling

Saksutredning:

Kontrollutvalget i Måsøy hadde møte 30. oktober 2018, og møteprotokollen skal refereres i
kommunestyret.

Vedlegg:

Kontrollutvalgets møteutskrift av 30. 10. 1 I

Havøysund, den 26.11.20 I I

Lill Torbjørg L. Stabell
Rådmann

Lill-Iren Sjursen
kontorfaglært
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v
Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Møte nr,2l20!8
30. oktober2018

MØTEUTSKRIFT

Saksliste

Leder Arvid Mathisen åpnet møtet og ønsket velkommen.

Innkallingen ble godkjent uten merknader.
sakslisten med sakene 1012018 t.o.m. I5l20l8 ble godkjent enstemmig.

Arkivkode
4/t 08

Journalnr.
20 I 8/r 8068- I 0

Til stede:
Kontrollutvalget: Leder Arvid Mathisen

Mona Aune

Andre: Vefik IKS
KUSEK IKS ver / sekretær Jan F

Forfall: Bodil Rabben ala

Tid: 30. oktober2018 kl. 11.00- 12.00

Sted: møterom helse

Sak l0/2018 Referater

Sak 1l/2018
Vurdering av oppdragsansvarlig regnskapsrevisors uavhengighet til Måsøy

kommune- onsåret 2018

Sak 12t20t8
Vurdering av oppdragsansvarlig forvaltningsrevisors uavhengighet til

kommune
Sak t3/2018

Sak t4/2018 lA-avtalen>

Sak 1512018
Måsøy kommunes budsjett 2019 for kontroll og tilsyn - kontrollutvalgets
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Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Sak t0/2018
Referater

Føl gende referatsak forelå:

Ref,sak 1/18: Melding om kommunestyrevedtak sak 42118 Referatsak i kommunestyret den 14.06.2018
(Kontrollutvalgets møteutskift av 1.6.20 I 8)

Behandling:
Kontrollutvalget tok referatsak l/1 8 til orientering.

Sak 11/2018
Vurdering av oppdragsansvarlig regnskapsrevisors uavhengighet til Måsøy kommune -
revisjonsåret2018

Sekretariatets tilrådning:
Kontrollutvalgettar oppdragsansvarlig regnskapsrevisors egenvurdering av uavhengighet i
forhold til Måsøy kommune for revisjonsâret2}l8 til orientering, og forutsetter at
oppdragsansvarlig regnskapsrevisor tilfredsstiller de forskriftsbestemte krav.

Behandling:
Kontrollutvalget sluttet seg enstemmig til sekretariatets tilrådning.

Vedtak:
Kontrollutvalget tar oppdragsansvarlig regnskapsrevisors egenvurdering av uavhengighet i
forhold til Måsøy kommune for revisjonsåret 2018 til orientering, og forutsetter at
oppdragsansvarlig regnskapsrevisor tilfredsstiller de forskriftsbestemte krav.

Sak 1212018

Vurdering av oppdragsansvarlig forvaltningsrevisors uavhengighet til Måsøy kommune

Sekretariatet tilrådning:
Kontrollutvalget tar oppdragsansvarlig forvaltningsrevisors egenvurdering av uavhengighet i
forhold til Måsøy kommune til orientering, og forutsetter at oppdragsansvarlig forvaltningsrevisor
tilfredsstiller de forskriftsbestemte krav.

Behandling:
Kontrollutvalget sluttet seg enstemmig til sekretariatets tilrådning.

Vedtak:
Kontrollutvalget tar oppdragsansvarlig forvaltningsrevisors egenvurdering av uavhengighet i
forhold til Måsøy kommune til orientering, og forutsetter at oppdragsansvarlig forvaltningsrevisor
ti lfredsstiller de forskiftsbestemte krav.

Protokoll fra møte 2/201 8 i konhollutvalget den 30. oktober 201 8
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Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Sak 13/2018
Oppstart forvaltningsrevisjon <<Barneverntjenesten>>

Sekretariatets tilrådning:

l) Kontrollutvalget slutter seg til opplysningene og anbefalingene i vedlagte saksdokument fra
kommunerevisjonen, og vedtar oppstart av forvaltningsrevisjonsprosjekt <BarneverntjenestenÐ.

2) Kontrollutvalget vedtar følgende problemstillinger for forvaltningsrevisjonsprosjektet
< B arneverntj ene st eb) :

l. Hvordan blir barneverntjenestens generelle oppgaver ivøretøtt?

2. E r saks behandlingen i b ørneverntj eneste n tilfredsstillende?

3. Følges børn med tiltøk opp på en tilstrekkelìg måte?

Kontrollutvalget overlater til revisjonen å utarbeide underproblemstillinger og eventuelle
tilleggsproblemstillinger i tilknytning til de nevnte hovedproblemstillingene.

Behandling:
Kontrollutvalget sluttet seg enstemmig til sekretariatets tilrådning, og vedtok i tillegg følgende
sebring: Kontrollutvalget ber om å Ë en statusrapport fra revisjonenom framdrift i prosjektet i sitt
neste møte.

Vedtak:

l) Kontrollutvalget slutter seg til opplysningene og anbefalingene i vedlagte saksdokument fra
kommunerevisjonen, og vedtar oppstart av forvaltningsrevisjonsprosjekt <BarneverntjenestenÐ

2) Kontrollutvalget vedtar følgende problemstillinger for forvaltningsrevisjonsprosjektet
< B arneverntj ene st en) :

1. Hvordan blír barneverntjènestens generelle oppgaver ivaretøtt?

2. E r s a k s b e h andli ng en i b ar neverntj en e ste n t ílfr e ds stille nde ?

3. Følges børn med tiltak opp på en tìlstrekkelig m,åte?

Kontrollutvalget overlater til revisjonen å utarbeide underproblemstillinger og eventuelle
tilleggsproblemstillinger i tilknytning til de nevnte hovedproblemstillingene.

Kontrollutvalget ber om å Ë en statusrapport fra revisjonen om framdrift i prosjektet i sitt neste
møte.

Protokoll fta møfe 2 120 I I i kontrolluwalget den 30. oktober 20 I I
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Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Sak l4l2018
Oppstart forvaltn ingsrevisj on <<Sykefravær o g IA-avtalen >>

Sekretariatets tilrådnin g:

l) Kontrollutvalget slutter seg til opplysningene og anbefalingene i vedlagte saksdokument fra
kommunerevisjonen, og vedtar oppstart av forvaltningsrevisjonsprosjekt <sykefravær og IA-
avtalew.

2) Kontrollutvalget vedtar følgende problemstillinger for forvaltningsrevisjonsprosjektet
< Sylrefr av ær o g IA - av tale n t :

1. Hvordan er sykefraværet i Måsøy kommune iforhold til øndre kommuner?

2, I hvilken gradfølger Måsøy kommune som arbeidsgiver opp lover ogforskrifter, samt
egne planer og m,ål iforhold til:

Þ forebygging av sykefravær?
Þ oppfølgîng av sylæmeldte?

3. Har ko mman en tílfredsstìllende r utiner for :
Þ førinç og bruk avfrøværsstatistikk?
Þ innlcreving av refusjonerfrø NAW

Kontrollutvalget overlater til revisjonen å utarbeide underproblemstillinger og eventuelle
tilleggsproblemstillinger i tilknytning til de nevnte hovedproblemstillingene.

Behandling:
Kontrollutvalget sluttet seg enstemmig til sekretariatets tilrådning, og vedtok i tillegg følgende
setning: Kontrollutvalget ber om en statusrapport fra revisjonen om framdrift i prosjektet i sitt
neste møte.

Vedtak:

1) Kontrollutvalget slutter seg til opplysningene og anbefalingene i vedlagte saksdokument fra
kommunerevisjonen, og vedtar oppstart av forvaltningsrevisjonsprosjekt <sykefravær og IA-
avtalen>.

2) Kontrollutvalget vedtar følgende problemstillinger for forvaltningsprosjektet <Sylæfravær og
IA-avtalen¡:

1. Hvordøn er sykefraværet i Måsøy kommune iforholdtíl øndre kommuner?

2. I hvilken gradfølger Måsøy kommane som ørbeidsgíver opp lover og forskrífter, samt
egne planer og mål íforhold tíl:

Þ þrebygging øv sykefravær?
Þ oppfølging av sylæmeldte?

Protokoll f¡a møte 2/2018 i kontrollutvalget den 30. oktober 201 8
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Kontrollutvalget i Måsøy kommune

3. Har ko mmun e n tilfredsstillende r utín er for :
Þ føring og bruk av fraværsstatistikk?
Þ innlveving av refusjonerfra NAV?

Kontrollutvalget overlater til revisjonen å utarbeide underproblemstillinger og eventuelle
tilleggsproblemstillinger i tilknytning til de nevnte hovedproblemstillingene.

Kontrollutvalget ber om en statusrapport fra revisjonen om framdrift i prosjektet i sitt neste
møte.

Sak 15/2018
Måsøy kommunes budsjett 2019 for kontroll og tilsyn - kontrollufvalgets forslag

Føl gende redi gerte budsj ettoppsett forelå fra sekretariatet:

FORSLAG TIL BUÐSJETT 2OI9 . KONTROLL OG TILSYN IMASøY KOMMUNE

(Budsjettbeløp avrundet til nærmeste 1000 kroner)

* Revisjonshonorar 2019: kr 545 100,- i henhold til selskapets budsjettvedtak.
** Sekretariat for 2019: kr l3237lr- i henhold til selskapets budsjettvedtak

Sekretariatets tilrådning:
Fremlagte budsjettoppsett, med en netto driftsramme päl<r.728 000,- fastsettes som
kontrollutvalgets forslag til budsjett for kontroll og tilsyn i Måsøy kommune for 2019

Protokoll framøte2t20l9 i kontrolluwalget den 30. oktober 201 8
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Kontroll og tilsyn Budsjett
2019

Budsjett
2018

Regnskap
2017

10830 Godteiørelse folkevalste 5 000 5 000 3 800.00
10840 Tapt arbeidsfortieneste folkevalete 3 000 3 000 869,40
11170 Bevertnin gs møterlutvalg I 000 1 000
11500 Opplærine. kurs / konferanser 2s 000 25 000
I 1600 Reise- os kostsodtsiørelse, oppgavepliktig 5 000 5 000

I 1700
Reise- og oppholdsutgifter, ikke
oDDsaveÞliktis 10 000 10 000

l 1950 Avgifter og gebyrer 2 000 2 000

I 3750
Kjøp fra IKS der kommunen er deltaker
(Revision) *545 000 536 000 533 200,00

t3760
Kjøp fraIKS der kommunen er deltaker
(Kontrol lutvalgssekretariat) ** 132 000 129 000 126114,00

14290 Merverdiavgift , kompensasionsberettiget 1 000 I 000 0,00

Sum drÍftsutsifter 729 000 717 000 663 983,40

17290
Kompensasjon moms pãiøpt i
driftsresxskap -r 000 -1 000

Sum driftsinntekter -1 000 -1 000

Sum netto driftsuteifter 728 000 716 000 663 983,40



Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Med henvisning til kontrollutvalgsforskriften $ 18 oversender kontrollutvalget budsjettforslaget til
Måsøy kommunestyre med kopi til formannskapet.

Behandling:
Kontrol lutvalget sluttet seg enstemmig til seketariatets tilrådning.

Vedtak:
Fremlagte budsjettoppsetto med en netto driftsramme pâ1,*.728 000,- fastsettes som

kontrollutvalgets forslag til budsjett for kontroll og tilsyn i Måsøy kommune for 2019

Med henvisning til kontrollutvalgsforskriften $ 18 oversender kontrollutvalget budsjettforslaget til
Måsøy kommunestyre med kopi til formannskapet.

Møtet hevet kl. 12.00.

Godkjenning av protokoll ved signering:

Vi bekrefter at protokollen er referert ogført i samsvar med det som fremkom i møtet.

Arvid Mathisen /sign.
leder

Mona Aune /sign.
nestleder

Jan Henning
sekretær for kontrollutvalget

r

Protokoll fri møte 212018 i kontrollutvalget den 30. oktober 201 I
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ANKEBEHANDLING SØKNAD - BEDRIFTSRETTET/ETABLERERSTØTTE
KJØP AV FISKEFARTØY

Saksbehandler: Lill Torbjørg Leirbakken Stabell

trevare
Arkivsaksnr.: 181387

Arkiv: NAVN Båtkjøp Havøysund

Unntatt offentlig ofr s23

Saksnr.:
82118

Utvalg
Kommunestyret

Møtedato
06.12.2018

SAKSUTREDNINGEN ER UNNTATT OFFENTLIG}IET, OG VIL BLI
UTLEVERT I MØTET.


